

မြန်မာ့အလင်း

၁၂၇၅ ခုနှစ်က တည်ထောင်သည်။

အတွဲ (၅၃)
အမှတ် (၃၄၇)

Established in 1914

Myanma Alinn Daily

သူတော်ကောင်းတရားကို ကောင်းစွာကျင့်ရ၏။
မကောင်းသဖြင့် မကျင့်ရာ၊
သူတော်ကောင်းတရားကို ကျင့်သောသူသည်
ဤဘဝ၌လည်းကောင်း၊ တမလွန်ဘဝ၌
လည်းကောင်း ချမ်းသာစွာနေရ၏။

ဓမ္မပဒ

၁၃၇၆ ခုနှစ်၊ ဇန်နဝါရီလ ၂၅ ရက်

၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ စက်တင်ဘာ ၁၇ ရက်၊ ဗုဒ္ဓဟူးနေ့။

ပင်လယ်ရေကြောင်းပိုးလမ်းမကြီးသည် အာဆီယံနှင့် တရုတ်နိုင်ငံတို့အကြား ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုနှင့် ဆက်ဆံမှုများတိုးမြှင့်နိုင်မည်

ကုန်သွယ်မှု၊ အခြေခံအဆောက်အအုံနှင့် ယဉ်ကျေးမှုဖလှယ်ရေးအစီအစဉ်များမြှင့်တင်ရာတွင် အခွင့်အလမ်းသစ်များ ဆောင်ကြဉ်းပေးနိုင်မည်ဟု ယုံကြည်



ဒုတိယသမ္မတ ဦးညွှန်ထွန်း (၁၁)ကြိမ်မြောက် တရုတ်-အာဆီယံ ကုန်စည်ပြပွဲနှင့် တရုတ်-အာဆီယံ စီးပွားရေးနှင့်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု ထိပ်သီး အစည်းအဝေးဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားတွင် အမှာစကားပြောကြားစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

နန်နင်း စက်တင်ဘာ ၁၆
(၁၁)ကြိမ်မြောက် တရုတ်-အာဆီယံကုန်စည်ပြပွဲနှင့် တရုတ်-အာဆီယံ စီးပွားရေးနှင့်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု ထိပ်သီးအစည်းအဝေး ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ယနေ့ဒေသစံတော်ချိန် နံနက် ၉ နာရီတွင် တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ ကွမ်ရှီး ကျွန်းကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ဒေသ နန်နင်းမြို့၌ ကျင်းပသည်။
အဆိုပါ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားသို့ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဒုတိယသမ္မတ ဦးညွှန်ထွန်း၊ တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ် မစ္စတာ ကျန်းကောင်းလီ၊ စင်ကာပူသမ္မတနိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ် မစ္စတာလီရှန်လွန်း၊ ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ် ဆမ်ဒက်ခိယွန်ဆန်၊ လာအိုပြည်သူ့ဒီမိုကရက်တစ် သမ္မတနိုင်ငံ ဒုတိယသမ္မတ ဘွန်နန်ဗိုရာချစ်၊ ဗီယက်နမ်ဆိုရှယ်လစ် သမ္မတနိုင်ငံ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ် မစ္စတာဖန်ဘင်မင်း၊ ထိုင်းနိုင်ငံဒုတိယဝန်ကြီးချုပ် မစ္စတာ ဖောင်တက်ဖ်သပ်ခန်ဂျာနနှင့် အာဆီယံဒုတိယအတွင်းရေးမှူးချုပ် ဦးညွှန်လင်း၊ အာဆီယံနိုင်ငံများမှ ကိုယ်စားလှယ်များ၊ တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတ နိုင်ငံနှင့် အာဆီယံနိုင်ငံများမှ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင်များ တက်ရောက် သည်။

ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားတွင် အာဆီယံနိုင်ငံများကိုယ်စား ဂုဏ်ထူးဆောင် ဦးဆောင်နိုင်ငံအဖြစ်ဆောင်ရွက်သည့် စင်ကာပူသမ္မတနိုင်ငံ ဝန်ကြီးချုပ် မစ္စတာ လီရှန်လွန်းနှင့်အတူ တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ် မစ္စတာကျန်းကောင်းလီ၊ ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ် ဆမ်ဒက်ခိယွန်ဆန်၊ လာအိုပြည်သူ့ဒီမိုကရက်တစ်သမ္မတနိုင်ငံ ဒုတိယသမ္မတ ဘွန်နန်ဗိုရာချစ်၊ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံ ဒုတိယသမ္မတဦးညွှန်ထွန်း၊ ဗီယက်နမ် ဆိုရှယ်လစ်သမ္မတနိုင်ငံ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ် မစ္စတာ ဖန်ဘင်မင်း၊ ထိုင်းနိုင်ငံ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ် မစ္စတာ ဖောင်တက်ဖ်သပ်ခန်ဂျာနနှင့် တာဝန်ရှိပုဂ္ဂိုလ် များက အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားခဲ့ကြသည်။
ဒုတိယသမ္မတ ဦးညွှန်ထွန်းက အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားရာတွင် “ ၂၁ ရာစု၏ ပင်လယ်ရေကြောင်း ပိုးလမ်းမကြီးတည်ဆောက်ရေး” ဟူသည့် ယခုနှစ် တရုတ်-အာဆီယံ ကုန်စည်ပြပွဲ၏ဆောင်ပုဒ်သည် အာဆီယံဒေသ အတွင်း ပေါင်းစည်းဆက်သွယ်မှုကို ဦးစားပေးရည်မှန်းချက်အနေဖြင့် ဆောင် ရွက်လျက်ရှိသည့် အချိန်အခါသမယနှင့်လွန်စွာကိုက်ညီပြီး အထူးပင်သင့်လျော် မှုရှိပါကြောင်း။

စာမျက်နှာ ၈ ကော်လံ ၁ □



ယနေ့ မာတီကာ

ပိလစ်ပိုင် မေယွန်းမီးတောင်ကြီး ပေါက်ကွဲမှုနီး ဒေသသံများအား သတိပေးမှုအသင့်မြင့် **စာမျက်နှာ >> ၄**

တက္ကသိုလ်၊ ဒီဂရီကောလိပ်နှင့်ကောလိပ်များအတွက် နည်းပြ/သရုပ်ပြရာထူး ခန့်အပ်ပုံစံပြောင်းမည် **စာမျက်နှာ >> ၆**

ဆောင်းပါးစဉ်နှင့် အူဘန်နို ထိုးသတ်မည် **စာမျက်နှာ >> ၁၃**

မြန်မာနိုင်ငံသို့ လေယာဉ်ခရီးစဉ် တိုးချဲ့ပြေးဆွဲမည့် Emirates လေကြောင်းလိုင်း **ထန်ဆွင်း**

စက်တင်ဘာ ၁၆ ရက်ထုတ် အီတလီသတင်းစာတစ်စောင်ဖြစ်သော II Messaggero က Emirates နှင့် Jetstars လေကြောင်းလိုင်းတို့သည် အာရှ တိုက်ရှိ ကမ္ဘာလှည့်များသွားရောက်လည်ပတ်ရာနေရာ ၃၀ ခန့်အတွက် ပူးတွဲ လေယာဉ်ခရီးစဉ်ပြေးဆွဲရေး သဘောတူညီချက်ကို တိုးချဲ့ခဲ့ကြောင်း စက်တင်ဘာ ၂၆ ရက်မှစ၍ Emirates ခရီးသည်များအတွက် စင်ကာပူမှ ပီနန်မြို့ (မလေးရှား)၊ ရန်ကုန်မြို့ (မြန်မာ) နှင့် မဲဒင်မြို့ (အင်ဒိုနီးရှား) သို့ လေယာဉ်ခရီး စဉ်များ တိုးချဲ့ပြေးဆွဲပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း ဤလုပ်ဆောင်ချက်သည် Emirates လေကြောင်းလိုင်းအတွက် အလွန်အရေးကြီးသော ရည်မှန်းချက်တစ်ရပ်ဖြစ် သည်ဟု Emirates လေကြောင်းလိုင်း အလုပ်အမှုဆောင်အဖွဲ့ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ Thierry Antinori က ပြောကြားကြောင်း စသည်ဖြင့် ရေးသားဖော်ပြသည်။

အဝေရာ

ဇာတိ... ဇာတိလွန်းရင် **အဝေရာ**

အမောလို့ နှလုံးအားတိုးပေး ကိုသုံးပါကွယ်...

ဇာတိ... ဇာတိလွန်းရင် **အဝေရာ**

အမောလို့ နှလုံးအားတိုးပေး ကိုသုံးပါကွယ်...

မြန်မာ့အလင်း အယ်ဒီတာ့အာဇာနည်

ပြည်တွင်းသတင်း

အော်ဂဲနစ်သီးနှံ

သဘာဝအလျောက်ကြီးထွားရင့်မှည့်ပြီး အာဟာရတန်ဖိုး အပြည့်အဝပါရှိသည့် သစ်သီးဝလံနှင့် ဟင်းသီးဟင်းရွက်များကို စားသုံးကြခြင်းဖြင့် ကျန်းမာရေးအတွက် များစွာအထောက်အကူဖြစ်စေနိုင်ကြောင်း သုတေသီတို့ လေ့လာတွေ့ရှိချက်အပေါ် မူတည်၍ ကမ္ဘာ့အဖွဲ့အစည်း အော်ဂဲနစ်သီးနှံစားသုံးခြင်း အလေ့အထမှာ တစ်နှစ်ထက်တစ်နှစ် ပိုမိုများပြားကျယ်ပြန့်လာ သည့်အလျောက် အော်ဂဲနစ်စိုက်ပျိုးရေး လုပ်ကိုင်သောနိုင်ငံများ လည်း တိုးပွားလာလျက်ရှိပေသည်။

အော်ဂဲနစ်သီးနှံဆိုသည်မှာ သစ်သီးဝလံနှင့်ဟင်းသီးဟင်း ရွက်များကို ပိုးသတ်ဆေးနှင့် ဓာတ်မြေဩဇာ လုံးဝမသုံးဘဲ သဘာဝမြေဆီမြေဩဇာများအသုံးပြုပြီး စိုက်ပျိုးခြင်းဖြစ်ပါ သည်။ စိုက်ပျိုးထားသော သီးနှံပင်များကို စိုက်ပျိုးသည်မှ ရိတ်သိမ်းဆွတ်ခူးသည်အထိ မည်သည့်ဓာတ်ဆေး တစ်စုံတစ်ရာ ကိုမျှ အသုံးမပြုဘဲ စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်ခြင်းဖြစ်ပါသည်။ စားသုံးသူ ပြည်သူများလက်ဝယ်သို့ ရောက်ရှိသည်အထိ ထုတ်လုပ်မှု၊ ထုပ်ပိုးမှုလုပ်ငန်းစဉ်တစ်ခုလုံး ဓာတ်ဆေးအသုံးမပြုဘဲ သဘာဝ အတိုင်း ထုတ်လုပ်ထားခြင်းဖြစ်ပါသည်။

ဤသို့ ပိုးသတ်ဆေး၊ ဓာတ်မြေဩဇာ၊ ဓာတ်ဆေးလုံးဝ မသုံးဘဲ စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်လိုက်သော သစ်သီးဝလံနှင့်ဟင်းသီး ဟင်းရွက်များသည် အရသာအလွန်ကောင်းသည့်အပြင် အာဟာရ တန်ဖိုးမြင့်မားစွာ ပါဝင်နေခြင်းကြောင့် ကျန်းမာရေးအတွက် များစွာအထောက်အကူဖြစ်စေပါသည်။ အထူးသဖြင့် သွေး တိုး၊ နှလုံး၊ ကင်ဆာရောဂါအမျိုးမျိုး ခံစားနေရသူများအတွက် အော်ဂဲနစ်သီးနှံသည် အကောင်းဆုံးအာဟာရဟုပင် ပညာရှင်တို့က ဆိုကြသည်။ အော်ဂဲနစ်စိုက်ပျိုးရေးသည် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင် နှင့် မြေဆီလွှာပျက်စီးမှုကိုလည်း ကာကွယ်ပေးနိုင်စွမ်းရှိပါသည်။

ထို့ကြောင့် အော်ဂဲနစ်သီးနှံ စားသုံးမှုအပေါ်မူတည်၍ ၁၉၉၆ ခုနှစ်မှစတင်ကာ ကမ္ဘာတစ်ဝန်းအော်ဂဲနစ် စိုက်ပျိုးရေး လုပ်ငန်းကို ကျယ်ကျယ်ပြန့်ပြန့် စီးပွားဖြစ် စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ် လာခဲ့ရာ ၂၀၁၃ ခုနှစ်အထိ အော်ဂဲနစ်စနစ်ဖြင့် စိုက်ပျိုးသော နိုင်ငံပေါင်း ၂၇ နိုင်ငံအထိ ရှိလာပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ကျွန်ုပ်တို့ မြန်မာနိုင်ငံတွင်လည်း ၂၀၀၇ ခုနှစ်ဝန်းကျင်မှစတင်ကာ အော်ဂဲနစ်စိုက်ပျိုးရေးကို စတင်လုပ်ဆောင်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ မြန်မာနိုင်ငံတွင် အော်ဂဲနစ်နည်းပညာအသုံးပြု၍ နေပြည်တော်၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးနှင့် ချင်းပြည်နယ်တို့ တွင် စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ် အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်လျက် ရှိပါသည်။

သို့ဖြစ်ပါ၍ ပြည်တွင်းဈေးကွက်သာမက ပြည်ပဈေးကွက် များအထိ ထိုးဖောက်တင်ပို့နိုင်မည့် အော်ဂဲနစ်သစ်သီးဝလံနှင့် ဟင်းသီးဟင်းရွက်များကို မြို့ရွာအနှံ့ စိုက်ပျိုးရေးအထူးဇုန်များ ထူထောင်ကာ စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်လာနိုင်ရန် နည်းပညာများ ပံ့ပိုးပေးခြင်း၊ ပြည်ပဈေးကွက်များနှင့် ချိတ်ဆက်ပေးခြင်းတို့ဖြင့် အော်ဂဲနစ်စိုက်ပျိုးရေးမှ တောင်သူများ ဝင်ငွေတိုးတက်လာပြီး နိုင်ငံစီးပွားတိုးတက်လာနိုင်မှုအပြင် စားသုံးသူများအတွက် ကျန်းမာရေးကိုလည်း များစွာအထောက်အကူရရှိစေမည် ဖြစ်ပါကြောင်း။ ။

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝင်းရှိန် အာရှ - ဥရောပ ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးများအစည်းအဝေးတက်ရောက်

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၁၆

(၁၀)ကြိမ်မြောက် အာရှ-ဥရောပ ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးများ အစည်းအဝေးကို အီတလီနိုင်ငံ မီလန်မြို့ရှိ မီကိုမီလန်ကွန်ဂရက်စင်တာတွင် စက်တင်ဘာ ၁၁ရက် မှ ၁၂ ရက်အထိ ကျင်းပရာ ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝင်းရှိန်ခေါင်းဆောင်သော မြန်မာကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့တက်ရောက်ခဲ့သည်။

အစည်းအဝေးတွင် အာရှနှင့် ဥရောပဒေသတို့မှ ဘဏ္ဍာရေး ဝန်ကြီးများက ကမ္ဘာ့စီးပွားရေးအခြေ အနေပေါ်မူတည်၍ ဒေသတွင်း စီးပွားရေးနှင့်ဘဏ္ဍာရေး တည်ငြိမ် မှုနှင့်စဉ်ဆက်မပြတ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု ဆိုင်ရာကိစ္စများ၊ စီးပွားရေးနှင့်ကုန် ထုတ်လုပ်မှု ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု တိုးမြှင့်ရေး ဆိုင်ရာကိစ္စများ၊ အနာဂတ်ကာလ၌ အာရှနှင့် ဥရောပဒေသအတွင်း ဘက်စုံစီးပွားရေး ပူးပေါင်းဆောင် ရွက်မှုတစ်ဆင့် ကုန်သွယ်မှုနှင့် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု တိုးတက်လာစေမည့် အလားအလာများကို အမြင်ချင်း ဖလှယ်ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

အဆိုပါအစည်းအဝေး၌ မြန်မာ ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့ ခေါင်းဆောင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝင်းရှိန်က

အာဆီယံဒေသတွင်း ၂၀၁၅ ခုနှစ်၌ စီးပွားရေးအသိုက်အဝန်း ထူထောင် နိုင်ရေးအတွက် ကုန်သွယ်မှုနှင့် ဝန်ဆောင်မှုများ၊ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများ၊ ကျွမ်းကျင်လုပ်သားများနှင့် အရင်း အနှီးများ လွတ်လပ်စွာ စီးဆင်းနိုင်ရေး ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်မှု အခြေအနေ များ၊ အာဆီယံအဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများ အကြား ကုန်သွယ်မှုနှင့်ရင်းနှီးမြှုပ် နှံမှု လွယ်ကူချောမွေ့စေရေးမှ တစ်ဆင့် စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် ရန်ဆောင်ရွက်နေမှုများ၊ အာဆီယံ အနေဖြင့် လွတ်လပ်သော ကုန်သွယ် မှု ဒေသထူထောင်နိုင်ရေးအတွက် ဆွေးနွေးဖက်နိုင်ငံများနှင့် ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်မှုများ၊ ဥရောပသမဂ္ဂနှင့် အာဆီယံ အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများအကြား တွင် လည်းကောင်း၊ ဥရောပတိုက်နှင့် အာရှတိုက် အကြားတွင်လည်းကောင်း

ကုန်သွယ်မှုနှင့် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများမှ တစ်ဆင့် ဒေသတွင်း ပြည်သူများ၏ အကျိုး စီးပွားကို ပိုမိုတိုးမြှင့် ဆောင်ရွက် သွားနိုင်မည့် အခြေအနေများနှင့် မြန်မာနိုင်ငံနှင့် ဥရောပသမဂ္ဂနိုင်ငံ များအကြား ကုန်သွယ်မှုတိုးမြှင့်လာ သည့်အခြေအနေများကို ရှင်းလင်း ဆွေးနွေးသည်။

အစည်းအဝေးအပြီးတွင် အာရှ- ဥရောပ ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးများသည် ပူးတွဲကြေညာချက်အား ထုတ်ပြန်ခဲ့ပြီး (၁၂)ကြိမ်မြောက် အာရှ-ဥရောပ ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးများ အစည်းအဝေး ကို ၂၀၁၆ ခုနှစ်တွင်မွန်ဂိုလီးယား နိုင်ငံတွင် ကျင်းပမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရှိရသည်။

အဆိုပါခရီးစဉ်အတွင်း စက်တင် ဘာ ၁၁ ရက်က ပြည်ထောင်စု

ဝန်ကြီးသည် အီတလီနိုင်ငံ တူရင်မြို့ အခြေစိုက် မြန်မာ့ဂုဏ်ထူးဆောင် ကောင်စစ်ဝန်ချုပ် Mr. Andrea Ganelli နှင့် အီတလီစီးပွားရေးလုပ် ငန်းရှင်များအားတွေ့ဆုံ၍ မြန်မာ နိုင်ငံ၌ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံနိုင်မည့် အလား အလာများနှင့် အခွင့်အလမ်းများကို ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့သည်။

ထို့နောက် စက်တင်ဘာ ၁၂ရက် တွင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးသည် ဩစတြေးလျနိုင်ငံ၊ ပါလီမန်ဆိုင်ရာ ဘဏ္ဍာရေးအတွင်းရေးမှူး Hon. Mr. Steven Ciobo MP အား မီကို မီလန်ကွန်ဂရက်စင်တာတွင် လက်ခံ တွေ့ဆုံ၍ နှစ်နိုင်ငံဘာသာရေးဆိုင်ရာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများကို ရင်းနှီး ပွင့်လင်းစွာ ဆွေးနွေးခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။

(သတင်းစဉ်)

မြို့နယ်နှင့်ကျေးရွာများအတွက် အရေးပါသည့်

မော်ကျွန်း-တယ်ချောင်းကျေးလက်လမ်းပျက်စီးနေ

မော်လမြိုင်ကျွန်း မြို့နယ် တစ်ဆက်တည်း အရေးပါသော ဂျိုးဂျိုးကျ၊ ကွင်းချောင်း၊ တယ်ချောင်း ကျေးလက်လမ်းအပိုင်းတွင် ဂျိုးဂျိုးကျ မှ နတ်မင်းကြီး ကျေးရွာအပိုင်း၌ ယခု မိုးရာသီတွင်ချိုင့်များ၊ ကျင်းများ၊

ဗွတ်များဖြင့် အချို့နေရာများ၌ လမ်း များ ပျက်စီးလျက်ရှိသည်။ ယင်းမော်ကျွန်း- တယ်ချောင်း ကျေးလက်လမ်းအပိုင်းအချို့နေရာ များ၌ ပျက်စီးနေသဖြင့် နေ့စဉ်ဖြတ် သန်းသွားလာကြရသော တယ်ချောင်း

ကျေးရွာအုပ်စုမှ ပြည်သူများ၊ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ၊ ခရီး သွားပြည်သူများနှင့် နာရေးပို့ ဆောင်ကြရသော မော်လမြိုင်ကျွန်း မြို့နယ်သားများမှာ သွားလာရေး အခက်အခဲရှိနေကြသည်။

ထင်သာမြင်သာပြုပြင်စရာ

“အဲဒီမော်လမြိုင်ကျွန်း-တယ် ချောင်း ကျေးလက်လမ်းကနေပြီး မော်လမြိုင်ကျွန်း- ကျီးနှစ်ပင် သုသာန်ကို နာရေးသွားရောက်ပို့ ဆောင်ကြသော ယာဉ်များဖြစ်တဲ့ တုတ်တုတ်ယာဉ်၊ မော်တော်ယာဉ်၊ ဆိုင်ကယ်များနှင့် စက်ဘီးများမှာ ယာဉ်အန္တရာယ်ရှိနေပါတယ်။ ဘာ ကြောင့်လဲဆိုရင် လမ်းပျက်ကိုရှောင် ကွင်းပြီး မောင်းနှင်နေရလို့ အချိန် မရွေး ယာဉ်အန္တရာယ်ဖြစ်ပေါ်နိုင်ပါ တယ်” ဟု မော်လမြိုင်ကျွန်းမြို့နယ် သားများက ပြောပြသည်။

မော်ကျွန်းမြင့်အောင်

လမ်းပြုပြင်မည်

ရွှေကူ စက်တင်ဘာ ၁၆

ကချင်ပြည်နယ် အစိုးရမှ ခင်းပေးခဲ့သော ရွှေကူကျေးတောကြီး ကျောက်ချောပတ်လမ်း မိုင်တိုင် ၁၀/ ၃ မှ ၁၀/၅ အထိ မိုးသည်း ထန်စွာရွာသွန်းပြီး တောင်ကျရေ တိုက်စားမှုကြောင့် ပျက်စီးသွားခဲ့သော လမ်းကို ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင် ပိုမိုကောင်းမွန်အောင် ဖြုပြင်သွား မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

လွှာအောင်(ကချင်မြေ)



သမ္မတ
 ၁၉ | ၉ | ၂၀၁၄
ရက်မှစတင်၍ တစ်ပြိုင်တည်းမြေပြို

သွင်
 မင်္ဂလာ (၁)
 မင်္ဂလာ စံပြ

Top Royal

ကျွန်ုပ်တို့အားလုံးအတွက်

Mingalar Cinemas

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်း အာဆီယံပါလီမန်များအထွေထွေညီလာခံတက်ရောက်

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၁၆

(၃၅)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံပါလီမန်များ အထွေထွေညီလာခံ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို Donchan Palace Hotel ၌ စက်တင်ဘာ ၁၆ ရက် ဒေသစံတော်ချိန် နံနက် ၉ နာရီတွင် လာအိုပြည်သူ့ဒီမိုကရက်တစ်သမ္မတနိုင်ငံ ကျောင်းသား ကျောင်းသူလေးများက AIPA တေးသီချင်းများသီဆို၍ စတင်ဖွင့်လှစ်ခဲ့သည်။



ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်း (၃၅)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံပါလီမန်များအထွေထွေညီလာခံ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားတွင် အမှာစကားပြောကြားစဉ်။

ယင်းနောက် လာအိုနိုင်ငံအမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ၊ ASEAN INTER PARLIAMENTARY ASSEMBLY (AIPA) ဥက္ကဋ္ဌ H.E. Mme Pany YATHOTOU က အဖွင့်မိန့်ခွန်းပြောကြားပြီး လာအိုနိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ် H.E. Mr. Thongsing THAMMAVONG က ကြိုဆိုနှုတ်ခွန်းဆက်စကား ပြောကြားသည်။

ယင်းနောက် တက်ရောက်လာသော အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများမှ ခေါင်းဆောင်များက မိန့်ခွန်းပြောကြားကြသည်။

ပြည်ထောင်စု လွှတ်တော်နာယကက ပြောကြားရာတွင် ယခုကျင်းပမည့် အာဆီယံပါလီမန်များညီလာခံ၌ “အာဆီယံအသိုက်အဝန်းထူထောင်ဖို့၊ ပါလီမန်အချင်းချင်း ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု တိုးမြှင့်ကြပါစို့” ဆိုသည့် ဆောင်ပုဒ်နှင့်အညီ ဆွေးနွေး

ကြမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ အာဆီယံအသိုက်အဝန်း စီမံကိန်းရည်မှန်းချက်များ ၈၀ ရာခိုင်နှုန်း အကောင်အထည်ဖော်ပြီး ဖြစ်သော်လည်း အားရကျေနပ်မနေသင့်ပါကြောင်း၊ ကျန်ရှိနေသေးသော ရည်မှန်းချက်များအချိန်မီ ပြီးမြောက်စေရန်အတွက် အာဆီယံနိုင်ငံများအချင်းချင်းသာမက ဆွေးနွေးဖက်များနှင့်လည်း ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများ ပိုမိုမြှင့်တင်သင့်ပါကြောင်း၊ အာဆီယံပါလီမန်များညီလာခံတွင် လေ့လာသူဆွေးနွေးဖက်များ ပိုမိုများပြားစေသည့်အပြင် ဒေသတွင်းနှင့် နိုင်ငံတကာ အဖွဲ့အစည်းများနှင့် ဆက်ဆံမှုများတိုးတက်လာသည်မှာ မှတ်သားထိုက်ပါကြောင်း။

မြန်မာနိုင်ငံတွင် ပြီးခဲ့သည့် မေလအတွင်းက ပထမဦးဆုံးအကြိမ် အောင်မြင်စွာ ကျင်းပခဲ့သည့်

အာဆီယံထိပ်သီးအစည်းအဝေးတွင် အာဆီယံနိုင်ငံခေါင်းဆောင်များ၊ အစိုးရအဖွဲ့ခေါင်းဆောင်များနှင့် အာဆီယံပါလီမန်များ ညီလာခံကိုယ်စားလှယ် အဖွဲ့များတွေ့ဆုံဆွေးနွေးပွဲကျင်းပခဲ့ပါကြောင်း၊ ယင်းဆွေးနွေးပွဲတွင် အာဆီယံနှင့် အာဆီယံပါလီမန်များညီလာခံတို့အကြား ဆွေးနွေးတိုင်ပင်မှုများ အစီအစဉ်တကျ ပြုလုပ်ခြင်းဖြင့် ဆက်ဆံရေးတိုးမြှင့်သွားရန် အကြံပြုခဲ့ပါကြောင်း။

ဩဂုတ်လအတွင်းက ကျင်းပခဲ့သော အာဆီယံနိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးများ အစည်းအဝေးနှင့် ဆွေးနွေးဖက်များနှင့် ဆက်ဆံမှုအစည်းအဝေးများတွင်လည်း အောင်မြင်မှုများ ရရှိခဲ့ပါကြောင်း၊ မိမိတို့သည် အချင်းချင်း နားလည်စာနာခြင်းနှင့် တူညီသော တန်ဖိုးထားမှုနှင့် စံနှုန်းများကို မျှဝေခြင်းစသည် ထူးခြားမှုရှိသော

ယဉ်ကျေးမှုကို ဆက်လက်ထိန်းသိမ်းသွားနိုင်လျှင် မဝေးတော့သည့် အနာဂတ်တွင် ငြိမ်းချမ်းသာယာဝပြောသော အသိုက်အဝန်းတွင် နေထိုင်နိုင်ကြမည်ဟု အလေးအနက် ယုံကြည်ပါကြောင်း။

အခါအခွင့်သင့်ခိုက် ညီလာခံကို အသိပေးလိုသည်မှာ ပြည်သူ့လွှတ်တော်၊ အမျိုးသားလွှတ်တော်နှင့် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်များ၏ (၁၁) ကြိမ်မြောက် ပုံမှန်အစည်းအဝေးများကို စက်တင်ဘာ ၁၁ ရက်က စတင်ကျင်းပလျက်ရှိပါကြောင်း၊ နိုင်ငံတော်အခြေခံဥပဒေ ပြင်ဆင်ခြင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံနှင့် သင့်လျော်မှုရှိသည့် ရွေးကောက်ပွဲစနစ်များ လေ့လာခြင်း အစရှိသည့် အရေးကြီးသော ကိစ္စရပ်များကို ဆွေးနွေးမည့် အစီအစဉ်များ ရှိပါကြောင်း၊ ယင်းကိစ္စရပ်များကို တင်ပြနိုင်ရန် လွှတ်တော်

အထူးကော်မတီ အစည်းအဝေးများ ကျင်းပလျက်ရှိပါကြောင်း။

မြန်မာလွှတ်တော်အနေဖြင့် ဒီမိုကရေစီဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဆိုင်ရာ အသိပညာပေးသည့် လှုပ်ရှားမှုများကို ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း၊ “ဒီမိုကရေစီဖော်ဆောင်ရေး လူငယ်များပိုင်းဝန်းဆောင်ရွက်ပေး” ဟူသော ဆောင်ပုဒ်ဖြင့် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ဒီမိုကရေစီနေ့ကို စက်တင်ဘာ ၁၅ ရက်တွင် ကျင်းပခဲ့ပါကြောင်း။

အဖိုးရအဖွဲ့၊ ပြည်သူများနှင့်အတူ မြန်မာနိုင်ငံ၏ ဒီမိုကရေစီပြုပြင်ပြောင်းလဲရေးကို မြန်မာလွှတ်တော်များက မဖြစ်မနေ ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ပါကြောင်း။

ထိုသို့ဆောင်ရွက်ရာတွင် အာဆီယံ ပါလီမန်များ ညီလာခံ(အိုင်ပါ) ကလည်း မိမိတို့အပေါ် နားလည်ပြီး ဆက်လက် အားပေးကူညီမှုများ လိုလားပါကြောင်း။

၂၀၀၄ ခုနှစ် ဇွန်လအတွင်းက နေပြည်တော်၌ ဂျီအိုင်ဇက်၊ ဟန်းဆိုင် ဒယ်တီနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်လျက် ရှိသည့် စွမ်းရည်မြှင့်တင်ရေးလုပ်ငန်း တစ်ခုအဖြစ် ပါလီမန်ဘက်လျက်နှင့် ထင်သာမြင်သာရှိမှု အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲကို ကျင်းပပေးသည့်အတွက် အာဆီယံ ပါလီမန်များညီလာခံ အတွင်းရေးမှူးချုပ်ရုံးကို ကျေးဇူးတင်ရှိပါကြောင်း။

အာဆီယံအသိုက်အဝန်း ထူထောင်ရေးတွင် ပါဝင်နိုင်ရန်အတွက် အာဆီယံပါလီမန်များ ညီလာခံနှင့် လုပ်ငန်းတာဝန်များကို ပြည်သူ့အဖွဲ့အစည်း သိရှိလာစေရန်အတွက် အသိပေးရေး ကော်မတီတစ်ရပ်ကို ဂျာမနီနိုင်ငံ အစိုးရ၏ အထောက်အပံ့ဖြင့်

ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည့် စွမ်းရည်မြှင့်တင်ရေးအစီအစဉ်အောက်မှ ဖွဲ့စည်းခဲ့ပါကြောင်း၊ အာဆီယံပါလီမန်များ ညီလာခံလုပ်ငန်းများ ပိုမိုတိုးတက်လာရန်အတွက် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ပါရန် အခြားသောဆွေးနွေးဖက်များနှင့်အဖွဲ့အစည်းများကို တိုက်တွန်းအပ်ပါကြောင်းဖြင့် ပြောကြားသည်။

ပြည်ထောင်စု လွှတ်တော်နာယက၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်းသည် ဒေသစံတော်ချိန် နံနက် ၈ နာရီခွဲတွင် Donchan Palace Hotel ၌ လာအိုပြည်သူ့ဒီမိုကရက်တစ်သမ္မတနိုင်ငံ အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ၊ ASEAN INTER PARLIAMENTARY ASSEMBLY (AIPA) ဥက္ကဋ္ဌ H.E. Mme Pany YATHOTOU က အာဆီယံပါလီမန်များ အထွေထွေညီလာခံသို့ အစည်းအဝေးတက်ရောက်ရန် ရောက်ရှိနေသော အာဆီယံနိုင်ငံများမှ လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌများ၊ လေ့လာသူ နိုင်ငံများမှ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့ ခေါင်းဆောင်များအား တွေ့ဆုံသည့် အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်သည်။

ယင်းနောက် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်းသည် ဒေသစံတော်ချိန်နံနက် ၁၁ နာရီတွင် အာဆီယံပါလီမန်များ အထွေထွေညီလာခံ၌ ကျင်းပလျက်ရှိသော ပထမစုံညီအစည်းအဝေးသို့ အခြားနိုင်ငံများမှ လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌများ၊ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့ခေါင်းဆောင်များနှင့်အတူ တက်ရောက်ခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။

(သတင်းစဉ်)

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်းနှင့်အဖွဲ့ ဂုဏ်ပြုနေ့လယ်စာစားပွဲ တက်ရောက်

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၁၆

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်းနှင့်အဖွဲ့ဝင်များအား လာအိုပြည်သူ့ဒီမိုကရက်တစ်သမ္မတနိုင်ငံ အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ H.E. Mme Pany YATHOTOU က စက်တင်ဘာ ၁၅ ရက် မွန်းတည့် ၁၂ နာရီတွင် လာအိုနိုင်ငံ ဗီယင်ကျွန်းမြို့ရှိ Lao Plaza Hotel ၌ ဂုဏ်ပြုနေ့လယ်စာစားပွဲဖြင့် တည်ခင်းစဉ်ခံခဲ့ရသည်။ (ယာပုံ)

အဆိုပါ ဧည့်ခံပွဲသို့ မြန်မာလွှတ်တော်ချစ်ကြည်ရေး ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့နှင့်အတူ လာအိုပြည်သူ့ဒီမိုကရက်တစ်သမ္မတနိုင်ငံဆိုင်ရာ မြန်မာနိုင်ငံ သံအမတ်ကြီး ဦးကျော်စိုးဝင်းနှင့် လာအိုအမျိုးသားလွှတ်တော်မှ ဖိတ်ကြားထားသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

နေ့လယ်စာသုံးဆောင်နေစဉ် အတွင်း လာအိုယဉ်ကျေးမှုအဖွဲ့က

ရိုးရာအကပဒေသာများဖြင့် ဖျော်ဖြေခဲ့ကြသည်။ နေ့လယ်စာစားပွဲအပြီးတွင် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယကနှင့် ချစ်ကြည်ရေးကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့ဝင်များသည် အမှတ်တရပန်းစည်းများ ပေးအပ်ခဲ့ပြီး မှတ်တမ်းတင်ဓာတ်ပုံရိုက်ကြသည်။

စက်တင်ဘာ ၁၅ ရက် ညပိုင်းတွင် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ

သူရဦးရွှေမန်းသည် အဖွဲ့ဝင်များနှင့်အတူ Land Mark Hotel ၌ လာအိုပြည်သူ့ဒီမိုကရက်တစ်သမ္မတနိုင်ငံ အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ H.E. Mme Pany YATHOTOU က ဦးဆောင်ကျင်းပသော Executive Committee Meeting သို့ အာဆီယံနိုင်ငံများမှ လွှတ်တော်အကြီးအကဲများနှင့်အတူ တက်ရောက်ခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)



အလှအပနှင့်အကျန်းအဆိုးကင်းရှင်းစိတ်ကုသမှု အထူးအစီအစဉ်

ကိုရီးယားမင်းသမီးတွေလိုလှပပျိုအတွက်ကိုရီးယားနိုင်ငံသွားဆရာမလိုတော့ပါ...

ကိုရီးယားသရုပ်ဆောင်များကဲ့သို့စိတ်ကုသပေးနေသော ကိုရီးယားနိုင်ငံမှအလှအပနှင့်အကျန်းအဆိုးကင်းရှင်းစိတ်ကုသမှု

ခွဲစိတ်အထူးကုဆရာဝန်ကြီး တိုးယံတိုင် စက်တင်ဘာလ (၂၀) ရက်မှ (၂၁) ရက်နေ့အထိ

ပန်းလှိုင်ဆေးရုံကြီးတွင်လောကဏ္ဍကဲ့သို့စိတ်ကုသပေးမည်ဖြစ်ကြောင်းသတင်းကောင်းပေးအပ်ပါသည်။

ဆက်သွယ်ရန် - ကိုရီးယား (၀၀) ၆၈၄၂၂၁၊ ၆၈၄၂၂၂၊ ၆၈၄၂၂၃၊ (၀၉) ၉၂၀၀၄၆၈၉၊ ၂၂၀၂၅၈၀၁၇ / မန္တလေး (၀၉) ၉၂၀၇၇၇၀ Email : enquiry.phlh@spa-nm.com

နိုင်ငံတကာသတင်း



အမေရိကန်၏တိုက်ခိုက်ရေးအစီအစဉ်သစ်အရ ပထမဆုံးအကြိမ် အိုင်အက်စ်တို့ကို လေကြောင်းမှ တိုက်

ဘဂ္ဂဒက် စက်တင်ဘာ ၁၆

အိုင်အက်စ်စစ်သွေးကြွများ၏ တိုက်ခိုက်မှုကိုခံနေရသော တပ်ဖွဲ့ဝင်များကို ကူညီထောက်ခံသည့်အနေဖြင့် အမေရိကန်က အီရတ်တွင်လေကြောင်း တိုက်ခိုက်မှုများ ပြုလုပ်နေကြောင်း အမေရိကန်က ပြောသည်။ ထိုတိုက်ခိုက်မှုများသည် တနင်္ဂနွေနှင့် တနင်္လာနေ့တို့တွင် ဘဂ္ဂဒက်အနောက်တောင်ဘက်နှင့် ဆင်ဂျာတောင်အနီးတွင် ပြုလုပ်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ လွန်ခဲ့သောအပတ်က အမေရိကန်သမ္မတဘားရက် အိုဘားမား၏ တပ်ဖွဲ့အင်အားတိုးချဲ့သည့်လမ်းညွှန်ချက်အစိတ်အပိုင်းအဖြစ် အဆိုပါ တိုက်ခိုက်မှုများကို ပထမဆုံး ပြုလုပ်ခြင်းဖြစ်သည်။ အိုင်အက်စ်ခြိမ်းခြောက်မှုနှင့်ပတ်သက်ပြီး အီရန်ကို နိုင်ငံတကာထိပ်သီးညီလာခံသို့ တက်

ရောက်ရန် ဖိတ်ကြားခြင်းမပြုသည့်ဆုံးဖြတ်ချက်ကိုလည်း အီရတ်က ဝေဖန်ခဲ့သည်။ ယင်းဆုံးဖြတ်ချက်သည် ဝမ်းနည်းဖွယ်ကောင်းကြောင်း နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး အီဘရာဟင်အယ်လ်-ဂျဟရီက ပြောကြားခဲ့သည်။ နိုင်ငံပေါင်း ၃၀ က ပါရှိသည့် အိုင်အက်စ်ကိုဆန့်ကျင်ရန် အမေရိကန်ဦးဆောင်သည့် မဟာမိတ်တပ်များနှင့် ပူးပေါင်းရန် ကတိကဝတ်ပြုခဲ့သည်။ ဆီးရီးယားတွင်အခြေပြုသည့် စစ်သွေးကြွအဖွဲ့များသည် လွန်ခဲ့သော လအနည်းငယ်အတွင်းက အီရတ်အနောက်ပိုင်းနှင့် မြောက်ပိုင်းရှိဒေသများကို လွှမ်းမိုးထားပြီး ယခုလက်ရှိတွင် နိုင်ငံနှစ်ခုစလုံး၏ ဒေသအတော်များများကို ထိန်းသိမ်းခဲ့သည်။ (ဘီဘီစီ)

ဖိလစ်ပိုင်တွင် ကူးတို့ယာဉ်မှောက်ခံသည့် မုန်တိုင်း ဟောင်ကောင်ကို ဝင်ရောက်

ဟောင်ကောင် စက်တင်ဘာ ၁၆

ကယ်မေကြီးမုန်တိုင်း ဟောင်ကောင်ကို ဝင်ရောက်တိုက်ခတ်သောကြောင့် ကျောင်းများနှင့် လေကြောင်းလိုင်းများကို ပိတ်ခဲ့ရသည်။ မုန်တိုင်းသည် ၎င်းလမ်းကြောင်းအတိုင်း တရုတ်နိုင်ငံ တိုင်နန်ကျွန်းကို ဖြတ်သန်းဝင်ရောက်စဉ် လေကြောင်းလိုင်း ၅၀၀ ထက်မနည်း ခရီးစဉ် ရွှေ့ဆိုင်းခဲ့ရသည်။ ဟောင်ကောင်စတော့စ်အိတ်ချိန်းတွင်လည်း နံနက်ပိုင်းရောင်းဝယ်မှုကို ဖျက်သိမ်းခဲ့ရသည်။ ကျောင်းများနှင့်လုပ်ငန်းများကိုလည်း မုန်တိုင်းအန္တရာယ် လျော့နည်းသွားသည့် အချိန်ထိပိတ်ထားရန် အမိန့်ထုတ်ပြန်ခဲ့သည်။ မုန်တိုင်းသည် ဖိလစ်ပိုင်ဘက်မှ ဝင်ရောက်လာခြင်းဖြစ်ပြီး ၎င်းဒေသများတွင် ဓာတ်အားလိုင်းများပြတ်တောက်ခြင်းနှင့် လယ်ယာမြေများရေလွှမ်းမှုများဖြစ်ပွားခဲ့သည်။ ရာသီဥတုဆိုးရွားမှုများဖြစ်ပေါ်ပြီး စနေနေ့ ညနေပိုင်းက ဖိလစ်ပိုင်အလယ်ပိုင်းတွင် ကူးတို့ယာဉ်နှစ်စင်းဖြစ်ပွားကာ အနည်းဆုံးလူခြောက်ဦး သေဆုံးခဲ့သည်ဟု သတင်းထုတ်ပြန်ခဲ့သည်။ မနီလာတွင်လည်း ကူးတို့ယာဉ်စစ်စင်း လှိုင်းကြမ်းတွင်တိမ်းမှောက်ခဲ့သော်လည်း လှေပေါ်ပါလူ ၁၅ ဦးကို ကယ်တင်နိုင်ခဲ့သည်။ မုန်တိုင်းနှင့် သက်ဆိုင်သောထိခိုက်ဒဏ်ရာရမှုများကြောင့် လူ ၂၅ ဦး ဆေးကုသမှုခံယူရန်လိုအပ်လျက်ရှိကြောင်း အေအက်ဖ်ပီက ဟောင်ကောင်ဆေးရုံအာဏာပိုင်များကို ကိုးကားကာသတင်းထုတ်ပြန်ခဲ့သည်။ (ဘီဘီစီ)

ကားပုံးခွဲတိုက်ခိုက်မှု နေတိုးတပ်ဖွဲ့ဝင်သုံးဦးသေဆုံး အရပ်သား ၁၆ ဦး ဒဏ်ရာရရှိ

ကဘူးလ် စက်တင်ဘာ ၁၆

အာဖဂန်နစ္စတန်နိုင်ငံမြို့တော် ကဘူးလ်၌ နိုင်ငံခြားစစ်ဘက်ယာဉ်တန်းကို တာလီဘန်တစ်ဦးက အသေခံတော်မူခဲ့ရာ အနည်းဆုံးညွှန်ပေါင်း တပ်ဖွဲ့ဝင်သုံးဦးသေဆုံးသွားခဲ့ကြောင်း နေတိုးက ပြောကြားသည်။ အဆိုပါတိုက်ခိုက်မှုကြောင့် အခြားအရပ်သား ၁၆ ဦးဒဏ်ရာရရှိသွားခဲ့ကြောင်း အာဖဂန်အစိုးရ သတင်းရပ်ကွက်များက ပြောသည်။ ယင်းပုံးခွဲတိုက်ခိုက်မှုသည် ဒေသစံတော်ချိန် နံနက် ၈ နာရီက လေဆိပ်သွားရာလမ်း အမေရိကန်သံရုံးအနီးလမ်းမပေါ်တွင် ယာဉ်သွားယာဉ်လာ ထူပြောချိန်၌ ဖြစ်ပွားခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ ယင်းတိုက်ခိုက်မှုကြောင့် ညွှန်ပေါင်း တပ်ဖွဲ့ဝင်သုံးဦးသေဆုံးကြောင်း နေတိုးဦးဆောင်သောတပ်ဖွဲ့၏ ကြေညာချက်တွင် ဖော်ပြသည်။ (ဘီဘီစီ)

အီဘိုလာရောဂါ တိုက်ဖျက်ရေး အကူအညီများပေးရန် အမေရိကန်တပ်ဖွဲ့ဝင် ၃၀၀၀ လိုက်ဘေးရီးယားသို့ စေလွှတ်မည်

ဝါရှင်တန် စက်တင်ဘာ ၁၆

အီဘိုလာပိုင်းရပ်စ်တိုက်ဖျက်ရေးတွင် ကူညီရန်လိုက်ဘေးရီးယားနိုင်ငံသို့ တပ်ဖွဲ့ဝင် ၃၀၀၀ စေလွှတ်ရန် အမေရိကန်သမ္မတဘားရက်အိုဘားမားက အင်္ဂါနေ့တွင်အစီအစဉ်ကို ကြေညာလိုက်မည်ဖြစ်ကြောင်း အမေရိကန်တာဝန်ရှိသူများက ပြောသည်။ အဆိုပါအစီအစဉ်အရ အမေရိကန်တပ်ဖွဲ့ဝင်များက ရောဂါဖြစ်ပွားရာ ဒေသများ၌ ကုသရေးစင်တာများ တည်ဆောက်ပေးပြီး ဆေးဘက်ဆိုင်ရာဝန်ထမ်းများအား လေ့ကျင့်သင်တန်းပေးရာတွင် ကူညီပေးသွားမည်ဟု ဆိုသည်။ နိုင်ငံတကာ အသိုင်းအဝိုင်းအနေဖြင့် အဆိုပါရောဂါကို ထိန်းချုပ်နိုင်ရေး နှေးကွေးနေသည့်အတွက် ဝေဖန်ပြစ်တင်မှုများ ခံနေရသည်။ အဆိုပါရောဂါပျံ့နှံ့လာမှုကို နှေးကွေးသွားရန် နိုင်ငံတကာက မြန်မြန်ဆန်ဆန်ကူညီရန်လိုအပ်ကြောင်း ဝါနာ

သမ္မတ ဂျွန်ဒရာမာနီမဟားမားက ပြောကြားလိုက်သည်။ အဆိုပါရောဂါကို တိုက်ဖျက်ရာတွင် မြန်မြန်ဆန်ဆန်လုပ်ဆောင်သွားရန် အနောက်အာဖရိကနိုင်ငံများအား မစ္စတာ မဟားမားက

တိုက်တွန်းဆော်ကြလိုက်သည်။ ကုလသမဂ္ဂ တာဝန်ရှိသူများအနေဖြင့် အနောက်အာဖရိက၌ ဖြစ်ပွားနေသော အီဘိုလာရောဂါကို နိုင်ငံတကာက တုံ့ပြန်ဆောင်ရွက်ရေး ဂျီနီဗာ၌ ဆွေးနွေးသွားမည်ဟု

ဆိုသည်။ အီဘိုလာရောဂါဖြစ်ပွားမှုကြောင့် ဆီရာလီယွန်၊ လိုက်ဘေးရီးယားနှင့် ဂီနီတို့၌ အဆိုးရွားဆုံးဖြစ်ပွားလျက်ရှိရာ လူပေါင်း ၂၄၀၀ ကျော် သေဆုံးသွားပြီဖြစ်သည်။ (ဘီဘီစီ)



မော်လ်တာနိုင်ငံအနီး သင်္ဘောနှစ်မြှုပ် လူ ၅၀၀ သေဆုံးကြောင်း အိုင်အိုအမ်ပြောကြား

မော်လ်တာ စက်တင်ဘာ ၁၆

လွန်ခဲ့သောအပတ်က မော်လ်တာနိုင်ငံအနီးတွင် သင်္ဘောတစ်စင်းကို အခြားတစ်စင်းကဝင်တိုက်မှုဖြစ်ပွားပြီး ရွှေ့ပြောင်းအလုပ်သမား ၅၀၀ ခန့် သေဆုံးမည်ဟု စိုးရိမ်ရကြောင်း ရွှေ့ပြောင်းအလုပ်သမားအဖွဲ့အစည်းက ပြောကြားခဲ့သည်။ အသက်ရှင်ကျန်သူပါလက်စတိုးနိုင်ငံသားနှစ်ဦးက မှောင်ခိုသမားများသည် ရည်ရွယ်ချက်ရှိရှိနှင့် သင်္ဘောကို နှစ်မြှုပ်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း ပြောဆိုခဲ့သည်ဟု နိုင်ငံတကာရွှေ့ပြောင်းအလုပ်သမားများအဖွဲ့အစည်း အိုင်အိုအမ်က ပြောကြားခဲ့သည်။ စက်တင်ဘာအစောပိုင်းက ၎င်းတို့သင်္ဘောသည် အီဂျစ်နိုင်ငံ ဒါမီယက်တာမှ ထွက်ခွာလာခဲ့ကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။ လူ ၂၅၀၀ ကျော်သည် ယခုနှစ်မြေထဲပင်လယ်တွင် သင်္ဘောနှစ်မြှုပ်မှုများရှိကြောင်း ယုံကြည်လာကြသည်ဟု နိုင်ငံတကာရွှေ့ပြောင်းအလုပ်သမားများအဖွဲ့က ပြောခဲ့သည်။ မော်လ်တာနိုင်ငံအနီး သင်္ဘောနှစ်မြှုပ်ခြင်းသတင်းနှင့်အတူ လစ်ဗျားကမ်းလွန်ဒေသတွင်လည်း လူ ၂၅၀ တင်ဆောင်လာသော သင်္ဘောနှစ်မြှုပ်ခဲ့သည်။ (ဘီဘီစီ)

ဖိလစ်ပိုင် မေယွန်းမီးတောင်ကြီးပေါက်ကွဲလုနီး၊ ဒေသခံများအား သတိပေးမှုအဆင့်မြှင့်



မနီလာ စက်တင်ဘာ ၁၆
ဖိလစ်ပိုင်နိုင်ငံရှိ အလုပ်ရှားဆုံး မီးတောင်များအနက် တစ်ခုဖြစ်သည့် မေယွန်းမီးတောင်ကြီးသည် သီတင်းပတ်များအတွင်း ပေါက်ကွဲနိုင်ကြောင်း သိပ္ပံပညာရှင်များက သတိပေးထားသည်။ ငလျင်ငယ်များလှုပ်ပြီး ကျောက်တုံးများ ပြုတ်ကျလာခြင်းနှင့် ချော်ရည်ပူများ အဆိုပါမီးတောင်ထိပ်မှ ဆင်းလာသည်ကို တွေ့မြင်ရမည်ဖြစ်ကြောင်း ဒေသနေကျွမ်းကျင်သူများက ပြောကြားသည်။ သတိပေးမှုအဆင့်ကို သုံးအထိ မြှင့်တင်လိုက်ပြီဖြစ်ကြောင်း အနီဝန်း

ကျင်မှ ဒေသခံများအား ဖယ်ရှားကြရန် သတိပေးမှုများ ထုတ်ပြန်ထားပြီးဖြစ်ကြောင်း သတင်းများက ဆိုသည်။ မေယွန်းမီးတောင်ကြီးသည် ၂၀၁၃ ခုနှစ် မေလက နောက်ဆုံးပေါက်ကွဲခဲ့ရာ တောင်တက်သမားလေးဦးနှင့် ၎င်းတို့၏လမ်းပြများ သေဆုံးခဲ့သည်။ ၎င်းတို့သည် ပြာပူများပေါက်ကွဲထွက်လာပြီးနောက် မိုးရွာချလိုက်စဉ် ကျောက်တုံးကျောက်ခဲများ ထိမှန်သေဆုံးခဲ့သည်ဟု ဒေသသတင်းများက ဖော်ပြသည်။ အမြင့်မီတာ ၂၄၆၀ (ပေပေါင်း ၈၀၇၀)ရှိ အဆိုပါမီးတောင်ကြီးသည်

မြို့တော် မနီလာအရှေ့တောင်ဘက် ၂၀၆ မိုင်အကွာ၌ တည်ရှိသည်။ ယင်းမီးတောင်ကို စတင်မှတ်တမ်းတင်ပြီးကတည်းက အကြိမ် ၄၀ ကျော် မက ပေါက်ကွဲခဲ့ဖူးဖြစ်သည်။ အဆိုးရွားဆုံးသော ပေါက်ကွဲမှုမှာ ၁၈၁၄ ခုနှစ်ကဖြစ်ပွားခြင်းဖြစ်ပြီး လူပေါင်း ၁၂၀၀ ကျော်သေဆုံးကာ မြို့အချို့ ထိခိုက်ပျက်စီးခဲ့သည်ဟု ဆိုသည်။ ၂၀၀၉ ခုနှစ်ကုန်ပိုင်းက ပေါက်ကွဲမှုမှာလည်း ထောင်ပေါင်းများစွာသော ဒေသခံများ ဘေးကင်းရာသို့ ရွှေ့ပြောင်းသွားခဲ့ရသည်ဟု ဆိုသည်။ (ဘီဘီစီ)

ပြည်တွင်းသတင်း

အုပ်ချုပ်ရေးပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုညှိနှိုင်းရေးကော်မတီ အစည်းအဝေးကျင်းပ

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၁၆

အုပ်ချုပ်ရေး ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှု ညှိနှိုင်းရေးကော်မတီ၏ (၂/၂၀၁၄) အစည်းအဝေးကို ယနေ့နံနက် ၉ နာရီ တွင် နေပြည်တော်ရှိ နိုင်ငံတော်သမ္မတ နန်းအစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပရာ အုပ်ချုပ်ရေးပြုပြင်ပြောင်းလဲမှု ညှိနှိုင်း ရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီး ဦးလှထွန်း(အောက်ပုံ) တက် ရောက် အမှာစကားပြောကြားရာတွင် နိုင်ငံတော်၏ ပြုပြင်ပြောင်းလဲရေး လုပ်ငန်းစဉ်ဖြစ်သည့် အုပ်ချုပ်ရေး

ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုလုပ်ငန်းစဉ်များကို အရှိန်အဟုန်ဖြင့် ဆောင်ရွက်နိုင် ရန် အုပ်ချုပ်ရေးပြုပြင်ပြောင်းလဲမှု ညှိနှိုင်းရေးကော်မတီကို ဖွဲ့စည်း တာဝန်ပေးအပ်ခဲ့ပါကြောင်း၊ ကော်မတီ အစည်းအဝေးအမှတ်စဉ် (၁/၂၀၁၄) ဆုံးဖြတ်ချက်များအရ ပြည်ထောင်စု အစိုးရနှင့် တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ် အစိုးရများအကြား အုပ်ချုပ်ရေး

သက်ဆိုင်ရာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဌာနများမှ ဆောင်ရွက်ပေးနိုင် မည့်အခြေအနေကို သဘောထား မှတ်ချက် တောင်းခံခဲ့ပါကြောင်း၊ ပြည်ထောင်စုအစိုးရ ဝန်ကြီးဌာနများ က ပြန်ကြားလာသည့် သဘောထား မှတ်ချက်များအပေါ် မူတည်၍ ဆက် လက်ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် တင်ပြချက် များကို ဦးစားပေးအမျိုးအစား ခွဲခြား သတ်မှတ်ခဲ့ပါကြောင်း။

အချက်များကို ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်း ဆောင်ရွက်ပေးသွားရန် ယခုကဲ့သို့ အစည်းအဝေးခေါ်ယူ၍ ကြိုတင်ဆွေး နွေးခြင်းဖြစ်ပါကြောင်း၊ ဆွေးနွေးမှု ရလဒ်များကို တိုင်းဒေသကြီး/ ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့များနှင့် ညှိနှိုင်း ပေါင်းစပ်ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ အုပ်ချုပ်ရေးဆိုင်ရာ ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှု ဟုဆိုရာတွင် ပြည်ထောင်စုအစိုးရ သာမက တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ် အစိုးရများပါ တက်ညီလက်ညီပါဝင် ကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးဌာနများ၏ ကွပ်ကဲမှုအောက်ရှိ ဝန်ထမ်းများသည် သက်ဆိုင်ရာ တိုင်း ဒေသကြီး/ပြည်နယ်အစိုးရ၏ အနီး ကပ်ကြီးကြပ်ကွပ်ကဲမှုအောက်တွင်ရှိ ပါကြောင်း၊ ရပ်ကွက်/ကျေးရွာများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု ခရိုင်/မြို့နယ်များ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုမည်ဖြစ်ပြီး ခရိုင်/မြို့ နယ်များဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု တိုင်းဒေသ ကြီး/ပြည်နယ်အစိုးရဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မည် ဖြစ်ကြောင်း၊ တိုင်းဒေသကြီး/ ပြည်နယ်အစိုးရဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု နိုင်ငံ စပ်ညှိနှိုင်း ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်သည့်

ပြောင်းလဲရေး ဆောင်ရွက်ရန်ရှိသည့် များကို ပွင့်ပွင့်လင်းလင်းဆွေးနွေးကြ ရန်ဖြစ်ကြောင်းဖြင့် ပြောကြားသည်။ ထို့နောက် တက်ရောက်လာကြ သည့် ကော်မတီဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့ အဖွဲ့ဝင် ဦးခင်မောင်အေး၊ ကော်မတီအဖွဲ့ဝင် ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ ဒုတိယရှေ့နေ ချုပ်နှင့် တာဝန်ရှိသူများက တိုင်း ဒေသကြီး/ ပြည်နယ်အစိုးရများ၏ ညှိနှိုင်းအကြံပြုချက်များအပေါ် ဖြည့် ဆည်း ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်မှုများကို တစ်ချက်ချင်း ရှင်းလင်းဆွေးနွေးကြရာ ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌက ညှိနှိုင်းပေါင်းစပ် ဖြည့်ဆည်းပေးပြီး အစည်းအဝေးကို ရုပ်သိမ်းခဲ့သည်။

ယနေ့ကျင်းပသည့် အုပ်ချုပ်ရေး ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှု ညှိနှိုင်းရေးကော် မတီအစည်းအဝေးတွင် ခေတ်နှင့် မလျော်ညီ၍ ပြင်ဆင်သင့်သည့် အချက်များ၊ ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်းဆောင် ရွက်ပေးရမည့် အချက်များနှင့် တည်ဆဲဥပဒေများနှင့်အညီ ဆောင် ရွက်ပေးရမည့်အချက်များကို ခွဲခြား ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။ (သတင်းစဉ်)



မြန်မာနိုင်ငံသည် အိုဇုန်းလွှာပျက်စီးစေသည့် ခြပ်ပစ္စည်းများမထုတ်လုပ်

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၁၆

ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနှင့် သစ်တောရေးရာ ဝန်ကြီးဌာနနှင့် ကုလသမဂ္ဂ ပတ်ဝန်းကျင်အစီအစဉ်တို့ ကြီးပွား၍ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ အိုဇုန်း လွှာထိန်းသိမ်းရေးနေ့ (International Day for the Preservation of the Ozone Layer) အထိမ်းအမှတ် အခမ်းအနားကို နံနက် ၉ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ သစ်တောဦးစီးဌာန အင်ကြင်းခန်းမ၌ကျင်းပရာ ပတ်ဝန်း ကျင်ထိန်းသိမ်းရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ၊ ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနှင့် သစ် တောရေးရာဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီး ဦးဝင်းထွန်း၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော် သယံဇာတနှင့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေးဆိုင်ရာ ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ နှင့်ကော်မတီဝင်များ၊ အမျိုးသား လွှတ်တော် သတ္တုနှင့် သယံဇာတ ရေးရာ ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌနှင့်ကော်မတီ ဝင်များ၊ သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးဌာန များမှ ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေး ကော်မတီဝင် ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ ကုလသမဂ္ဂအဖွဲ့အစည်းများမှ ဌာန ကိုယ်စားလှယ်များ၊ ဝန်ကြီးဌာနအသီး သီးမှ ဌာနဆိုင်ရာအကြီးအကဲများ၊ အိုဇုန်းယူနစ်အဖွဲ့ဝင်များ၊ အစိုးရ မဟုတ်သော အဖွဲ့အစည်းများမှ ကိုယ်စားလှယ်များ တက်ရောက်ကြ သည်။

ဆိုင်ရာ အိုဇုန်းလွှာပျက်စီးခြင်း ပြဿနာကို တားဆီးကာကွယ်ရန် အတွက် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်မှု၏အောင်မြင်မှု စံနမူနာ တစ်ရပ်ဖြစ်ကြောင်း၊ အိုဇုန်းလွှာ ပျက်စီးမှုကို ယခုရာစုနှစ် အလယ် ပိုင်းတွင် ပြန်လည်ထိန်းသိမ်းနိုင်မည် ဟု မျှော်လင့်ရသော်လည်း အိုဇုန်းလွှာ ပျက်စီးစေသည့် ခြပ်ပစ္စည်းများ လျော့ချရေးအတွက် စိန်ခေါ်မှုအချို့ ကျန်ရှိနေပါသေးကြောင်း၊ အိုဇုန်းလွှာ သည် ကမ္ဘာမြေပြင်ပေါ်ကို နေမှ ကျရောက်သည့် ဘေးအန္တရာယ်ရှိ သော ခရမ်းလွန်ရောင်ခြည် ၉၉ ရာခိုင်နှုန်းကို စုပ်ယူပေးသည့် သဘာဝအကာအရံ တစ်ခုဖြစ်၍ ကမ္ဘာပေါ်ရှိ သက်ရှိတို့အတွက် မရှိ မဖြစ်လိုအပ်သော အကာအရံဖြစ် ကြောင်း၊ စက်မှုဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာ သည့်အခါ လူသုံးကုန်ပစ္စည်းများ ထုတ်လုပ်ရာတွင် သုံးစွဲသည့် ကလိုရိုဖလူရိုကာဗွန် (စီအက်မ်စီ) ဟေလွန်၊ ကာဗွန်တက်ထရာကလိုရိုန်၊

မီသိုင်းကလိုရိုဖလူရို၊ မီသိုင်းဘရိုမို၊ တိုက်ဒရိုကလိုရိုဖလူရိုကာဗွန် (အိမ်ချိ စီအက်မ်စီ) စသော ဓာတုပစ္စည်းများ သည် ကမ္ဘာ့အပေါ်ယံလေထုအတွင်း တစ်ရပ်ဖြစ်ကြောင်း၊ မျက်စိတိမ်စွဲမှု၊ ရှိ အိုဇုန်းလွှာကို ထိခိုက်ပျက်စီးစေပြီး ကမ္ဘာမြေပြင်ပေါ်ကို ခရမ်းလွန် ရောင်ခြည်လှိုင်းများ ကျရောက်မှုကို တိုးပွားစေသည်ကို သိပ္ပံဆိုင်ရာ သက်သေအထောက်အထားများအရ

လေ့လာတွေ့ရှိကြောင်း၊ အိုဇုန်းလွှာ ပျက်စီးမှုကြောင့် လူသားများ၏ ကျန်းမာရေးနှင့်ပတ်သက်သည့် အရေ ပြားကင်ဆာရောဂါ၊ မျက်စိတိမ်စွဲမှု၊ ခုခံအားကျဆင်းမှုများ၊ သီးနှံအထွက် ကျဆင်းမှု၊ အဏ္ဏဝါဂေဟစနစ် ပျက်စီးမှု၊ ရုပ်ဝတ္ထုပစ္စည်းများ ယိုယွင်း ပျက်စီးမှုများကို ဖြစ်ပေါ်စေကြောင်း။ မြန်မာနိုင်ငံ၏ မွန်ထရီယယ်

နောက်ဆက်တွဲစာချုပ် အကောင် အထည်စေမှုလုပ်ငန်းတွင် အိုဇုန်း လွှာပျက်စီးစေသည့် ခြပ်ပစ္စည်းများ သုံးစွဲမှု လျော့ချရန်ဆိုင်ရာနှင့် ပြည်သူ့ ပညာပေးလုပ်ငန်းများဆောင် ရွက်ရန် ကုလသမဂ္ဂပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေးအစီအစဉ် (UNEP) ၏ပံ့ပိုးမှုဖြင့် အမျိုးသားအိုဇုန်းယူနစ် (National Ozone Unit) ကို ၂၀၀၄ ခုနှစ်ကတည်းကစပြီး တည်ထောင် ထားကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံသည် အိုဇုန်း လွှာပျက်စီးစေသည့် မည်သည့်ခြပ်

ပစ္စည်းများကိုမျှ ထုတ်လုပ်မှု တင်ပို့မှု မပြုလုပ်ကြောင်း၊ သဘောတူစာချုပ် များအရ စီအက်မ်စီထုတ်လုပ်မှုကို ၂၀၁၀ ပြည့်နှစ် နောက်ဆုံးထားပြီး ရပ်ဆိုင်းရန် သတ်မှတ်ခဲ့ရာတွင် မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် ၂၀၀၇ ခုနှစ်က စပြီး တင်သွင်းမှုရပ်ဆိုင်းခဲ့ကြောင်း၊ စီအက်မ်စီနှင့် အိမ်ချိစီအက်မ်စီတို့ သည် အိုဇုန်းလွှာပျက်စီးစေသည့် ဓာတ်ငွေ့များဖြစ်သည့်အပြင် ကာဗွန် ဒိုင်အောက်ဆိုက်ထက် အဆ နှစ်ထောင် ပိုပြီးစွမ်းအားရှိပြီး ဖန်လုံ အိမ်အာနိသင်ဖြစ်စေသည့်ဓာတ်ငွေ့ ဖြစ်ကြောင်း၊ အိမ်ချိစီအက်မ်စီအစား ကမ္ဘာကြီးပူနွေးမှုနှင့် ရာသီဥတုပြောင်း လဲမှုလျော့ကျစေရေးအတွက် စွမ်းအင် သက်သာစေသော အစားထိုး နည်းပညာများဖြင့် ဓာတ်ငွေ့များကို အသုံးပြုကြရန် အထူးလိုအပ်ကြောင်း၊ မွန်ထရီယယ် နောက်ဆက်တွဲစာချုပ် အရ အိမ်ချိစီအက်မ်စီသုံးစွဲမှုကို ၂၀၁၃ ခုနှစ်ကစပြီး တန့်သတ်ခဲ့ ကြောင်း၊ အိမ်ချိစီအက်မ်စီသုံးစွဲမှုကို ၂၀၃၀ ပြည့်နှစ်တွင် လုံးဝရပ်ဆိုင်း စာချုပ်နှာ ၈ ကော်လံ ၁ သို့



The International Myanmar ICT Exhibition 2014
7-9 November 2014 @ Tatmadaw Hall

EXHIBIT With Us!

" Myanmar Computer Federation invites global and regional ICT Companies to introduce ICT related products, solutions and services in Myanmar "

The International Myanmar ICT Exhibition 2014 is an annual exhibition with the focus of highlighting global and regional ICT products, services and solutions.

Join us to leverage networking opportunities through - the ICT Exhibition, Country Pavilions, Opening Ceremony, Business Matching Sessions*, Product/Services Presentation, Product/Service Launch*, Televised Sessions*

www.ictexhibition.com.mm 652238 652276

အခမ်းအနားတွင် ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီး ဦးဝင်းထွန်း(အပေါ်ယာပုံ)က ယနေ့သည် ၁၉၈၇ ခုနှစ် စက်တင် ဘာလ ၁၆ ရက်နေ့က အတည်ပြု ခဲ့သော မွန်ထရီယယ်နောက်ဆက်တွဲ စာချုပ်၏ ၂၇ နှစ်ပြည့်မြောက်ဖြစ်သည့် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ အိုဇုန်းလွှာထိန်း သိမ်းရေးနေ့ဖြစ်ကြောင်း၊ ယခုနှစ် ဆောင်ပုဒ်မှာ "အိုဇုန်းလွှာကာကွယ် ရေး ဝိုင်းဝန်းကူညီဆောင်ရွက်ပေး (Ozone Layer Protection : The Mission Goes On)" ဖြစ်ကြောင်း၊ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ အိုဇုန်းလွှာ ထိန်းသိမ်းရေးနေ့ အထိမ်းအမှတ် အခမ်းအနားကို ၁၉၉၇ ခုနှစ်ကစပြီး နှစ်စဉ်ကျင်းပကြောင်း၊ မွန်ထရီယယ် နောက်ဆက်တွဲစာချုပ်သည် ကမ္ဘာလုံး

ပြည်တွင်းသတင်း

တက္ကသိုလ်၊ ဒီဂရီကောလိပ်နှင့် ကောလိပ်များအတွက် နည်းပြ/သရုပ်ပြရာထူး ခန့်အပ်ပုံစံပြောင်းမည်

အဆင့်မြင့်ပညာဦးစီးဌာန(အောက်မြန်မာပြည်)က နည်းပြ/ သရုပ်ပြရာထူးများကို ဖြည့်စွက်ခန့်အပ်ရေးနှင့် လျှောက်လွှာများခေါ်ယူထားပြီး ဖြစ်သည်။ ယင်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန တာဝန်ခံညွှန်ကြားရေး မှူးချုပ် ဒေါက်တာဇော်မြင့်ထံ မြန်မာ့သတင်းစဉ် သတင်း အဖွဲ့က သွားရောက်တွေ့ဆုံမေးမြန်းခဲ့သည်များကို ရေးသားဖော်ပြလိုက်ပါသည်။

မေး။ ။ နည်းပြ/ သရုပ်ပြ ခန့်အပ်ပုံစံပြောင်းလဲပုံကို ပြောပြပေးပါ။

ဖြေ။ ။ အရင်တန်းက နည်းပြ၊ သရုပ်ပြခေါ်တာကို အဆင့်မြင့်ပညာဦးစီးဌာန(၂)ခုကနေပဲ ခေါ်တယ်။ ရွေးချယ်တယ်။ ခန့်အပ်တယ်။ အတည်ပြု ပြဋ္ဌာန်း လာမယ့် အမျိုးသားပညာရေးဥပဒေမှာ တက္ကသိုလ်တွေဟာ ကိုယ်ပိုင်လွတ်လပ်စွာ စီမံခန့်ခွဲမှုဆိုတဲ့ Autonomy ရရှိမှာဖြစ်တဲ့အတွက် ပြောင်းလဲမှုတွေ စလုပ်တာ ဖြစ်တယ်။ ဒါကြောင့်မို့ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနဲ့ ဒုတိယဝန်ကြီးတို့ရဲ့ လမ်းညွှန်ချက်နဲ့အညီ ဒီနှစ်မှာ နည်းပြ/ သရုပ်ပြရာထူးကို လျှောက်ထားချင်တဲ့သူက သူတာဝန် ထမ်းဆောင်ချင်တဲ့ တက္ကသိုလ်၊ ဒီဂရီကောလိပ်၊ ကောလိပ် တွေမှာ တိုက်ရိုက်သွားပြီး လျှောက်ပေးရမယ်။ အဆင့်မြင့်ပညာဦးစီးဌာနက စုပေါင်းပြီးတော့ ကြော်ငြာပေး လိုက်တာပါ။ စာမေးပွဲစစ်တာ/ရွေးချယ်တာ၊ ခန့်အပ် တာ အကုန်လုံးက သက်ဆိုင်ရာတက္ကသိုလ်ကပဲ ဆောင်ရွက်သွားမှာဖြစ်ပါတယ်။

မေး။ ။ နည်းပြ/သရုပ်ပြ ရာထူးကို လျှောက်ထားသူက မိမိလျှောက်လိုတဲ့တက္ကသိုလ်ကို လျှောက်လိုက် ပြီးဆိုရင် အဆင့်မြင့်ပညာဦးစီးဌာနက ဘာမှ စီမံခန့်ခွဲမှု မလုပ်တော့ဘဲ သက်ဆိုင်ရာတက္ကသိုလ် ကောလိပ်ကပဲ အကုန်လုံးစီမံခန့်ခွဲသွားမယ်ဆိုတဲ့ သဘောထားဆရာ။

ဖြေ။ ။ အခု လက်ရှိအခြေအနေမှာတော့ လျှောက်ထား လိုက်တဲ့ တက္ကသိုလ်က စာမေးပွဲစစ်မယ်၊ ရွေးပြီးတော့ အဆင့်မြင့်ပညာဦးစီးဌာနကို ပြန်တင်ပြရမယ်။ အဲဒီကမှ ပညာရေးဝန်ကြီးဌာနကို ဆက်ပြီးတင်ပြပြီးတော့မှ ခန့်အပ်ပေးမှာဖြစ်ပါတယ်။ အမျိုး သားပညာရေးဥပဒေပေါ်ထွက်လာပြီးရင်တော့ ကိုယ်ပိုင် စီမံခန့်ခွဲတဲ့စနစ် လုံးလုံးဖြစ်သွားပြီး တက္ကသိုလ်တွေဟာ အဲဒီအခါကျရင် သူတို့ဘာသာသူတို့ ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်နဲ့ သူတို့ဘာသာသူတို့ ခန့်အပ်သွားမှာပါ။

မေး။ ။ အဆင့်မြင့်ပညာဦးစီးဌာနကို ပြန်တင်ရမယ် ဆိုရင် စီမံခန့်ခွဲရေးမှာ ကောလိပ်တက္ကသိုလ် တွေက ဘယ်လိုဆောင်ရွက်မှာပါလဲ။

ဖြေ။ ။ စီမံခန့်ခွဲတာတွေ တက္ကသိုလ်တွေကို လွှဲလိုက်တဲ့ အတွက် တက္ကသိုလ်တစ်ခုစီတစ်ခု စီမံ စစ်ဆေးပုံက တူမှာမဟုတ်ပါဘူး။ သူတို့တက္ကသိုလ်ကပဲ မေးခွန်းထုတ်မယ်။ သူတို့ဘာသာရပ်ဆိုင်ရာ ပါမောက္ခဌာန မှူးတွေအဖွဲ့ကနေပဲ မေးခွန်းထုတ်မယ်။ သူတို့ပဲ ပြန်စစ်ကြာ မယ်။ ရွေးချယ်မယ်။ ပါမောက္ခချုပ်ကို စီမံခန့်ခွဲမှု လုပ်ပိုင် ခွင့်အပြည့်အဝပေးထားတာပါ။

မေး။ ။ ဘယ်လိုတက္ကသိုလ်တွေမှာ လျှောက်ထားခွင့်ရ သလဲဆိုတာ ပြောပြပေးပါ။

ဖြေ။ ။ အဲဒါကတော့ သတင်းစာထဲမှာ လျှောက်ထား နိုင်တဲ့ဘာသာရပ်တွေကို ကြေညာထားတယ်။ ဥပမာ ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်မှာဆိုရင် ဘာသာရပ်(၁၈)မျိုးမှာ ကိုယ်နှစ်သက်ဆိုင်တဲ့ ဘာသာရပ်ကိုရွေးပြီးတော့ လျှောက် လိုရပါတယ်။

မေး။ ။ ရန်ကုန်ပညာရေးတက္ကသိုလ်မှာ အင်္ဂလိပ်စာ ဘာသာရပ်ပေါ်ယူရတဲ့ အကြောင်းရင်းလေး ပြောပြပေးပါ။

ဖြေ။ ။ လက်ရှိ ဖွဲ့စည်းပုံအရ ခွင့်ပြု ဦးရေ ခန့်ထားပြီး သားဦးရေ လစ်လပ်ဦးရေဆိုပြီး ခွင့်ပြု ခန့်ထား။ လစ်လပ်ဆိုတာ (၃)မျိုးရှိတယ်။ ဖွဲ့စည်းပုံအရ ခန့်လိုရတဲ့ လစ်လပ်နေရာရှိတဲ့ အင်္ဂလိပ်စာ တစ်ခုတည်းပဲ ခန့်လိုရတယ်။ သို့သော် နောက်ပိုင်းမှာ ဖွဲ့စည်းပုံပြင် နေတယ်။ ခုနောက်ပိုင်း ကျောင်းသားဦးရေက တိုးလာပြီ ဆိုတော့ ဆရာဦးရေကလည်း တိုးပြီး လိုလာပြီ။ တိုးလာတဲ့ လိုအပ်ချက်အရ ဆရာလိုအပ်ချက်ကို အသစ်ပြန်တွက်ပြီး တော့ ဖွဲ့စည်းပုံအသစ်ပြန်ရေးဆွဲ နေပါတယ်။ ဖွဲ့စည်းပုံ

အသစ်ရေးဆွဲပြီးသွားရင်တော့ အခုလက်ရှိ ဆရာမဦးရေက ဘယ်လောက်၊ လက်ရှိကျောင်းသားဦးရေက ဘယ်လောက် ဆိုတဲ့အပေါ်မှာအခြေခံပြီးတော့ စုစုပေါင်းလိုအပ်တဲ့ ဆရာမဦးရေက ဘယ်လောက်၊ ထပ်ပြီး ပြန်ခန့်အပ်ရမယ့် ဆရာမဦးရေက ဘယ်လောက်ဆိုပြီး ထပ်ပြီးတော့ ခန့်ပေး လိုရပါတယ်။ လက်ရှိဖွဲ့စည်းပုံအရ ခွင့်ပြုဦးရေပေါ်မှာ အခြေခံပြီးတော့ လစ်လပ်တဲ့ဦးရေကိုပဲ ခန့်ထားတာ ဖြစ်တယ်။ နောက်ကျရင် အမှန်တကယ်လိုအပ်တဲ့ဦးရေ ကိုတိုးပြီးတော့ ခန့်နိုင်မှာဖြစ်တယ်။ အခုတစ်ကြိမ်ကို အချိန်မဆင်းဘဲ အမြန်လျှောက်လွှာ ခေါ်ယူခန့်ထားချင် လိုဖြစ်ပါတယ်။ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးရဲ့ လမ်းညွှန်ချက်နဲ့ အညီ ဖွဲ့စည်းပုံအသစ်နဲ့ ဘာသာရပ်အစုံအတွက် မကြာခင်ထပ်မံပြီး နောက်တစ်ကြိမ် ထပ်ခန့်ထားနိုင်မှာ ဖြစ်ပါတယ်။

မေး။ ။ အခု နည်းပြ/သရုပ်ပြ ဘယ်လောက်ခန့်အပ် မှာလဲ။

ဖြေ။ ။ အခုခန့်အပ်မယ့် ဦးရေအနေနဲ့ကတော့ အဆင့်မြင့်ပညာဦးစီးဌာန (အောက်မြန်မာ ပြည်)မှာရှိတဲ့ တက္ကသိုလ်၊ဒီဂရီကောလိပ်၊ ကောလိပ် (၂၁) ခုမှာ ၉၉၁ ဦးခန့်ပါမယ်။ အဆင့်မြင့်ပညာဦးစီးဌာန (အထက်မြန်မာပြည်)မှာရှိတဲ့ တက္ကသိုလ်၊ ဒီဂရီ ကောလိပ်၊ ကောလိပ်(၂၆)ခုမှာ ၇၉၉ ဦးခန့်ပါမယ်။ ဒါကြောင့်မို့ အသစ်ခန့်အပ်မယ့် နည်းပြ/သရုပ်ပြဦးရေ စုစုပေါင်း ၁၇၉၀ ကို ခန့်မှာဖြစ်ပါတယ်။ မနှစ်က ၁၇၇၃ ဦးခန့်ခဲ့ တယ်။ ဆရာတို့က မနှစ်ကတည်းက ၃၀၀၀ လောက် တစ်ပြိုင်တည်းခန့်ဖို့ပါ။ ဒါပေမယ့် ဘာဖြစ်လို့ တစ်ပြိုင် တည်း မခန့်တာလဲဆိုတာက သူတို့ကို အရည်အချင်းစစ် စာမေးပွဲဖြေခိုင်းတယ်။ အတော်ဆုံး ၁၅၀၀ ကို တစ်ဝက် ခွဲယူလိုက်တာ ဖြစ်ပါတယ်။

မေး။ ။ ခန့်အပ်လိုက်တဲ့ နည်းပြ/သရုပ်ပြတွေကို သင်ကြားရေးပိုင်းမှာ အရည်အချင်းပြည့်မီ အောင် ဘယ်လိုဆောင်ရွက်ပေးသလဲ ပြောပြပေးပါ။

ဖြေ။ ။ ရေးဖြေ၊ နှုတ်ဖြေ ဖြေရတယ်ဆိုကတည်းက အဲဒီမှာတင်ပဲ ဖြေတဲ့သူတွေအများကြီးထဲကမှ လက်ရွေးစင်တွေကို ဒေါင်ဒေါင်မြည့်ရွေးခေါ်ထားတဲ့ လူတော်တွေချည်းပဲ။ နည်းပြ/ သရုပ်ပြတွေအကုန်လုံးက မနှစ်က ၁၇၇၃ ဦးပဲ ရွေးခန့်ပြီးတော့ သူတို့ကို ရန်ကုန် တက္ကသိုလ်မှာခေါ်ပြီး အရည်အချင်းမြှင့်သင်တန်း တစ်လခွဲ ပေးတယ်။ အဲဒီမှာ သက်ဆိုင်ရာဘာသာရပ်သင်တယ်။ နောက်တစ်ခါ ပညာရေးတက္ကသိုလ်က သင်ပြနည်းပညာ ဆရာတစ်ယောက်သိသင့်သိထိုက်တဲ့ သင်ပြနည်းပညာ သင်ပေးတယ်။ နောက်ပြီး ခြောက်သုတ်၊ ခုနစ်သုတ်ခွဲပြီး အင်္ဂလိပ်စာအရည်အချင်းမြှင့်သင်တန်း သီးခြားလေ့ကျင့် ပေးခဲ့ပါတယ်။

မေး။ ။ တက္ကသိုလ်တွေ ကိုယ်ပိုင်လွတ်လပ်စွာ စီမံ ခန့်ခွဲမှုပေးမယ်ဆိုတော့ အခု နည်းပြ/ သရုပ်ပြ တွေကိုရော အဆင့်မြင့်ပညာဦးစီးဌာနကပဲ သင်တန်းပေး မှာလား။

ဖြေ။ ။ သက်ဆိုင်ရာတက္ကသိုလ်ကလည်း သင်တန်း ပေးနိုင်တယ်။ အဆင့်မြင့်ပညာဦးစီးဌာနက လည်းစုစည်းပြီး သင်တန်းပေးနိုင်တယ်။ ဒါအပြင် တက္က သိုလ်တွေက နိုင်ငံခြားတိုင်းပြည်နဲ့ တိုက်ရိုက်ချိတ်ဆက် ပြီးတော့ Student exchange Program, Teacher Exchange Program တွေနဲ့ ဆောင်ရွက်သွားမယ်။ တက္ကသိုလ်တွေရဲ့ အစီအစဉ်နဲ့ နိုင်ငံခြားတက္ကသိုလ်တွေကို သွားပြီးတော့ အရည်အချင်းမြှင့်သင်တန်းတွေ သွားတက် ခိုင်းမယ်။ အခုလို အသွင်ကူးပြောင်းရေးကာလမှာတော့ ပညာရေးဝန်ကြီးဌာနကနေပဲ ဆက်ပြီးတော့ ဆရာ ဆရာမတွေကို နိုင်ငံခြားပညာတော်သင်အတွက် ဆောင် ရွက်ပေးနေဦးမှာပဲဖြစ်ပါတယ်။

မေး။ ။ လက်ရှိ နည်းပြ/သရုပ်ပြခေါ်ယူမှုမှာ ဘယ်လို ထူးခြားချက်တွေပါသလဲ။

ဖြေ။ ။ ထူးခြားချက်က သူတကယ်တာဝန် ထမ်းဆောင် လိုတဲ့ တက္ကသိုလ်မှာပဲ သွားလျှောက်ရမှာပါ။ အဲဒီမှာပဲ သူလျှောက်ထားတဲ့တက္ကသိုလ်မှာ အနည်းဆုံး သုံးနှစ်တာဝန်ထမ်းရမယ်ဆိုတော့ နောင်မှာလက်ရှိ ဆောင် ရွက်နေရတဲ့ ရာထူးတိုးအပြောင်းအရွှေ့တွေဆိုရင်

တွေ့ဆုံမေးမြန်း - ဒင်ချိုဝင်း

ဒီကျောင်းကနေ ဟိုဘက်ကျောင်း၊ ဟိုဘက်ကျောင်းကနေ ဒီဘက်ကျောင်းပြောင်း စတဲ့ကိစ္စတွေကို ဆရာတို့က တဖြည်းဖြည်းချင်းလျော့ချပြီးတော့မှ သူတက္ကသိုလ်ကနေ သူဆရာ၊ ဆရာမအသစ်တွေ မွေးပြီးတော့ အပြောင်း အရွှေ့ကိစ္စကိုလျော့ချဖို့ ခြေလှမ်းပဲဖြစ်ပါတယ်။

မေး။ ။ နည်းပြ/သရုပ်ပြ အသစ်တွေက မိမိလျှောက် ထားတဲ့တက္ကသိုလ်မှာ အနည်းဆုံး သုံးနှစ်



ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဒေါက်တာဇော်မြင့်။

တာဝန်ထမ်းဆောင်ရမယ်ဆိုတော့ ဒီကာလကျော်လွန်သွားရင် ဘယ်လို စီမံမလဲဆိုတာလည်း ပြောပြပေးပါ။

ဖြေ။ ။ အဲဒါကတော့ သူ့ရဲ့တက္ကသိုလ်ရဲ့ စီမံခန့်ခွဲမှု နဲ့ပဲဆိုင်ပါတယ်။ အဲဒါပြီးရင်တော့လည်း တက္ကသိုလ်မှာပဲ ဆက်လုပ်ရမယ့်အဖွဲ့မယ် ထင်တာပဲ။ တက္ကသိုလ်က လူမွေးချင်တာကိုး။ သူတက္ကသိုလ်မှာပဲ တကယ်အလုပ်လုပ်ကိုင်ချင်တဲ့သူကိုပဲ မွေးတော့မှာ၊ အလုပ်ခန့်တော့မှာ။

မေး။ ။ ဒါဆို အပြောင်းအရွှေ့မရှိတော့ဘူးဆိုတဲ့ သဘောပေါ့။

ဖြေ။ ။ ဒါကတော့ သက်ဆိုင်ရာတက္ကသိုလ်ရဲ့ စီမံခန့်ခွဲ မှုပဲဖြစ်ပါလိမ့်မယ်။ တစ်ခုတော့ရှိတာပေါ့။ တက္ကသိုလ်နှစ်ခု အပြန်အလှန် ညှိနှိုင်းပြီးတော့ အပြန် အလှန် ဝန်ထမ်းလဲလှယ်တယ်ဆိုရင်တော့ ရပါတယ်။ ဆရာ/ဆရာမကလည်း ပြောင်းချင်တယ်။ ပါမောက္ခချုပ် ကလည်း ခွင့်ပြုမယ်။ တက္ကသိုလ်နှစ်ခုကလည်း သဘော တူညီချက်ရှိမယ်ဆိုရင် ပြောင်းရွှေ့လို့ရပါတယ်။

မေး။ ။ အခု လက်ရှိထမ်းဆောင်နေတဲ့ ဆရာ/ဆရာမ ရဲ့ ပြောင်းရွှေ့မှုကိုလည်း ပြောပြပေးပါဦး။

ဖြေ။ ။ နောက်ဆုံးပြုလုပ်တဲ့ အပြောင်းအရွှေ့နဲ့ ရာထူးတိုးမှာတော့ ပွင့်လင်းမြင်သာမှုရှိစွာနဲ့ပဲ ဆောင် ရွက်ခဲ့ပါတယ်။ လက်ရှိ နယ်ရောက်နေတဲ့သူက နယ်မှာ တစ်သက်လုံးနေရတော့မယ်ဆိုတာလည်း မဖြစ်နိုင်ပါဘူး။ ချက်ချင်းအပြောင်းအရွှေ့ ရာထူးတိုးတွေ မရှိတော့ဘူး။ အကုန်ရပ်ပစ်လိုက်ပြီး သူတက္ကသိုလ်မှာပဲ သူနည်းပြ/ သရုပ်ပြခေါ်တော့မယ်ဆိုတာမျိုးလည်း မဟုတ်ပါဘူး။

စနစ်တစ်ခုကနေ တစ်ခုကိုပြောင်းတယ်ဆိုတာမှာ Transition Period ဆိုတဲ့ အပြောင်းအလဲကာလဆိုတာ အချိန် ယူရပါတယ်။ လေးနှစ်၊ ငါးနှစ် ဆိုတာကတော့ တဖြည်း ဖြည်းချင်း အရှိန်ယူသွားရမယ်။ ဆိုလိုတာက ဒီတက္ကသိုလ် က ဆရာ ဆရာမ ၅၀ အသစ်မွေးလိုက်ပြီဆိုရင် အဲဒီကနေ တခြားတက္ကသိုလ်ကိုပြောင်းချင်တဲ့ လက်ရှိထမ်းဆောင်နေ တဲ့ ဆရာ ဆရာမ ၅၀အတွက် သူပြောင်းချင်တဲ့ တက္ကသိုလ် ကို ပြောင်းခွင့်ပေးလို့ရသွားပြီ။ တစ်နှစ်ကို ၅၀ စီ၊ နောက် နှစ်မှာ ၁၀၀၊ အဲဒီလို တဖြည်းဖြည်းချင်းနဲ့ သူတက္ကသိုလ်မှာ ဆရာ ဆရာမ မွေးသွား။ သူတက္ကသိုလ်မှာ တကယ်လုပ် နိုင်တဲ့သူကိုပဲ ခေါ်မှာပေါ့။ အဲဒီတော့ နယ်မှာရောက်နေတဲ့ သူတွေလည်း စိုးရိမ်စရာမရှိတော့ဘူး။ အပြောင်းအလဲ ကာလ လေး၊ ငါးနှစ်အထိမှာ တဖြည်းဖြည်းချင်း ပြန် ရောက်လာမယ်။ ဒီတော့ သူတို့ ဝမ်းသာစရာပါ။ သူတို့ နေနိုင်တဲ့ တက္ကသိုလ်၊ သူတို့အလုပ်လုပ်ချင်တဲ့တက္ကသိုလ်မှာ စိတ်ချမ်းသာစွာ အလုပ်လုပ်ရမှာပါ။

မေး။ ။ အပြောင်းအလဲကာလပြီးသွားရင် ကိုယ်ထမ်း ဆောင်ချင်တဲ့ တက္ကသိုလ်မှာ ဆရာ ဆရာမတွေ နေရမယ့် သဘောထားဆရာ။

ဖြေ။ ။ ကိုယ်တာဝန်ထမ်းဆောင်ချင်တဲ့ တက္ကသိုလ်မှာ ဆက်လက်ပြီး တာဝန်ထမ်းဆောင်သွားလို့ လည်းရမယ်။ ခုနက ပြောခဲ့သလို ဆရာ ဆရာမကလည်း ပြောင်းချင်တယ်ဆိုရင် တက္ကသိုလ်အချင်းချင်း ညှိနှိုင်းပြီး ပြောင်းရွှေ့လို့ရပါတယ်။

မေး။ ။ အခုလို နည်းပြ/သရုပ်ပြခန့်အပ်ပုံစံပြောင်းလဲ မှုအပေါ် ဆရာအမြင်ကိုလည်း သုံးသပ်ပေးပါ ဦးဆရာ။

ဖြေ။ ။ တက္ကသိုလ်တွေမှာ ဆရာ/ဆရာမတွေ အမြန် ဆုံးဖြတ်တင်ဆောင်တယ်။ အဲဒီအတွက်လည်း လျှောက်လွှာတင်နိုင်ဖို့ကို အချိန်တစ်လပေးတယ်။ အဲဒါ ပြီးရင် သက်ဆိုင်ရာတက္ကသိုလ်က အမြန်ဆုံးခန့်ပြီးတော့ လိုအပ်ချက်တွေ ပြည့်ဆည်းသွားမှာဆိုတော့ ဒီစနစ်က ကောင်းပါတယ်။ ပြီးတော့လည်း ဒါတဖြည်းဖြည်း သူတက္ကသိုလ်မှာ အလုပ်လုပ်ကိုင်လိုတဲ့ဆန္ဒရှိတဲ့ တာဝန်ထမ်းဆောင်လိုတဲ့ဆန္ဒရှိတဲ့ နည်းပြ/သရုပ်ပြ အသစ်တွေကို တက္ကသိုလ်ကမွေးသွားမယ်။ ဒါသူတက္က သိုလ်ရဲ့ကိုယ်ပိုင်စီမံခန့်ခွဲမှုကိုတက္ကသိုလ်က စရလာပြီဆို တော့ ကောင်းတဲ့လက္ခဏာတွေပါပဲ။ ပညာရေးစနစ် အောင်မြင်ဖို့အတွက် တက္ကသိုလ်က ပါမောက္ခချုပ်တွေက ဦးဆောင်ပြီး ဆရာ ဆရာမတွေ ပိုင်းဝန်းပြီးတော့ ဆောင် ရွက်သွားမှာဆိုတော့ ကောင်းတဲ့စနစ်ပါ။

မေး။ ။ လက်ရှိထမ်းဆောင်နေတဲ့ ဆရာမတွေကိုတော့ အပြောင်းအလဲကာလအတွင်းမှာ ပြောင်းရွှေ့

တာဝန်ထမ်းဆောင်ပုံစနစ်ကိုလည်း ပြောပြပေးပါ။

ဖြေ။ ။ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးကလည်း လမ်းညွှန်ထား ပါတယ်။ ပညာသင်နှစ်ဝက် Semester တစ်ခု ကို တစ်ကြိမ်လောက်ဖြစ်စေ ထုတ်ပြန်နိုင်ဖို့ ကြိုးစား နေပါတယ်။ မကြာခင်ကာလအတွင်းမှာ အပြောင်းအရွှေ့နဲ့ ရာထူးတိုးကို ပွင့်လင်းမြင်သာစွာနဲ့ ထပ်ပြီးတော့ ထုတ်ပြန် ကြေညာပေးမှာဖြစ်ပါတယ်။ ဆရာ ဆရာမက အသင်အပြ ကောင်း/မကောင်း၊ ကြိုးစားပြီး စာသင်၊ မသင်ဆိုတာကို ကျောင်းသားလည်း သိတယ်။ အချင်းချင်းလည်းသိကြတယ်။ ပါမောက္ခလည်းသိတယ်။ သူ့ရဲ့လုပ်ရည်ကိုင်ရည်ပေါ်မှာ မူတည်ပြီးတော့ အကဲဖြတ်တဲ့စနစ်ဟာ နိုင်ငံတကာမှာ ကျင့်သုံးနေတဲ့ စနစ်ပဲဖြစ်ပါတယ်။

မေး။ ။ နည်းပညာတက္ကသိုလ်က ဆရာ ဆရာမတွေကို ကျောင်းသားကျောင်းသူတွေက အကဲဖြတ် စနစ်သုံးမယ်လို့ကြားတယ်။ အဆင့်မြင့်ပညာဦးစီးဌာန အောက်မှာရှိတဲ့ တက္ကသိုလ်တွေကရော ဒီစနစ်မျိုးလုပ်မှာ လားဆိုတာ သိချင်ပါတယ်။

ဖြေ။ ။ ဒါကတော့ နောက်ပိုင်းမှာ တက္ကသိုလ်တွေရဲ့ လွတ်လပ်စွာ စီမံခန့်ခွဲမှုနဲ့ပဲဆိုင်ပါတယ်။ တက္ကသိုလ်ရဲ့ စီမံခန့်ခွဲမှုတွေနဲ့ပဲ ဆောင်ရွက်သွားမှာပါ။ အကဲဖြတ်တယ်ဆိုတာ ဘက်မလိုက်ဖို့လိုတယ်။ မှန်ကန်ဖို့ လိုတယ်။ အတွေ့အကြုံရင့်ကျက်ဖို့။ အတွေးအခေါ် ရင့်ကျက်ဖို့ လိုပါတယ်။ တက္ကသိုလ်တွေရဲ့စီမံခန့်ခွဲမှုအရပဲ ဆောင်ရွက်သွားမှာဖြစ်ပါတယ်။

မေး။ ။ အခု အသစ်ခန့်အပ်မယ့် နည်းပြ/သရုပ်ပြ တွေအတွက် ဆရာမစကားလက်ဆောင် ပြောပြ ပေးပါဦး။

ဖြေ။ ။ မိမိတာဝန်ထမ်းဆောင်လိုတဲ့ တက္ကသိုလ်ကိုပဲ ရွေးချယ်ပြီး လျှောက်ထားပြီးတော့ အလုပ်လုပ် မယ်ဆိုရင် စိတ်ချမ်းသာ ကိုယ်ချမ်းသာနဲ့ ပညာရေးအဆင့် အတန်းမြင့်မားအောင် ပျော်ရွှင်စွာ ဆောင်ရွက်သွားနိုင်ကြ မယ်လို့ မျှော်လင့်ပါတယ်။

မေး။ ။ လက်ရှိ ဆရာ ဆရာမတွေအတွက် စကား လက်ဆောင်ပြောပေးပါဦး။

ဖြေ။ ။ လက်ရှိ ဆရာ ဆရာမတွေလည်း သူတို့တာဝန် ထမ်းဆောင်တဲ့ တက္ကသိုလ်ကို မလွဲမသွေ တာဝန် ထမ်းဆောင်ရမယ်ဆိုတာ သေချာပါတယ်။ စိတ်ချမ်းသာ စွာနဲ့ပဲ အမျိုးမျိုးသွားလာရေးမြှင့်တင်မှု အကောင်အထည် ဖော်ရေးတာဝန်ကို ပိုင်းဝန်းအကောင်အထည်ဖော်သွား ကြပါလို့ အကြံပြုပြောကြားလိုပါတယ်။

အဆင့်မြင့်ပညာဦးစီးဌာန(အောက်မြန်မာပြည်)က နည်းပြ/သရုပ်ပြရာထူး လျှောက်ထားလိုသူများအတွက် မြန်မာ့အလင်းသတင်းစာ၌ ၂၀၁၄ ခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၁၄ ရက်နှင့် ကြေးမုံသတင်းစာ၌ စက်တင်ဘာ ၁၅ ရက် တို့တွင် ကြော်ငြာထည့်သွင်းကာ လျှောက်လွှာများခေါ်ယူ ထားပြီးဖြစ်သည်။ လျှောက်လွှာကို အောက်တိုဘာ ၁၅ ရက် နောက်ဆုံးထား၍ မိမိလျှောက်ထားလိုသည့် တက္က သိုလ်၊ ဒီဂရီကောလိပ်၊ ကောလိပ်သို့ အချိန်မီပေးပို့ကြရန်လို မည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးလိုက်ရပါသည်။

ထူးချွန်ဆရာ ဆရာမများအား ချီးမြှင့်ရေးနှင့် စပ်လျဉ်းသည့် လုပ်ငန်းစဉ်ရှင်းလင်း ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၁၆

ပညာဝန်ဆောင်မှုနှင့် တော်ဝင်ဖွံ့ဖြိုးမှုဖောင်ဒေးရှင်းတို့ပူးပေါင်း၍ ပထမအကြိမ် “ထူးချွန် ဆရာဆု” ရွေးချယ်ချီးမြှင့်ရေးနှင့်စပ်လျဉ်းသည့် လုပ်ငန်းစဉ်ရှင်းလင်းပွဲကို ယနေ့မနက် ၁ နာရီတွင် ရန်ကုန်မြို့၊ ပြည်လမ်းရှိ တော်ဝင်ဂါဒင်းဟိုတယ် ဇလပ်မြူဒန်းမဏ္ဍိကျင်းပရာ ရွေးဦးစွာ ထူးချွန်ဆရာဆု ရွေးချယ်ချီးမြှင့်ရေးဦးစီးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဆရာကြီး ဦးသန်းဦးက အမှာစကား ပြောကြားသည်။ ယင်းနောက် ဦးစီးကော်မတီဝင် ဆရာဦးမြင့်ဟန်က အရည်အချင်းဆန်းစစ်ခြင်း ဆိုင်ရာကိုလည်းကောင်း၊ အလှူရှင် တော်ဝင်ဖွံ့ဖြိုးမှုဖောင်ဒေးရှင်းဥက္ကဋ္ဌ ဦးကိုကိုထွေးက ထူးချွန်

ဆရာဆု ရွေးချယ်ချီးမြှင့်ခြင်း၏ရည်ရွယ်ချက်များကိုလည်းကောင်း ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။ ထို့နောက် ဦးစီးကော်မတီအတွင်းရေးမှူး ဦးအေးကြိုင်က ထူးချွန်ဆရာဆု ရွေးချယ်ရေးလုပ်ငန်းစဉ်၏ အဆင့်ဆင့်ကိုရှင်းလင်းတင်ပြပြီး တာဝန်ရှိသူများက သတင်းမီဒီယာများ၏သိရှိလိုသည့်များကို ပြန်လည်ရှင်းလင်းဖြေကြားကြသည်။ အဆိုပါ “ထူးချွန်ဆရာဆု” ကို ပထမအကြိမ် ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ပညာသင်နှစ်မှ စတင်ချီးမြှင့်မည်ဖြစ်ပြီး အခြေခံပညာ ဆရာ ဆရာမများ သင်ကြားမှုအရည်အသွေး မြင့်မားရန်နှင့် ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရန် ရည်ရွယ်ချီးမြှင့်ခြင်းဖြစ်သည်။ (သတင်းစဉ်)

ပြည်သူ့လွှတ်တော်အစည်းအဝေး

မိုင်းတုံရေအားလျှပ်စစ်စီမံကိန်းမှထွက်ရှိလာမည့်ဓာတ်အားများကို ပြည်တွင်းသုံးအတွက် အဓိကထား၍သုံးစွဲသွားမည်

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၁၆

အထက်သံလွင်(မိုင်းတုံ) ရေအားလျှပ်စစ်စီမံကိန်း၏ EIA/ SIA အစီရင်ခံစာများပြုစု၍ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်နှင့် လူမှုပတ်ဝန်းကျင်ထိခိုက်မှုအနည်းဆုံးဖြစ်စေရန် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ဝန်ကြီးဌာနမှ စီမံကိန်းပါက အစီရင်ခံစာများကို ပြည်သူများသိရှိနိုင်ရန် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်းဖြင့် ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ကျင်းပသည့် အစည်းအဝေးတွင် လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးမော်သာထွေးက ကွန်ပရီးဟမ်ဇန်နယ်မှ ဒေါ်နန်းဝါန၏ သံလွင်မြစ်ပေါ်တွင် စက်တင်ဘာအင်အား ၇၀၀၀ မဂ္ဂါဝပ်ရှိသည့် မိုင်းတုံရေအားလျှပ်စစ်စီမံကိန်း(တာဆန်း) ဆောင်ရွက်ထားရှိမှု မေးခွန်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ဖြေကြားခဲ့သည်။

နိုင်ငံတော်မှရရှိမည့် အကျိုးအမြတ်၊ လုပ်ငန်းအကောင်အထည်ဖော်သူမှ ရရှိမည့် အကျိုးအမြတ်များကို FSR စီမံကိန်းဌာနက Financial Analysis



ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးမော်သာထွေး ဖြေကြားစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

များ ဆောင်ရွက်ပြီးမှ သိရှိနိုင်မည်ဖြစ်ပါကြောင်းဖြင့် ဖြေကြားခဲ့သည်။ ထို့အပြင် ဒုတိယဝန်ကြီးက အထက်သံလွင်(မိုင်းတုံ) ရေအားလျှပ်စစ်စီမံကိန်းသည် ရှမ်းပြည်နယ် မိုင်းတုံမြို့နယ်အတွင်း သံလွင်မြစ်ပေါ်တွင် တည်ရှိပါကြောင်း၊ စီမံကိန်းဖြစ်မြောက်နိုင်စွမ်း အစီရင်ခံစာ ရေးဆွဲရေးအတွက် တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ China Three Gorges Corporation၊ ထိုင်းနိုင်ငံ EGAT International နှင့် တိုင်းရင်းသားကုမ္ပဏီဖြစ်သည့် International Group of Entrepreneurs Company Ltd. တို့ နားလည်မှုစာချုပ်သို့ လက်မှတ်ရေးထိုးခဲ့ပြီး စီမံကိန်းဆိုင်ရာ ဖြစ်မြောက်နိုင်စွမ်းလေ့လာမှု အစီရင်ခံစာတင်ပြခဲ့ပြီးဖြစ်ပါကြောင်း။

အစီရင်ခံစာပါ တပ်ဆင်စက်အင်အားမှာ ၇၀၀၀ မဂ္ဂါဝပ်ဖြစ်ပြီး နှစ်စဉ်လျှပ်စစ်စက်အား ကီလိုဝပ်နာရီသန်းပေါင်း ၃၄၇၀၀ ကျော် ထွက်ရှိမည်ဟု ခန့်မှန်းထားပါကြောင်း၊ အစီရင်ခံစာအရ ကွန်ပရီးဟမ်ဇန်နယ် တာဆန်းစီမံကိန်းအစီရင်ခံစာသည် ရေဝင်ရေလွှာအတွင်း ကျောက်တုံးအသစ်တစ်စင်း ပြန်လည် တည်ဆောက်ပေးမည်ဖြစ်ပြီး ဆားရမ်း၍ ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ စီမံကိန်းအကောင်အထည်ဖော်သူများအနေဖြင့် စီမံကိန်းဆိုင်ရာစွမ်းရည်များ၊ စီမံကိန်းကြောင့်ရရှိလာမည့် အကျိုးအမြတ်များ၊ ထိခိုက်မှုများအပေါ် ပြန်လည်ဆောင်ရွက်ပေးမည့် အစီအမံများကို ဒေသခံပြည်သူများနှင့် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးခြင်း၊ ပြည်သူများ၏ အကြံဉာဏ်များ ရယူခြင်းများကို အသေးစိတ် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ထို့အပြင် လူမှုစီးပွားဘဝ တာဝန်ယူမှုဆိုင်ရာ ဗဟိုကော်မတီ၊ လုပ်ငန်းကော်မတီများဖွဲ့စည်း၍ စီမံကိန်းဒေသသို့ ကွင်းဆင်းပြီး စာရင်းဇယားများ ပြုစုသွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ မိုင်းတုံစီမံကိန်းဆိုင်ရာ FSR စီမံကိန်းအတည်ပြုပြီးမှသာ စီမံကိန်းကုန်ကျစရိတ်ကို အတည်ပြုနိုင်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ အဆိုပါစီမံကိန်းကုန်ကျစရိတ်အပေါ် မူတည်၍ စီးပွားရေးတွက်ခြေတိုက်မှု စီမံချက် (Financial Analysis-FA) ကို စီမံချက်ချက်နိုင်မည်ဖြစ်ပါသည်အတွက်

အတွင်း ကျောက်တုံးအသစ်တစ်စင်း ပြန်လည် တည်ဆောက်ပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း အစီရင်ခံစာတွင် ဖော်ပြထားပါကြောင်း။

တင်ပြလာသည့် စီမံကိန်းဆိုင်ရာ FSR ကို စီမံကိန်းအတွက် နိုင်ငံခြားအတိုင်ပင်ခံအဖွဲ့တစ်ဖွဲ့ ငှားရမ်း၍ ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပြီး စီမံကိန်းဖြစ်မြောက်နိုင်စွမ်းရှိသည်ဟု ယူဆပါက သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်နှင့် လူမှုပတ်ဝန်းကျင်ထိခိုက်မှုကို အသေးစိတ်လေ့လာစေပြီး ထိခိုက်မှုများအတွက် Corporate Social Responsibility (CSR) ပူးတွဲတွင်ပြစေမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။

စီမံကိန်းအကောင်အထည်ဖော်မှုကြောင့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်နှင့် လူမှုပတ်ဝန်းကျင်အပေါ် သက်ရောက်မှုအစီရင်ခံစာများ ပြုစုနိုင်ရေးအတွက် ဩစတြေးလျနိုင်ငံအခြေစိုက် Snowy Mountain Engineering Cooperation (SMEC) ကုမ္ပဏီအား တာဝန်ပေးနိုင်ရေး ပတ်ဝန်းကျင်ထိခိုက်မှုရေးနှင့် သစ်တောရေးရာဝန်ကြီးဌာနမှ သဘောတူကြောင်း ပြန်ကြားထားပြီးဖြစ်ပါကြောင်း။

စီမံကိန်း၏ ရေဝင်ရေလွှာသည် ၂၆၂ စတုဂံမိုင်ရှိပြီး မိုင်းတုံရေအားလျှပ်စစ်စီမံကိန်းမှ ထွက်ရှိလာမည့် ဓာတ်အားများကို မိမိနိုင်ငံအတွင်း ပြည်တွင်းသုံးအတွက် အဓိကထား၍ သုံးစွဲသွားမည်ဖြစ်ပြီး ဓာတ်အားပိုလျှံမှုမှာ အိမ်နီးချင်းနိုင်ငံများသို့ ရောင်းချသွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်းဖြင့် ရှင်းလင်းဖြေကြားခဲ့သည်။

စစ်ကိုင်းမဲဆန္ဒနယ်မှ ဦးခင်မောင်သိန်း၏ စစ်ကိုင်းမြို့နယ်ရှိ စီမံကိန်းအတွက် အသုံးပြုခဲ့သော ဧက ၃၀၀၀ ခန့်အတွက် နစ်နာခဲ့သော တောင်သူများအား နစ်နာခဲ့သော တောင်သူများအစီအစဉ်/မရှိ မေးခွန်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး စစ်ကိုင်းမြို့နယ်အတွင်းရှိ ပဲကတိုး၊ ညောင်ဇင်း၊ ကျောက်ဆည်ကျေးရွာများမှ မြေဧရိယာ ၁၀၉၁ ဒဿမ ၄၈ ဧကမှာ

၁၄၇-၁၉၈၈ ရက်တွင် ကျင်းပသော စစ်ကိုင်းတိုင်းပြည်သူ့ကောင်စီ အလုပ်အမှုဆောင်အဖွဲ့အစည်းအဝေး ဆုံးဖြတ်ချက်အရ စက်မှုနယ်မြေအဖြစ်



ကွန်ပရီးဟမ်ဇန်နယ်မှ ဒေါ်နန်းဝါန မေးမြန်းစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

အသုံးပြုခွင့်ရရှိခဲ့ပါကြောင်း။ အဆိုပါ မြေဧရိယာများကို အမှတ်(၃)အထည်စက်ရုံ (စစ်ကိုင်း) ဝါရိုက်ကွင်းအတွက် ၃၀၆ ဒဿမ ၃၁ ဧက၊ အမှတ်(၃)အထည်စက်ရုံခွဲ (စစ်ကိုင်း)အတွက် ၂၃၉ ဒဿမ ၀၁ ဧက၊ အမှတ်(၁) ဂျီလုပ်ငန်းစက်ရုံအတွက် ၄၁၄ ဒဿမ ၁၆ ဧကနှင့် အမှတ်(၁၆) လုံခြုံရေးရဲတပ်ဖွဲ့ခွဲအတွက် ၁၃၂ ဧက ခွဲဝေခဲ့ရာ စက်မှုဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် စုစုပေါင်းမြေဧရိယာ ၉၅၉ ဒဿမ ၄၈ နှင့် ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာနမှ ၁၃၂ ဧက အသုံးပြုလျက်ရှိပါကြောင်း။

စက်မှုဝန်ကြီးဌာန အနေဖြင့် အမှတ်(၃) အထည်စက်ရုံ(စစ်ကိုင်း) ဝါရိုက်ကွင်း ၃၀၉ ဒဿမ ၇၁ ဧကကို အသုံးပြုလျက်ရှိပြီး အသုံးမပြုသည့် မြေဧရိယာ ၆၄၉ ဒဿမ ၇၇ ဧက ကျန်ရှိနေပြီး ယင်းမြေဧရိယာအနက် အမှတ်(၃)အထည်စက်ရုံ (စစ်ကိုင်း) ဝါရိုက်ခင်းမှ မြေဧက ၉၀ ကို ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာနသို့ လွှဲပြောင်းနိုင်ရေးအတွက် နိုင်ငံတော်သို့ ပြန်လည်အပ်နှံရန် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း။

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး မြေဧရိယာများကို အသုံးပြုခြင်းဖြင့် လုပ်ငန်းများကို ဆည်မြောင်းဦးစီးဌာနက နှစ်စဉ် ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိပါကြောင်း၊ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ခုနှစ် ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင်လည်း ရေဘေးကာကွယ်ရေးရိယာ ၂၂၅၅ ဧကကို အကျိုးပြုနိုင်မည်မဟုတ်မီခန့် တူးမြောင်းနှင့် အပြေချောင်းတူးဖော်ခြင်း၊ ဇီးကုန်းဆယ်ပလာတစ်ပြိုင်ခြင်းလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်

ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန အနေဖြင့် အမှတ်(၁၆)လုံခြုံရေးရဲတပ်ဖွဲ့ပိုင် မြေဧရိယာ ၁၃၂ ဧကတွင် ရုံးအဆောက်အအုံများ၊ ဝန်ထမ်းနေအိမ်များ၊ စတုရန်း၊ လုံခြုံရေးကင်းတဲ ၅၁၂၂ အိုင်အမာအဆောက်အအုံ စသည့် ဆောက်လုပ်ထားခြင်းတို့ကြောင့် ယင်းမြေဧရိယာကို တောင်သူများထံ ပြန်လည်လွှဲပြောင်းပေးအပ်ရန်နှင့် လျော်ကြေး၊ နစ်နာကြေးပေးရန် အစီအစဉ်မရှိပါကြောင်းဖြင့် ဖြေကြားခဲ့သည်။

ချောင်းဆုံမဲဆန္ဒနယ်မှ ဦးလှမောင်၏ ချောင်းဆုံမြို့နယ်ရှိ တောင်သူလယ်သမားများ တွေ့ကြုံနေရသော ရေကြီးရေလျှံခြင်းဒုက္ခများအတွက် လိုအပ်သည့်အားဖြင့် ဆည်များ ဆောက်လုပ်ပေးရန် အစီအစဉ်ရှိ/မရှိ တည်ဆောက်ပေးရန် အစီအစဉ်ရှိ/မရှိ မေးခွန်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးခင်ဇော်က မွန်ပြည်နယ် ချောင်းဆုံမြို့နယ်(ဘီလူးကျွန်း) သည် တောင်ဘက်နှင့် အနောက်ဘက်တွင် မုတ္တမပင်လယ်၊ မြောက်ဘက်နှင့် အရှေ့ဘက်တွင် သံလွင်မြစ်ဝတို့ တည်ရှိခြင်းကြောင့် မိုးသည်းထန်စွာရွာသွန်းသည့်ကာလနှင့် ထူးကဲဒီရေတက်သည့်ကာလကို ကြိုကြိုကာလ အချိန်တွင်လယ်ယာမြေများ ရေကြီးနှစ်မြုပ်၍ ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှုများဖြစ်ပေါ်လေ့ရှိပါကြောင်း။

လယ်ယာမြေများ ရေကြီးနှစ်မြုပ်မှုမှ လျော့နည်းသက်သာစေရန်အတွက် တိမ်ကောလျက်ရှိသည့် သဘာဝရေစုတ်မြောင်းများ တူးဖော်ခြင်းနှင့် ရေငန်တား တာတစ်များ တာပုံစံကျပြုပြင်ခြင်း လုပ်ငန်းများကို ဆည်မြောင်းဦးစီးဌာနက နှစ်စဉ် ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိပါကြောင်း၊ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ခုနှစ် ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင်လည်း ရေဘေးကာကွယ်ရေးရိယာ ၂၂၅၅ ဧကကို အကျိုးပြုနိုင်မည်မဟုတ်မီခန့် တူးမြောင်းနှင့် အပြေချောင်းတူးဖော်ခြင်း၊ ဇီးကုန်းဆယ်ပလာတစ်ပြိုင်ခြင်းလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်

ပေးခဲ့ပြီး ပီလခတ်ချောင်းတူးဖော်ခြင်း လုပ်ငန်းကိုလည်း ပွင့်လင်းရာသီတွင် ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည် ဖြစ်ပါကြောင်း။

ရေစုတ်မြောင်းများ တူးဖော်ရုံမျှဖြင့် ရေကြီးနှစ်မြုပ်မှုများကို အပြည့်အဝ ကာကွယ်နိုင်မည်မဟုတ်ဘဲ ရေငန်တား တာတစ်များ ပြုပြင်တည်ဆောက်ပေးနိုင်ရန်လည်း လိုအပ်ပါကြောင်း၊ ရေငန်တား တာတစ်များကို နှစ်စဉ်ရရှိသည့် ရန်ပုံငွေအခြေအနေအရ သာမန်ပြုပြင်ထိန်းသိမ်းခြင်းလုပ်ငန်းများသာ ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ခဲ့ရာ နှစ်ကာလကြာမြင့်ပြီဖြစ်သောကြောင့် တာတစ်များကို ပုံစံကျပြန်လည်ပြုပြင်ရန်နှင့် လိုအပ်သည့် နေရာများတွင် ရေချိုသိုလှောင်နိုင်မည့် ရေတံခါးများ ထည့်သွင်း တည်ဆောက်ပေးရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။

ချောင်းဆုံမြို့နယ်တွင် နေရာသီသီးနှံများ စိုက်ပျိုးနိုင်ရေးအတွက် စိန်မြတောင် ရေလှောင်တံခါးနှင့် ကတောင်စိန် ရေလှောင်တံခါးတို့အား တည်ဆောက်နိုင်ရန် ယခင်က ပဏာမစူးစမ်းလေ့လာမှုများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီးဖြစ်ပါကြောင်း၊ ရေလှောင်တံခါးများ တည်ဆောက်ရန်အတွက် မြေပြင်တိုင်းတာခြင်းလုပ်ငန်းများ၊ လေပေဒနှင့် ဘူမိဗေဒဆိုင်ရာ စူးစမ်းလေ့လာမှုများ၊ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်နှင့် လူမှုစီးပွားဘဝ ထိခိုက်နိုင်မှု ဆန်းစစ်ခြင်း (EIA/SIA) လုပ်ငန်းများ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပြီးနောက် အားသာချက်ရှိမှုအပေါ်တွင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်းဖြင့် ဖြေကြားခဲ့သည်။

ယနေ့အစည်းအဝေးတွင် မြို့နယ်စီးရထားဘူတာအသစ် ပြန်လည်တည်ဆောက်ပေးရေး၊ လိုင်စင်မဲ့ဆိုင်ကယ်တီစွဲ၊ သိမ်းဆည်းမြေများ ပြန်လည်ရရှိရေး၊ ရေအားလျှပ်စစ် တည်ဆောက်ရေးဆိုင်ရာ မေးခွန်း ၁၀ ခု မေးမြန်းဖြေကြားခဲ့ကြသည်။ ယနေ့ အစည်းအဝေးကို နံနက်ပိုင်းတွင် ရပ်နားလိုက်သည်။ (သတင်းစဉ်)

အမျိုးသားလွှတ်တော်အစည်းအဝေး

မဟာဂီတတေးသီချင်းများကို မြန်မာစာတန်းထိုးဖြင့် ထုတ်လွှင့်ပေးနိုင်ရေး စီစဉ်ဆောင်ရွက်သွားမည်

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၁၆

အမျိုးသားလွှတ်တော် (၁၁)ကြိမ်မြောက် ပုံမှန်အစည်းအဝေး တတိယနေ့ကို ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ကျင်းပရာ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးမဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၁)မှ ဦးစောမော်ထွန်း၏ မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြားအစီအစဉ်မှ မဟာဂီတသီချင်းကြီးများကို ထုတ်လွှင့်ပေးရန် အစီအစဉ်ရှိ/မရှိ မေးခွန်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးပိုက်ထွေးက မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြားတွင် သီချင်းကြီး ၁၈၅ ပုဒ် (ဂီတဗိမာန်စာပေဆုရ) ရွှေကုန်းနွဲ့နွဲ့ တင်ဆက်သော “ဝိသကြည်မြ မဟာဂီတ” ခေါင်းစဉ်ဖြင့် သီချင်း ၃၉ ပုဒ်နှင့် အဆိုတော် ဒေါ်သင်းသင်းမြတ် တင်ဆက်ထားသော “ဂီတမဟာပျော်စရာ” ခေါင်းစဉ်ဖြင့် သီချင်း ၂၆ ပုဒ် စုစုပေါင်း အပုဒ်ရေ ၂၅၀ ရှိပါကြောင်း၊ ထို့အပြင် ဆို၊ က၊ ရေး၊ တီးပြင်ပွဲတွင် အဆိုမဟာဂီတချစ်သော

သီချင်းများကို ထုတ်လွှင့်၍ ယခုအချိန်အထိ ထုတ်လွှင့်ပြသလျက်ရှိပါကြောင်း၊ ယခင်က သီချင်းကြီးပဒေသာအစီအစဉ်အဖြစ် အပတ်စဉ် ဗုဒ္ဓဟူးနေ့တိုင်း ညနေ ၅ နာရီခွဲတွင် တေးသီချင်းနှစ်ပုဒ်ကို ၂၀၀၈ ခုနှစ် မတ်လအကုန်ထိ ထုတ်လွှင့်ပေးခဲ့ပြီး နောက်ပိုင်းတွင် အပတ်စဉ် ဗုဒ္ဓဟူးနေ့တိုင်း ညနေ ၅ နာရီတွင် တေးသီချင်းတစ်ပုဒ်ကို ဆက်လက် ထုတ်လွှင့်ပေးလျက်ရှိပါကြောင်း။

မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြားအနေဖြင့် ပြင်ပမှ ရိုက်ကူးပေးပို့လာသော “ဝိသကြည်မြ မဟာဂီတ” နှင့် “ဂီတမဟာပျော်စရာ” အစီအစဉ်တို့ကို ၂၀၁၁ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလမှစတင်၍ တစ်ပတ်လျှင်တစ်ကြိမ် တစ်လှည့်စီ တေးသီချင်း နှစ်ပုဒ်၊ သုံးပုဒ်တို့ကို အပတ်စဉ် ဗုဒ္ဓဟူးနေ့တိုင်း ညနေ ၅ နာရီတွင် ထုတ်လွှင့်ပေးလျက်ရှိပါကြောင်း၊ ၂၀၁၃ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီလမှစတင်ကာ သီချင်းကြီး မဟာ



ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးပိုက်ထွေး ဖြေကြားစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

ဂီတအစီအစဉ်ကို နံနက်ပိုင်းတွင် ထုတ်လွှင့်၍ ညနေပိုင်းတွင် “ဝိသကြည်မြမဟာဂီတ” နှင့် “ဂီတမဟာပျော်စရာ” အစီအစဉ်တို့ကို တစ်ပတ်လျှင်တစ်ကြိမ် တစ်လှည့်စီ ဗုဒ္ဓဟူးနေ့တိုင်း ထုတ်လွှင့်ပေးနေသည်မှာ ယခုအချိန်အထိဖြစ်ပါကြောင်း။ မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြား

အစီအစဉ်တွင် သီချင်းကြီးများကို (သမားစဉ်)အတိုင်း ထည့်သွင်းထုတ်လွှင့်ပါကြောင်း၊ (သီချင်းခန့်၊ ဘွဲ့၊ ကြီး၊ ပတ်ပျိုး၊ ယိုးဒယား၊ မွန်၊ သံဆန်း၊ ဒိန်း၊ မြင်းခင်း၊ တေးထပ်၊ ဘောလယ်၊ လှေတော်သံ၊ ရေကင်းသံ) များကိုလည်း အစီအစဉ်အတိုင်း ထည့်သွင်းထားပါကြောင်း၊ မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြားအနေဖြင့် ဘုတ်အဖွဲ့ ပညာရှင်ကြီးများနှင့် ဆက်သွယ်၍ မဟာဂီတ တေးသီချင်းများကို ရိုက်ကူးခဲ့ပါကြောင်း၊ ထိုသို့ရိုက်ကူးရာတွင် တေးသီချင်း သီဆိုသူများမှာ အသက်အရွယ်ကြီးရင့်၍ တေးသီချင်းစာသားစကားလုံး ပီသမှုမရှိခြင်း၊ အသံအဆွဲအငင်မရရှိခြင်းတို့ကြောင့် ဘုတ်အဖွဲ့ ပညာရှင်ကြီးများ၏ အကဲဖြတ် ဆုံးဖြတ်ချက်ပေးသည့် စံမီသော တေးသီချင်းများကိုသာ ရိုက်ကူးထုတ်လွှင့်ပေးခဲ့ပါကြောင်း၊ ထို့အပြင် မြန်မာနိုင်ငံ ဂီတအစည်းအဖွဲ့နှင့် ပူးပေါင်း၍ ရိုက်ကူးထုတ်လုပ်လျက်ရှိပါကြောင်း၊ နောက်ပိုင်းတွင် တေးသီချင်းကြီးများ



ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး မဲဆန္ဒနယ် အမှတ်(၁)မှ ဦးစောမော်ထွန်း မေးမြန်းစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

ထုတ်လွှင့်ရာတွင် မြန်မာစာတန်းထိုး၍ ထုတ်လွှင့်ပေးနိုင်ရေးအတွက် စီစဉ်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။ မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြားတွင် ယခုလက်ရှိအချိန်အထိ သီချင်းကြီး အစီအစဉ်များနှင့် “ဝိသကြည်မြ မဟာဂီတ”၊ “ဂီတမဟာပျော်စရာ” နှင့် ဆို၊ က၊ ရေး၊ တီးမှ သီချင်းကြီး မဟာ

ဂီတသီချင်းများကို ထုတ်လွှင့်၍ အပတ်စဉ် ဗုဒ္ဓဟူးနေ့တိုင်းနှင့် အခြားအလျဉ်းသင့်သည့် နေ့ရက်များတွင် ထုတ်လွှင့်ပေးလျက် ရှိပါကြောင်း၊ မဟာဂီတ တေးသီချင်းကြီးများနှင့် ပတ်သက်သည့် တေးသီချင်းများကို ပိုမိုဖော်ထုတ် တင်ဆက်နိုင်ရေးနှင့် မြန်မာစာတန်းထိုးဖြင့် ထုတ်လွှင့်ပေးနိုင်ရေး စီစဉ်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်းဖြင့် ပြန်လည်ဖြေကြားသည်။

ကယားပြည်နယ် မဲဆန္ဒနယ် အမှတ်(၁၁)မှ ဦးလှမောင်၏ “ဟားဆောင်းမြို့နယ် မော်ချီးကျေးရွာအုပ်စု မော်ချီးတွင် WCDMA, CDMA-450 MHz, CDMA- 800 MHz, GSM တာဝါတိုင်စိုက်ထူပေးရန် အစီအစဉ် ရှိ/မရှိ” မေးခွန်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ဆက်သွယ်ရေးနှင့် သတင်းအချက်အလက် နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးသောင်းတင်က ကယားပြည်နယ်အတွင်း လှိုင်ကော်၊ ဒီမောဆိုးမြို့နယ်များတွင် ရေဒီယိုစာမျက်နှာ ၈ ကော်လံ ၁ သို့

ပြည်ထွင်းသတင်း

ရေပိုမို

ပင်လယ်ရေကြောင်း ပိုးလမ်းမကြီးသည် အာဆီယံနှင့် တရုတ်နိုင်ငံအကြား ကဏ္ဍအများစုတွင် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုနှင့် ဖော်ရွေသောဆက်ဆံမှုများ တိုးမြှင့်နိုင်မည်ဟု ယုံကြည်ပါကြောင်း၊ အထူးသဖြင့် ကုန်သွယ်မှု အခြေခံအဆောက်အအုံနှင့် ယဉ်ကျေးမှုပလတ်ဖော်မီ အစီအစဉ်များ မြှင့်တင်ရာတွင် အခွင့်အလမ်းသစ်များ ဆောင်ကြဉ်းပေးနိုင်မည်ဟု ယုံကြည်ပါကြောင်း။

ထို့အပြင် အာဆီယံ-တရုတ် လွတ်လပ်စွာ ကုန်သွယ်ရေးသဘောတူညီချက်ကို အဆင့်မြှင့်တင်ရန် ကြိုးပမ်းနေချိန်ဖြစ်သည့် အတွက် ပင်လယ်ရေကြောင်းဆိုင်ရာ ကုန်သွယ်မှု လမ်းကြောင်းများမှတစ်ဆင့် စီးပွားရေးပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများကို ပိုမိုခိုင်မာစေမည်ဖြစ်ပြီး အာဆီယံအဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများနှင့် တရုတ်နိုင်ငံတို့အကြား အပြန်အလှန် ကုန်သွယ်မှုနှင့် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများကိုလည်း မြှင့်တင်နိုင်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း။

ဒေသအတွင်း ခေတ်မီသည့် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ကုန်သွယ်မှု ကွန်ရက်တည်ထောင်နိုင်ရန် ပင်လယ်ရေကြောင်းပိုးလမ်းမကြီး (Maritime Silk Road) နှင့် စီးပွားရေးရပ်ဝန်း (Silk Road Economic Belt) တည်ဆောက်ရန် တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ၏ အဆိုပြုချက်များကိုလည်း ကြိုဆိုပါကြောင်း။ မြန်မာနိုင်ငံသည် လက်ရှိ အာဆီယံပွဲတော်အဖြစ် ဆောင်ရွက်နေသည့်အညီ ၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင်



ရင်းရင်းနှီးနှီး နှုတ်ဆက်

ဒုတိယသမ္မတ ဦးညွှန်ထွန်းနှင့် တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ ကွမ်ရှီပြည်နယ် ပါတီအတွင်း ရေးမှူး မစ္စတာ ဖန်ချင်းဟွာတို့ ရင်းရင်းနှီးနှီး နှုတ်ဆက်စဉ်။ (သတင်းစဉ်)

အာဆီယံအသိုက်အဝန်း ပေါ်ထွက်လာရေးအတွက် အာဆီယံ၏ဖြစ်ပေါ်တိုးတက်မှုများကို အနည်းငယ်မျှဝေလိုပါကြောင်း။

ဒေသတွင်းငြိမ်းချမ်းရေး၊ တည်ငြိမ်ရေးနှင့် လုံခြုံရေးကိုတိုးမြှင့်ပေးသည့်အဖွဲ့အစည်းများနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများ ဖော်ဆောင်နိုင်ရေးအတွက် ပေါင်းကူးတံတားဖြစ်သော အာဆီယံ နိုင်ငံရေးနှင့် လုံခြုံရေးအသိုက်အဝန်းဆီသို့ ဦးတည်လျက်

မှန်ကန်သည့် လမ်းကြောင်းတွင် လျှောက်လှမ်းလျက်ရှိပါကြောင်း။ တဖြည်းဖြည်းပြောင်းလဲနေသည့် ဒေသဆိုင်ရာ ဗိသုကာပုံစံတွင် အာဆီယံ၏ အချက်အချာကျပြီး တက်ကြွသည့်အခန်းကဏ္ဍကို ဆက်လက်ထိန်းသိမ်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည့်တစ်ချိန်တည်းတွင် အာဆီယံအဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများအကြားနှင့် တရုတ်နိုင်ငံအပါအဝင် ဆွေးနွေးဖက်နိုင်ငံများနှင့်လည်း အပြန်အလှန်အကျိုး

ဖြစ်ထွန်းစေမည့်ဆက်ဆံရေး ပိုမိုခိုင်မာအောင် တိုးမြှင့်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း။ ၂၀၁၅ ခုနှစ် အာဆီယံစီးပွားရေးအသိုက်အဝန်းတည်ထောင်နိုင်ရေးလုပ်ငန်းစဉ်များတွင်လည်း သိသာထင်ရှားသည့် တိုးတက်မှုများရရှိနေပြီဖြစ်ပါကြောင်း၊ ကုန်သွယ်မှုလွယ်ကူချောမွေ့စေရေး၊ အရင်းအနှီးစေ့ကွက်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး၊ စားနပ်ရိက္ခာလုံလုံရေး၊ ဉာဏပိုင်ဆိုင်မှုအခွင့်

အရေးများနှင့် အခြေခံအဆောက်အအုံ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုကဏ္ဍများတွင်လည်း အောင်မြင်မှုများရရှိနေပြီဖြစ်ပါကြောင်း၊ ထို့အပြင် ခိုင်မာ၍ တန်းတူရည်တူရှိသည့် ငွေကြေးစေ့ကွက်တည်ဆောက်နိုင်ရန် ငွေကြေးဆိုင်ရာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများကို အထူးအာရုံစိုက်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း။

မိမိတို့၏ မဟာဗျူဟာမြောက် မိတ်ဖက်ဆက်ဆံရေးသည် အာဆီယံနှင့်တရုတ်နိုင်ငံအကြား ချစ်ကြည်ရင်းနှီးသည့်ဆက်ဆံမှုများ မြှင့်တင်ရေး၊ အပြန်အလှန်အကျိုးဖြစ်ထွန်းစေမည့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးနှင့် အိမ်နီးချင်းကောင်းပိသစွာ နေထိုင်ရေးတို့အတွက် သိသာထင်ရှားစွာ အထောက်အကူဖြစ်စေခဲ့ပါကြောင်း။

လက်ရှိအချိန်တွင် အာဆီယံသည် တရုတ်နိုင်ငံ၏ အကြီးမားဆုံးသော ကုန်သွယ်ရေးမိတ်ဖက်အဖြစ် တည်ရှိနေပြီး အပြန်အလှန် ကုန်သွယ်မှုပမာဏသည် အမေရိကန်ဒေါ်လာဘီလီယံ ၄၀၀ အထိ ရောက်ရှိနေပြီဖြစ်ပါကြောင်း၊ တရုတ်နိုင်ငံအနေဖြင့် အာဆီယံ၏ စုစုပေါင်းတင်ပို့မှု၏ ၁၂ ရာခိုင်နှုန်းနှင့် စုစုပေါင်းတင်သွင်းမှု၏ ၁၆ ရာခိုင်နှုန်းရှိနေသည်ကို တွေ့ရပါကြောင်း။

မိမိတို့အနေဖြင့် အာဆီယံ-တရုတ် ကုန်သွယ်ရေးနှင့် နှစ်ဖက်အကျိုးတူ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုသည် အာဆီယံနှင့် တရုတ်ပြည်သူများ၏ သာယာဝပြောမှုနှင့် လူနေမှုဘဝကို အထောက်အကူ ဖြစ်စေမည်ဟု ယုံကြည်ပါကြောင်း၊ ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်

တွင် အာဆီယံ-တရုတ် နှစ်ဖက် ကုန်သွယ်ရေးနှင့် နှစ်ဖက်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုကို နှစ်ဆမြှင့်တင်သွားနိုင်မည်ဟု မျှော်လင့်ပါကြောင်း။

တရုတ်နိုင်ငံမှ ၂၀၁၅ ခုနှစ်ကို အာဆီယံ-တရုတ် ပင်လယ်ရေကြောင်း ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးနှစ်အဖြစ် သတ်မှတ်ရန် အဆိုပြုမှုကို ကြိုဆိုပါကြောင်း၊ ၂၀ ရာစုပင်လယ်ရေကြောင်း ပိုးလမ်းမကြီး တည်ဆောက်ရေးအတွက် တရုတ်နိုင်ငံနှင့်နီးကပ်စွာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း ပြောကြားသည်။

ယင်းနောက် ဒုတိယသမ္မတ ဦးညွှန်ထွန်း၊ အာဆီယံအဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများမှ အကြီးအကဲများနှင့်တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ်တို့သည် ၂၀၁၅ ခုနှစ် ပင်လယ်ရေကြောင်း ပိုးလမ်းမကြီးတည်ထောင်ရေးအထိမ်းအမှတ်အဖြစ် ပိုးလွန်းအိမ်များကို စက်ခလုတ်နှိပ်၍ ဖွင့်လှစ်ပေးကြသည်။

နန်နင်းမြို့တွင် တရုတ်-အာဆီယံကုန်စည်ပြပွဲများကို ၂၀၀၄ ခုနှစ်မှစတင်၍ တရုတ်နှင့်အာဆီယံနိုင်ငံများအကြားရှိ ပြည်သူများအတွက် အကျိုးကျေးဇူးများ ရရှိစေရေးအတွက် အကျိုးကျေးဇူးများ ရရှိစေရန် ရည်ရွယ်လျက် နှစ်စဉ် ကျင်းပခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

ယခု (၁၁)ကြိမ်မြောက် ကုန်စည်ပြပွဲတွင် မြန်မာနိုင်ငံပြခန်း ၈၀ ကျော် ဖွင့်လှစ်၍ မြန်မာနိုင်ငံ၏ထွက်ကုန်ပစ္စည်းအမျိုးအစားများကို စုံလင်စွာ ကဏ္ဍအလိုက် ပြသထားကြောင်း သိရသည်။

ထို့နောက် ဦးညွှန်ထွန်းသည် ပါတီအတွင်းရေးမှူးချုပ် ဟွာအား ဒေသ

၁၂ နာရီတွင် ဂေဟာခန်းမ၌ သည်။

ယင်းသို့ ဆက်ဆံရေးနှင့် တိုးမြှင့်ဖော်ပြမှုများမှာ ရှေးဟောင်းကဏ္ဍများ၌ အရွက်ပေးတို့နှင့် ပွင့်လင်းစွာ ထို့နောက် ဦးညွှန်ထွန်းသည် ဂေဟာ၌ သတင်းဌာန၊ တရုတ်နေ့စဉ်ပြည်နယ် သတင်းသံကြားဌာန၊ မြန်မာ့ SkyNet နှင့် အဖွဲ့များအား မြန်မာ၊ တရုတ်

ဆောင်ရွက်နေဆောင်ရွက်မည် အနာဂတ် စပ်လျဉ်း၍ ပြန်လည်ဖြေကြား

ယင်းနောက် ဦးညွှန်ထွန်းသည် ကောင်စစ်ဝန်ကြီး ကောင်စစ်ဝန်ကြီး မိသားစုများ၊ နှင့်တွေ့ဆုံခဲ့သည်။

ထို့နောက် ဦးညွှန်ထွန်းသည် ဂေဟာ၌ သတင်းဌာန၊ တရုတ်နေ့စဉ်ပြည်နယ် သတင်းသံကြားဌာန၊ မြန်မာ့ SkyNet နှင့် အဖွဲ့များအား မြန်မာ၊ တရုတ်

ဆောင်ရွက်နေဆောင်ရွက်မည် အနာဂတ် စပ်လျဉ်း၍ ပြန်လည်ဖြေကြား

ယင်းနောက် ဦးညွှန်ထွန်းသည် ကောင်စစ်ဝန်ကြီး ကောင်စစ်ဝန်ကြီး မိသားစုများ၊ နှင့်တွေ့ဆုံခဲ့သည်။

အမျိုးသားလွှတ်တော်မှ

စခန်းပေါင်း ၄၆ခုတည်ဆောက်ပေးခဲ့ပြီးဖြစ်ပါကြောင်း၊ GSM စခန်းသုံးခု၊ WCDMA စခန်းနှစ်ခု၊ CDMA-450 MHz စခန်းသုံးခု တပ်ဆင် ဖွင့်လှစ်ထားရှိပါကြောင်း၊ မိုဘိုင်းရေဒီယိုစခန်းများကို လျှင်ကော်မြို့နယ်တွင် နှစ်ခု၊ မယ်စွဲမြို့နယ်တွင် တစ်ခု၊ ဒီမောဆိုးမြို့နယ်တွင် တစ်ခု၊ ဖရူဆိုမြို့နယ်တွင် တစ်ခု၊ ဖားဆောင်းမြို့နယ်တွင် တစ်ခု၊ ဖားဆောင်းမြို့နယ်တွင် တစ်ခု စုစုပေါင်း စခန်းနှစ်ခု ထပ်မံတည်ဆောက်လျက်ရှိရာ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်ကုန်တွင် ပြီးစီးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ လောလောဆယ်တွင် Transmission အခက်အခဲရှိပါသဖြင့် တာဝါတိုင်စိုက်ထူပေးရန်

ဆောင်ရွက်နိုင်ခြင်း မရှိသေးပါကြောင်းဖြင့် ဖြေကြားသည်။ ချင်းပြည်နယ် မဲဆန္ဒနယ် အမှတ် (၁၂)မှ ဦးဆလင်းခွဲယန်၏ “ပလက်ဝမြို့နယ် တိုင်ဝကျေးရွာနှင့် ကြက်မအိုင်ကျေးရွာရှိ ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ အဆောက်အအုံများ ဆောက်လုပ်ရာတွင် သတ်မှတ်စံချိန် စံညွှန်း ကိုက်ညီမှုမရှိသဖြင့်

မည်သို့ အရေးယူဆောင်ရွက်ထားသည်ကိုသိရှိလိုကြောင်း” မေးခွန်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာဒေါ်သိန်းသိန်းဌေးက အဆောက်အအုံလက်ခံချိန်တွင် သတ်မှတ်စံချိန်စံညွှန်းနှင့် ကိုက်ညီမှု ရှိ/မရှိကို ပလက်ဝမြို့နယ်တာဝန်ခံ သစ်တောနှင့် သတ္တုတွင်းဝန်ကြီး

ကိုယ်တိုင် ကွင်းဆင်းစစ်ဆေး၍ လိုအပ်ချက်များကို ပြန်လည်ပြုပြင်ပေးရန် မှာကြားခဲ့ပါကြောင်း၊ ကွင်းဆင်းစစ်ဆေး တွေ့ရှိချက်ကို ပြုပြင်ပြီးကြောင်း မှတ်တမ်းဓာတ်ပုံများ တင်ပြစေပါကြောင်း၊ ထိုသို့ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်ပြီးမှသာ ငွေလက်ကျန်များ ထုတ်ယူခွင့်ပြုခြင်းတို့ဖြင့် အရေးယူ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါ

ကြောင်းဖြင့် ဖြေကြားသည်။ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၆)မှ ဦးမျိုးမြင့်က “စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးမှုစီမံကိန်းများ အကောင်အထည်ဖော်မှု အစီအစဉ် (Development Project Implementation Schedules) နှင့် စီမံကိန်းခန့်မှန်းခြေစာရင်းများ (Project Estimates) တည်ငြိမ်ရေးအတွက် တာဝန်ယူ

စစ်ဆေးရသော ထောက်ခံချက်ခွင့်ပြုချက် ရလဒ်စေရန် ပြုပြင်တိုက်တွန်းကြောင်း သွင်းရာ လွှဲဆွေးနွေးရန် ဆုံးဖြတ်ခဲ့သည်။

မိုးလေဝသအခြေအနေ

နေပြည်တော်နှင့် မန္တလေးမြို့တို့အနီးတစ်ဝိုက်တွင် ယနေ့ နေရာကွက်ကျား မိုးထစ်ချန်းရွာမည်။ ရန်ကုန်မြို့နှင့်အနီးတစ်ဝိုက်တွင် ယနေ့ မိုးတစ်ကြိမ်၊ နှစ်ကြိမ် ထစ်ချန်းရွာမည်။ နောက်နှစ်ရက်အတွက်ခန့်မှန်းချက်မှာ မြန်မာနိုင်ငံအရှေ့ပိုင်းဒေသများတွင် မိုးပိုလာနိုင်သည်။ (မိုး/ဇလ)

စာမျက်နှာ ၅ မှ

နိုင်ရန် အဆင့်အလိုက် လျှော့ချဆောင်ရွက်ရာ၌ ၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင် ၁၀ ရာခိုင်နှုန်း၊ ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်တွင် ၃၅ ရာခိုင်နှုန်းနှင့် ၂၀၂၅ ခုနှစ်တွင် ၆၅ ဒေသ ၅ ရာခိုင်နှုန်း အသီးသီး လျှော့ချသွားရမည် ဖြစ်ကြောင်း၊ ဖွံ့ဖြိုးဆဲစာချုပ် အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများ၏ အိတ်ချီစီအက်ဖ်စီသုံးစွဲမှု လျှော့ချရပ်ဆိုင်းရာတွင် အဆင်ပြေချောမွေ့စေရန် အိတ်ချီစီအက်ဖ်စီသုံးစွဲမှု လျှော့ချရပ်ဆိုင်းရေးလုပ်ငန်းစီမံကိန်း (HCFCs Phase-out Management Plan-HPMP) တစ်ရပ်ကို ရေးဆွဲဆောင်ရွက်ရမည် ဖြစ်ကြောင်း၊ ပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေးနှင့် သစ်တောရေးရာ ဝန်ကြီးဌာနသည် HPMP စီမံကိန်းကို ကုလသမဂ္ဂ ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေး အစီအစဉ်နှင့် ကုလသမဂ္ဂစက်မှုဖွံ့ဖြိုးရေးအဖွဲ့တို့၏ ပံ့ပိုးမှု သက်ဆိုင်ရာ ဌာနများနှင့် မြန်မာနိုင်ငံအင်ဂျင်နီယာအသင်းတို့၏ ပူးပေါင်းပါဝင်မှုတို့ဖြင့် ၂၀၁၂ ခုနှစ်မှစပြီး ရေးဆွဲဆောင်ရွက်နေကြောင်း၊ HPMP စီမံကိန်းအရ HCFC သုံးစွဲမှုအဆင့်ဆင့် လျှော့ချရပ်ဆိုင်းခြင်း လုပ်ငန်းကို ဆက်စပ်ဌာနများနှင့် ပူးပေါင်းပြီး

အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်သွားရမည်ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားသည်။ ဆက်လက်၍ Ozone Action Programme, Regional Office for the Asia and the Pacific, Network Coordinator ဖြစ်သူ Mr. Shaofeng Hu က ကုလသမဂ္ဂအထွေထွေ အတွင်းရေးမှူးချုပ်၏ သဝဏ်လွှာကို ဖတ်ကြားသည်။

ထို့နောက် အိုဇုန်းလွှာကာကွယ်ရေးဆိုင်ရာ ပညာပေးဗီဒီယိုမှတ်တမ်းကိုပြသပြီး ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒုတိယဝန်ကြီးများနှင့် ဧည့်သည်တော်များသည် ပြသထားသည့် အိုဇုန်းလွှာထိန်းသိမ်းရေးနှင့် ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးဆိုင်ရာ ပိုစတာများနှင့် ဓာတ်ပုံများကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုခဲ့ကြသည်။

ယနေ့ကျင်းပသော အိုဇုန်းလွှာထိန်းသိမ်းရေးနေ့ အခမ်းအနားကျင်းပအပြီးတွင် “ဟိုက်ဒရိုကလိုရိုဖလိုရိုကာဗွန်သုံးစွဲမှု လျှော့ချရပ်ဆိုင်းရေး (HCFC Phase-out) စီမံခန့်ခွဲမှုစီမံကိန်းလုပ်ငန်း အကောင်အထည်ဖော်မှုဆိုင်ရာ ကနဦးအလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲကို ဆက်လက်ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

မိုးကြီးမည့် သတိပေးချက်ထုတ်ပြန်
နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၁၆
ယနေ့မြန်မာစံတော်ချိန် ညနေ ၄ နာရီအချိန် တိုင်းထွာချက်များအရ တောင်တရုတ်ပင်လယ်ပြင်တွင် ဖြစ်ပေါ်နေသော တိုင်ဖွန်မုန်တိုင်း “ခယ်(လ်)မေဂီ” (Kalmae gi)၏အရှိန်ကြောင့် ယနေ့ညနေမှ နောက်သုံးရက်အတွင်း စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ကချင်ပြည်နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်၊ ကယားပြည်နယ်နှင့် ကရင်ပြည်နယ်တို့တွင် နေရာစိပ်စိပ်မှ နေရာအနှံ့အပြား မိုးထစ်ချန်းရွာပြီး ဒေသအလိုက်နှင့် နေရာကွက်၍ မိုးကြီးမည်။ အဆိုပါမိုးကြီးမည့်အခြေအနေကြောင့် ကုန်းမြင့်ဒေသအချို့တို့တွင် ရေကြီး ရေလျှံခြင်း၊ မြေပြိုခြင်း ဘေးအန္တရာယ်များဖြစ်ပေါ်နိုင်ပါသဖြင့် ကြိုတင်ဂရုပြုသင့်ပါကြောင်း မိုးလေဝသနှင့် ဇလဗေဒညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာနက သတိပေးချက်ထုတ်ပြန်ထားသည်။ (သတင်းစဉ်)

ကျောပုံးမှ

အမျိုးသမီး ကိုယ်ကာယကြံ့ခိုင်မှုစံပြအလှမယ် အငယ်တန်း၊ အကြီးတန်း များက သတ်မှတ်ထားသော ကိုယ်ကာယကြံ့ခိုင်မှုပြိုင်ပွဲများ ယှဉ်ပြိုင်ကြသည်။ ထို့နောက် အမျိုးသမီး ကိုယ်ကာယကြံ့ခိုင်မှု စံပြအလှမယ် ပြိုင်ပွဲတွင် အငယ်တန်းတွင် ပထမ ပိုးအိမြူ

ဒုတိယ ဧဝရယ်သာဦး၊ တတိယ ရှုမဝတို့ကို အမျိုးသမီးအားကစားအောင်နိုင်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်ခင်အေးနွယ်ကလည်းကောင်း၊ အကြီးတန်း ပြိုင်ပွဲတွင် ပထမ ယုဝေခိုင်၊ ဒုတိယ သဉ္ဇာဖြိုး၊ တတိယ လတ်မေဇင်သော်တို့အား အမျိုးသမီးအားကစားအောင်နိုင်ရေးအဖွဲ့နာယက ဒေါ်ခင်သက်ဌေးက လည်းကောင်း ဆုများချီးမြှင့်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ကျောပုံးမှ

ဒေသ ၃၂၀ မိုင် ကျယ်ဝန်းသည်။ တိုင်းဒေသကြီး၏ မြို့တော်မှာ မကွေးဖြစ်ပြီး ပခုက္ကူ ချောက်၊ ရေနံချောင်း၊ တောင်တွင်းကြီး၊ သရက်၊ နတ်မောက်၊ အောင်လံ၊ မြိုင်၊ စလေ၊ ပေါက်၊ ဆောဂင်ဂေါနှင့် အခြားမြို့များလည်း ရှိသည်။ မကွေးဒေသနှင့် ပခုက္ကူဒေသတို့သည် နိုင်ငံတော်အစိုးရက သတ်မှတ်ထားသည့် ဖွံ့ဖြိုးရေးဒေသကြီး ၂၄ ခုအတွင်း၌ပါဝင်သည်။

စီမံခန့်ခွဲ

မကွေးတိုင်းဒေသကြီးအတွင်း ကတ္တရာလမ်း၊ ကျောက်ချောလမ်း၊ အမာခံလမ်းနှင့် မြေလမ်းစုစုပေါင်း ၇၃ လမ်း၊ မိုင်ပေါင်း ၂၀၇၈ မိုင် ၁ ဖာလုံရှိပြီး ထိုလမ်းများအနက် လမ်းပေါင်း ၂၈ လမ်း၊ မိုင်ပေါင်း ၁၄၄၆ မိုင် ၄ ဖာလုံကို ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့ ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာနက စီမံခန့်ခွဲလျက်ရှိပြီး လမ်းပေါင်း ၄၅ လမ်း၊ မိုင်ပေါင်း ၆၄၁ မိုင် ၅ ဖာလုံကို တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရက စီမံခန့်ခွဲလျက်ရှိသည်။ ပြည်ထောင်စုအစိုးရဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်သူ့ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းက တည်ဆောက်ခဲ့သော တိုင်းဒေသကြီးအတွင်း ပေ ၁၈၀ နှင့်အထက် တံတားကြီးပေါင်း ၂၉ စင်း တည်ဆောက်ဖွင့်လှစ်ပေးထားသည်။ ထို့အပြင်

ပြေးလမ်းပေ ၁၀၀၀ နှင့် ပြေးလမ်းပေ ၅၀၀၀ အထက် လေယာဉ်ကွင်း အသစ်များမှာ မကွေး၊ ကျောက်ထူ ပခုက္ကူတို့တွင်ရှိသည်။ တိုင်းဒေသကြီးအတွင်း တည်ဆောက်ပြီး ရေအားလျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးစက်ရုံမှာ လျှပ်စစ်ဓာတ်အား မဂ္ဂါဝပ် ၇၅ထွက်ရှိသည့်မုန်းချောင်း ရေအားလျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးစက်ရုံ တစ်ရုံရှိပြီး တည်ဆောက်ဆဲရေအားလျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးစက်ရုံများမှာ လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးစက်ရုံစီမံကိန်း၊ လျှပ်စစ်ဓာတ်အားမဂ္ဂါဝပ် ၁၅၀ ထွက်ရှိမည့် မင်းတုန်းရေ အားလျှပ်စစ် ဓာတ်အားပေးစက်ရုံစီမံကိန်းကိုလည်း တည်ဆောက်ရန် လျာထားသည်ဟု သိရသည်။

အသုံးပြုသွားလာ

မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၏ လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးမှာမော်တော်ကားလမ်း အမြောက်အမြားရှိပြီး မီးရထားလမ်းလည်းရှိသည်။ မကွေး၊ ဆော၊ ကျောက်ထူနှင့် ဂင်ဂေါမြို့တို့၌ လေယာဉ်ကွင်းများရှိ၍ ရေကြောင်းလမ်းမှာ ဧရာဝတီမြစ်၊ ချင်းတွင်းမြစ်တို့ကို အသုံးပြုသွားလာနိုင်သည်။ သတင်းသမား ကျန်တော်သည် မကွေးတိုင်းဒေသကြီးအတွင်း မကွေး

နှင့်မလွန်ကို ဧရာဝတီမြစ်ကို အစိုးရဆောက်ပြည်သူ့ဆောင်ရွက်ပေးစေရန် ဖြစ်ကြောင်း သွင်းရာ လွှဲဆွေးနွေးရန် ဆုံးဖြတ်ခဲ့သည်။

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

မြဝတီမြို့နယ်တရားရုံးရှေ့တွင် ချိန်ကိုက်မိုင်းတစ်လုံးထပ်မံတွေ့ရှိ

မြဝတီ စက်တင်ဘာ ၁၆
ကရင်ပြည်နယ် မြဝတီမြို့တွင် စက်တင်ဘာ ၁၆ ရက် နံနက် ၈ နာရီ ၄၅ မိနစ်ခန့်က အမှတ်(၄) ရပ်ကွက် ဦးအောင်ဇေယျလမ်းဘေး မြန်မာ့စီးပွားရေးဘဏ်အနီး မြို့နယ်တရားရုံးရှေ့ ခြံစည်းရိုးဘေးလမ်းထောင့် နေရာ၌ အမှတ်(၃)ရပ်ကွက် ကျောက်လုံးကြီးရပ်ကွက်တွင် နေထိုင်သည့် ဈေးရောင်းသူ ဦးတင်ဖေက

ဈေးရောင်းရန် သန့်ရှင်းရေးဆောင်ရွက်နေစဉ် မိုင်းဟူသောသောမသက်ဘွယ်ရာ ကြွပ်ကြွပ်အိတ်အနက်ရောင်တစ်ထုပ် တွေ့ရှိရသဖြင့် လုံခြုံရေးရဲတပ်ဖွဲ့ထံ သတင်းပေးပို့ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
အဆိုပါနေရာသို့ တပ်နယ်မှ စစ်ဗျူဟာမှူးဦးစီး၍ ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး၊ ခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး၊ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးနှင့်တာဝန်ရှိ လုံခြုံရေး

အဖွဲ့ ရောက်ရှိစစ်ဆေးဆောင်ရွက်ရာ ချိန်ကိုက်မိုင်းဟု ယူဆရသည့်အတွက် ဆက်စပ်ပစ္စည်းများကို စိစစ်ရာ နာရီ ၄၀ မိနစ်ခန့်တွင် ထားရှိပြီး အခြားထားရှိကြောင်းနှင့် ပင်မယမ်းအုံမှ အရှည် ခြောက်လက်မ၊ အချင်းနှစ်လက်မ၊ အလေးချိန် ၁ ဒသမ ၈ ကီလိုခန့်ရှိ သံပိုက်လုံးတစ်လုံး၊

နှစ်လက်မပတ်လည် လေးထောင့်ပုံစံ တရုတ်နိုင်ငံလုပ် စားပွဲတင်နာရီ အသေးတစ်လုံး၊ နာရီအတွင်း AA ဆိုက်ဓာတ်ခဲတစ်လုံး၊ AA ဆိုက် ပန်နာဆိုးနှစ်အမျိုးအစား ဓာတ်ခဲ လေးလုံးတို့ကို တိပ်အနီရောင်ဖြင့် ပတ်လျက်တို့ကို နံနက် ၉ နာရီတွင် ရှင်းလင်းဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့သည်။
ယခုဖြစ်စဉ်အား အမှုမှန်ပေါ်ပေါက်ရေး သက်ဆိုင်ရာ လုံခြုံရေးအဖွဲ့များက စုံစမ်းဖော်ထုတ်လျက်ရှိကြောင်းနှင့် ယခုအခါ ပြည်သူများ အန္တရာယ်ကင်းစွာ ပုံမှန်သွားလာလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။



မြဝတီမြို့ မြို့နယ်တရားရုံးရှေ့ ခြံစည်းရိုးဘေးလမ်းထောင့်တွင် ချိန်ကိုက်မိုင်းထောင်ထားသည့်နေရာကို တွေ့ရစဉ်။



ကြွပ်ကြွပ်အိတ်ဖြင့်ထုပ်ထားသည့် ချိန်ကိုက်မိုင်းကို တွေ့ရစဉ်။

၂၀၁၄ ခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၈ ရက်မှ ၁၄ ရက်အထိ တစ်ပတ်အတွင်း မူးယစ်ဆေးဝါးပမ်းသီးရမိမှု

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၁၆
စက်တင်ဘာ ၈ ရက်မှ ၁၄ ရက်အထိ တစ်ပတ်အတွင်း မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့တို့က ဘိန်း ၁၁ မှု အလေးချိန် ၁၂၅ ဒသမ ၈၂၀ ကီလို၊ ဘိန်းဖြူ ၅၂ မှု အလေးချိန် ၈ ဒသမ ၄၈၈ ကီလို၊ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား ၅၅ မှု ဆေးပြား အရေအတွက် ၉၂၉၂၄ ပြား၊ ဆေးခြောက် ခြောက်မှု အလေးချိန် ၀ ဒသမ ၁၂၂၅ ကီလို၊ အဆင့်နိမ့်ဘိန်း ငါးမှု အလေးချိန် ၀ ဒသမ ၁၉၂၈ ကီလို၊ ဘိန်းဆီခဲသုံးမှု အလေးချိန် ၀ ဒသမ ၁၃၉၈ ကီလို၊ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား အကြေမှုန့် တစ်မှု အလေးချိန် ၀ ဒသမ ၆၈၁ ကီလို၊ ဘိန်းဆီရည် ၀ ဒသမ ၀၄ လစ်တာ၊ ထရာမဒေါလ် ၇၀ တောင့်၊ ပျက် ၈ မှု၊ အခြားအမှု သုံးမှု အမှုပေါင်း ၁၄၄ မှု ပမ်းသီးခဲ့ရာတွင် အမျိုးသားတရားခံ ၁၈၄ ဦး၊ အမျိုးသမီး တရားခံ ၃၁ ဦး စုစုပေါင်းတရားခံ ၂၁၅ ဦးတို့ကို ဥပဒေအရ အရေးယူနိုင်ခဲ့ကြောင်းသတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့နေ့ ရွှေရတုအထိမ်းအမှတ် ဂုဏ်ပြုပေါင်းလုပ်အားပေး

ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာနက အောက်တိုဘာလ ၁ ရက်နေ့တွင် ကျရောက်မည့် ရွှေရတုပြည့်မြောက် မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့နေ့ကို ကြိုဆိုဂုဏ်ပြုသောအားဖြင့် အမှတ်(၁၀)လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ခွဲမှ တပ်ဖွဲ့ခွဲမှူး ဒုတိယရဲမှူးကြီး ကျော်မင်းဟန် ဦးဆောင်သော အရာရှိ၊ အရာခံ၊ အကြပ်တပ်သားနှင့် တပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် ပြည်မြို့နယ် သစ်ချိုတင်အုပ်စု ရှမ်းကုန်းကျေးရွာ အခြေခံပညာမူလတန်းကျောင်း၌ စက်တင်ဘာ ၁၆ ရက် နံနက်ပိုင်းက ကျောင်းအုပ်ဆရာကြီး ဦးအောင်ကျော်စိုးနှင့် ဆရာ ဆရာမများ၊ ရပ်မိရပ်ဖများ၊ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ ပူးပေါင်း၍ ချဲ့နွယ်၊ မြက်ပင်များ ခုတ်ထွင်ရှင်းလင်းခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။ (အောက်ပုံ) မင်းလွင်(ပြည်)



မြို့နယ်တရားရုံး တရားခွင်တွင် အမှုစစ်ဆေးစဉ် ဓားထိုးမှုဖြစ်ပွား

ကျောက်ဆည် စက်တင်ဘာ ၁၆
ကျောက်ဆည်မြို့နယ် တရားရုံးတွင် မိခင်ဖြစ်သူက သမီးဖြစ်သူကို ခင်ပွန်းက ညှဉ်းပန်းနှိပ်စက်သဖြင့် အမှုပွင့်တိုင်ကြားထားသည့် အမှုကို စက်တင်ဘာ ၁၅ ရက် မွန်းလွဲ ၁ နာရီ မိနစ် ၅၀ က ဆက်လက်စစ်ဆေးရာ တရားလို၏ အမိတင်သက်သေကို တရားခွင်တွင် စစ်ဆေးနေစဉ် ခင်ပွန်းဖြစ်သူက သက်သေဇနီးသည်ကို ဓားဖြင့် ဝင်ရောက်ထိုးမှုဖြစ်ပွားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အောက်ချိုင်းရပ်ကွက်တွင် နေထိုင်သော မဂျူးဂျူး(ခ)မေဒဏ္ဍာရီက ခင်ပွန်းသည်မှ ညှဉ်းပန်းနှိပ်စက်သဖြင့် မိုးကုတ်မြို့နေ မိခင်ဖြစ်သူ ဒေါ်ချောချောအား ဖုန်းဖြင့်တိုင်ကြားရာ မိခင်ဖြစ်သူက မေ ၁၅ ရက်တွင် ကျောက်ဆည်မြို့ မရဲစခန်း၌ သမက်ဖြစ်သူ နောင်နောင်စိုးပါ လေးဦးကို အရေးယူပေးပါရန် တိုင်ကြားခဲ့ရာ မြို့မရဲစခန်းက အမှုကို လက်ခံပြီး လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့် အညီ ဆက်လက် ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါအမှု၏ ရုံးချိန်းဖြစ်သည့် စက်တင်ဘာ ၁၅ ရက်တွင် မြို့နယ် တရားရုံး၌ တရားလို ဒေါ်ချောချော၏ အမိတင်သက်သေ သမီးဖြစ်သူကို မြို့နယ်တရားသူကြီး၊ မြို့နယ်ဥပဒေအရာရှိနှင့် တရားရုံးဝန်ထမ်း စာရေးနှစ်ဦး၏ ရှေ့မှောက်တွင် စစ်ဆေးမေးမြန်းနေစဉ် အမိတင်သက်သေ၏ ခင်ပွန်း နောင်နောင်စိုးက ခြေသလုံးတွင် ဝှက်၍ အသင့်ယူဆောင်လာသော အိုးအသွား ၁၀ လက်မခန့်ရှိ ဓားချွန်ဖြင့် ဇနီးသည်၏ နောက်ကျောက်ကို သုံးလေးချက် ဆက်ထိုးခဲ့မှုဖြစ်ပွားခဲ့

ကြောင်း သိရသည်။
အဆိုပါ အမှုဖြစ်ပွားသည့် မြို့နယ်တရားရုံးသို့ မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ရဲမှူးသိန်းဝင်း ချက်ချင်းရောက်ရှိလာပြီး ပြစ်မှုကျူးလွန်သူ နောင်နောင်စိုးကို ဖမ်းဆီးပြီး ဓားဖြင့်အထိုးခံရသူ မဂျူးဂျူး(ခ) မေဒဏ္ဍာရီကို ဆေးကုသမှုခံယူနိုင်ရန် ကျောက်ဆည်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီးသို့ ပို့ဆောင်ပေးခဲ့သည်။
အဆိုပါ ပြစ်မှုကျူးလွန်သူအား အရေးယူဆောင်ရွက်နိုင်ရေးအတွက် စီစဉ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ သက်မောင်(ကျောက်ဆည်)

လူကုန်ကူးမှုတိုက်ဖျက်ရေးနေ့ မြို့သစ်၌ကျင်းပ
မြို့သစ် စက်တင်ဘာ ၁၆

လူကုန်ကူးမှုတားဆီးကာကွယ်ရေးဥပဒေပြဋ္ဌာန်းခဲ့သည့် ၂၀၀၅ ခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၁၃ ရက်ကို အမှတ်တရဂုဏ်ပြုသောအားဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံလူကုန်ကူးမှုတိုက်ဖျက်ရေးနေ့ အခမ်းအနားကို မကွေးတိုင်းဒေသကြီး မြို့သစ်မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ စက်တင်ဘာ ၁၃ ရက် နံနက် ၉ နာရီက ကျင်းပသည်။
အဆိုပါ အခမ်းအနားတွင် မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးသိန်းဇော်က မြန်မာနိုင်ငံလူကုန်ကူးမှုတိုက်ဖျက်ရေးနေ့နှင့် ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့သည်။ ဆက်လက်ပြီး မြန်မာနိုင်ငံ လူကုန်ကူးမှုတိုက်ဖျက်ရေးအထိမ်းအမှတ် ပန်းချီ၊ ကာတွန်း၊ ကဗျာ၊ စာစီစာကုံးပြိုင်ပွဲတွင် ဆုရရှိကြသော အခြေခံပညာအထက်တန်းအဆင့်၊ အလယ်တန်းအဆင့်ရှိ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား ဆုများ ချီးမြှင့်ခဲ့သည်။

ဖခင်အမည်မှန်
တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ အထက (၂)၊ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း (C)မှ မအေးမင်းခိုင်၏ ဖခင် ဦးအောင်ဆန်းဦး၏ အမည်မှန်မှာ ဦးဆန်းဦး ၁၂/၃ကတ(နိုင်) ၀၀၁၁၃၁ ဖြစ်ပါသည်။

ပိုင်ဆိုင်မှုအခွင့်အလမ်း (၁၅)
ဂျက်ဂျက်ရီ အတွင်းဘက်က အနက်ရှိုင်းဆုံး ရရှိရန်အတွက်ပစ္စည်း
Tel: 01 228297, 09 5049783, 09 450040767
Email: soezin.kh@gmail.com
Facebook: Soezin Sarpay
Facebook: ၇၇၆၆၆၆
Pages: Soezin Sarpay

HOLE IN ONE
Congratulation Aung Hla Han
Hole In One Club အသင်းဝင် ဦးအောင်လှဟန်သည် ၁၃-၉-၂၀၁၄ ရက်တွင် အမှတ် (၁၅)ကျင်း၌ တစ်ချက်တည်း ကျင်းဝင် (Hole In One) ရရှိသွားပါသဖြင့် အသင်းသားများ အားလုံးမှာ ဝမ်းသာဂုဏ်ယူပါကြောင်း။
Hole In One Club
Y.G.C

ကျွေးပေါင်းရောဂါဆိုင်လျှင် ကြို့ပင်ကောက်မြို့ သမားတော်ကြီး ဦးခဲမြင့် ၏
ရွှေသမင် ကျွေးပေါင်းရောဂါ
သောက်ဆေး၊ လိမ်းဆေး၊ အထူးဆေး (ကြပ်ထုပ်ဆေး)ကို သတိရလိုက်ပါ။
ပင်ပန်း - အမှတ် (၇၆) ပန်းထင်လမ်း၊ ကြို့ပင်ကောက်မြို့၊ မြန်မာနိုင်ငံ - အမှတ် (၂) ကန်သာသာလမ်း၊ ၃ ရပ်ကွက်၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ရန်၊ ၀၁ ၆၆၄၆၂၆



ရွှေကြက်ကျဘုရား လှေဦးတိုက်ပွဲနှင့် ငှက်လှေပြိုင်ပွဲ လာရောက်ကြည့်ရှုသည့်ပရိသတ် များပြား

မန္တလေး စက်တင်ဘာ ၁၆
အမရပူရမြို့နယ် ရွှေကြက်ယက်ကျေးရွာအုပ်စု ရွှေကြက်ကျဘုရားခြေတော်ရင်းတွင် နှစ်စဉ်ကျင်းပမြဲဖြစ်သော လှေဦးတိုက်ပွဲနှင့် ငှက်လှေပြိုင်ပွဲကို စက်တင်ဘာ ၁၅ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက အစဉ်အလာမပျက်ကျင်းပခဲ့ရာ ကျေးရွာအသင်း ၁၄ သင်းက ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့ကြပြီး လာရောက်ကြည့်ရှုအားပေးသောပရိသတ်များ ယခင်နှစ်ကထက် များပြားခဲ့ကြောင်း ဒေသခံ

တစ်ဦးက ပြောသည်။
အဆိုပါ ပြိုင်ပွဲပထမနေ့တွင် ရွာသစ်၊ သက္ကယ်တော်၊ ကွက်သစ်(၁)၊ မိုးကောင်း၊ အောင်ချမ်းသာ၊ ရွှေလေး၊ ပတ္တမြားအသင်းတို့ အနိုင်ရရှိခဲ့ပြီး စက်တင်ဘာ ၁၆ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ဆက်လက်ယှဉ်ပြိုင်မည်ဖြစ်သည်။ ငှက်လှေပြိုင်ပွဲတွင် အသင်းတစ်သင်း၌ လှေခတ်သူ ၁၀ ဦးနှင့် ပွဲကိုင်သူတစ်ဦးပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ရသည်။ ပြိုင်ပွဲဝင်အသင်းများသည် ရေလမ်းကြောင်းနှင့်ငှက်ကို

မဲနှိုက်ရွေးချယ်ရပြီး နှစ်လားနိုင်ပါက အနိုင်ရရှိမည်ဖြစ်သည်။ တစ်လားစီ အနိုင်ရရှိပါက တတိယလားဆက်လက်ယှဉ်ပြိုင်ရမည်ဖြစ်သည်။ သရေကျပါက ခေါင်းပန်းလှန်၍ အနိုင်၊ အရှုံးဆုံးဖြတ်မည် ဖြစ်သည်။ ပထမဆုငွေကျပ်သုံးသိန်း၊ ဒုတိယဆုငွေကျပ်နှစ်သိန်းနှစ်သောင်း၊ ပူးတွဲတတိယဆုငွေကျပ်တစ်သိန်းစီချီးမြှင့်မည်ဖြစ်သည်။ ယခုနှစ် ပြိုင်ပွဲတွင် ဦးလူအေး-ဒေါ်စန်းမြင့် (ထက်မြက်အောင်မိသားစု) က ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်

သောအသင်း ၁၄ သင်းကို ငွေကျပ်နှစ်သောင်းစီနှင့် အချီရည်၊ ဦးစိုးစိုးနှင့် ဦးမြင့်ကိုတို့က ရှုံးသည့်အသင်း ၁၀ သင်းကိုငွေကျပ် တစ်သောင်းစီနှင့် ဂေါပကအဖွဲ့က ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့သော အသင်းအားလုံးကို ငွေကျပ်တစ်သောင်းစီ ချီးမြှင့်မည်ဖြစ်သည်။
ယခင်နှစ် ငှက်လှေပြိုင်ပွဲများတွင် အသင်း ၁၃ သင်းသာပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့သော်လည်း ယခုနှစ်တွင် အောင်ချမ်းသာအသင်း ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ **တင်မောင်(မန်းကိုယ်ပွား)**

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

မာရူဘီနီကော်ပိုရေးရှင်းက ပညာသင်ဆုပေးအပ်

ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၁၆
နည်းပညာတက္ကသိုလ်နှင့် ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ် မဟာဘွဲ့သင်တန်း ပညာသင်ဆုအတွက် ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ပညာသင်နှစ်ပညာသင်စရိတ် ခြောက်သိန်းခွဲကို ကျောင်းသား ကျောင်းသူ ရှစ်ဦးအား ဂျပန်နိုင်ငံ မာရူဘီနီကော်ပိုရေးရှင်းက စက်တင်ဘာ ၁၅ ရက်က ပေးအပ်ခဲ့သည်။

ဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာ ဘရွှေနှင့် မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ဂျပန် နိုင်ငံသံအမတ် မစ္စတာ တာတိရှိဟိဂူချီ တို့က အဖွဲ့အမှတ်စားပြောကြားကြသည်။ ထို့နောက် ပညာသင်ဆုရရှိသူ များအား မာရူဘီနီကော်ပိုရေးရှင်းမှ မစ္စတာ ကိုဂျီကူရိဒါက ပေးအပ်ချီးမြှင့်ခဲ့သည်။

အမှန်တကယ်ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုလိုအပ်ပြီး ပညာရပ်ထူးချွန်၍ မည်သည့်ပညာသင်ဆုမှ ရရှိထားခြင်းမရှိသေးသည့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများမှ ရွေးချယ်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ မာရူဘီနီပညာသင်ဆုအတွက် ရန်ကုန်နည်းပညာတက္ကသိုလ်မှ လေးဦး၊ မန္တလေးနည်းပညာတက္ကသိုလ်မှ နှစ်ဦးနှင့် ရန်ကုန်ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်မှ နှစ်ဦး စုစုပေါင်း ဝန်ကြီးဌာနက ရွေးချယ်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

မာရူဘီနီ ပညာသင်ဆုလျှောက်ထားရန်အတွက်နောက်ဆုံးနှစ်အမှတ်စာရင်း မဟာတန်းတက်ရောက်ရန် ဝင်ခွင့်အရည်အချင်းစစ် စာမေးပွဲ ရမှတ်၊ ကိုယ်ရေးရာဇဝင်၊ မဟာတန်း တက်ရောက်နေသည့်ထောက်ခံချက် များတင်ပြခြင်းဖြစ်ကြောင်း ရန်ကုန်နည်းပညာတက္ကသိုလ်မှ သိရသည်။

မာရူဘီနီကော်ပိုရေးရှင်းသည် ဂျပန်နိုင်ငံ၏ ကုန်သွယ်မှုနှင့်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုကုမ္ပဏီတစ်ခုဖြစ်ပြီး မြန်မာနိုင်ငံ၌ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများ ဆောင်ရွက်နေခဲ့သည်မှာ နှစ်ပေါင်း ၇၀ ကျော်ရှိပြီဖြစ်သည်။ ယခုအချိန်တွင် သီလဝါ အထူးစီးပွားရေးဇုန်၌ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။ ယခုပေးအပ်သည့် ပညာသင်ဆုမှာ ပထမဆုံးအကြိမ်အဖြစ် ပေးအပ်ခြင်းဖြစ်သည်။ **(သတင်းစဉ်)**

မြန်မာ့ဂေါက်သီးပရော်ဖက်ရှင်နယ်အဆင့်တွင် Order of Merit မည်သူရမလဲ

ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၁၆
မြန်မာနိုင်ငံဂေါက်သီးအဖွဲ့ချုပ်နှင့် မြန်မာပီဂျီအေတို့သည် မျိုးဆက်သစ်လူငယ်ဂေါက်သီးသမားများ ပေါ်ထွက်လာရေး ရည်မှန်းချက်များဖြင့် ယခုအခါ မြန်မာပြည်တွင်းပတ်လည် ဂေါက်သီးရိုက်ပြိုင်ပွဲများကို စဉ်ဆက်မပြတ် ကျင်းပပေးလျက်ရှိကြောင်း တွေ့ရသည်။

ပြိုင်ပွဲများတွင် ပရော်ဖက်ရှင်နယ်၊ အပျော်တမ်းနှင့် အမျိုးသမီးအဆင့်ဟူ၍ ခွဲခြားထားပြီး ပရော်ဖက်ရှင်နယ်အဆင့်တွင် အနိုင်ရရှိလိမ့်သွားသူများ၏ ရလဒ်များကို ပေါင်းစည်းကာ Asian Development Tour (ADT) နှင့် Asian Tour တို့တွင် နိုင်ငံကိုယ်စားပြု ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်နိုင်စေရန် ရွေးချယ်သွားမည်ဖြစ်သည်။

ထိုသို့ ရွေးချယ်ရာတွင် ပရော်ဖက်ရှင်နယ်အဆင့်အတွက် ပြိုင်ပွဲတစ်ခုချင်းစီအလိုက် ဆုကြေးငွေရရှိမှုအပေါ်မူတည်ပြီး အဆင့်သတ်မှတ်ချက် Order of Merit ထားရှိဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ပြိုင်ပွဲများအပြီးတွင် တစ်နှစ်တာအတွက် ဆုကြေးငွေအများဆုံးရရှိသူတစ်ဦးအား ရွေးချယ်ပြီး Order of Merit Amount ချီးမြှင့်

သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ အဆိုပါ ရွေးချယ်ချီးမြှင့်ခံရသူသည် ADT နှင့် Asian Tour တို့သို့ သွားရောက်ယှဉ်ပြိုင်ခွင့်နှင့် ကုန်ကျစရိတ်အတွက် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၂၀၀၀၀ တန် ဆုကြေးငွေလက်မှတ်စာချုပ်ကိုလည်း ချီးမြှင့်ပေးအပ်မည်ဖြစ်သည်။ အရွေးချယ်ခံရန်အတွက် ပြည်တွင်းပတ်လည်ပြိုင်ပွဲတွင် အနည်းဆုံးသုံးပွဲဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့သူလည်း ဖြစ်ရမည်ဟု သိရသည်။ အရွေးချယ်ခံရပါက Asian Development Tour တွင် ယှဉ်ပြိုင်နိုင်မည်ဖြစ်သည်။ အကယ်၍ ၎င်းသွားရောက်နိုင်ခြင်း မရှိပါက ဒုတိယ၊ တတိယရရှိသူများအား ဦးစားပေးအဆင့်ဖြင့် သွားရောက်ယှဉ်ပြိုင်စေမည်ဖြစ်သည်။ အကယ်၍ အဆင့်တူ နှစ်ဦးဖြစ်နေပါက (Most Under Par) ထပ်တူဖြစ်နေပါက နောက်ဆုံးပွဲ၏ ရလဒ်အပေါ် မူတည်

ဆုံးသုံးပွဲဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့သူလည်း ဖြစ်ရမည်ဟု သိရသည်။ အရွေးချယ်ခံရပါက Asian Development Tour တွင် ယှဉ်ပြိုင်နိုင်မည်ဖြစ်သည်။ အကယ်၍ ၎င်းသွားရောက်နိုင်ခြင်း မရှိပါက ဒုတိယ၊ တတိယရရှိသူများအား ဦးစားပေးအဆင့်ဖြင့် သွားရောက်ယှဉ်ပြိုင်စေမည်ဖြစ်သည်။ အကယ်၍ အဆင့်တူ နှစ်ဦးဖြစ်နေပါက (Most Under Par) ထပ်တူဖြစ်နေပါက နောက်ဆုံးပွဲ၏ ရလဒ်အပေါ် မူတည်

ဆုံးဖြတ်ရွေးချယ်မည်ဖြစ်သည်။ ၂၀၁၄ မြန်မာပြည်တွင်းပတ်လည် ဂေါက်သီးရိုက်ပြိုင်ပွဲများကို ဆက်လက်ကျင်းပလျက်ရှိရာ လက်ကျန်ပွဲများဖြစ်သော ပုဂံနှင့် နေပြည်တော် ပြိုင်ပွဲများကို လာမည့်အောက်တိုဘာနှင့် နိုဝင်ဘာတို့တွင် ကျင်းပမည်ဖြစ်သည်။ ပရော်ဖက်ရှင်နယ်အဆင့်တွင် Order of Merit ဆုကို မည်သူ ဆွတ်ခူးနိုင်မည်ကို စောင့်ကြည့်ရပေမည်။ **မိုးသော်ဇင်**

၂၀၁၅ ခုနှစ်အကြို နောက်ဆုံးပေါ်လက်ဝတ်ရတနာဒီဇိုင်းနှင့် တံဝမ်းစံအထူးအပီအော်ဉ်

Forever Gems

ရွှေနန်းတော်

၂၀၁၄ စက်တင်ဘာ(၁၉)ရက် နှင့်(၂၀)ရက်နေ့

ဆိုင်ခန်းပေါင်း(၁၀၀)ကျော် ပါဝင်ဖြူသမာဖြစ်သည့်အတွက် လာရောက်အားပေးရန်ဖိတ်ခေါ် အပ်ပါသည်။

ပွဲပေါက်ကစားပွဲ၊ ၂၂ရက်အတွင်း

Samsung Note 2 (၂) ဖုန်း

Galaxy Neo (၃) ဖုန်းနှင့်

အခြားအစားအပိုအစားများစွာ

ပေးအပ်စေရန်အတွက် နိုင်ငံခြားငွေကြေးများ

GIA/HRD Certificate နိုင်ငံခြား

KBZ Bank Hire Purchase

MPU/Visa/Master/Debit Cards

Golden Palace Super Diamond Card

သိန်း (၆၀) စိုးဝယ်သူတိုင်း

ငွေ (၂၅၀၀၀) ဖြန်ရရှိမည်။

ချက်ခြင်းလျက်ချက်ခြင်းယူ

ဗဟုပဏ္ဍိတလမ်းပျား

ဒီထူး ၃၀%

လျှော့ငွေ

09 731 45462 | 09 731 45463 | ဆမုတ် (၇၄၃)၊ မဟာမဏ္ဍလလမ်းနှင့် လမ်းမတော်လမ်းမထောင့်၊ လသာမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဗမာ့ (၀၁) 228751, 226977, 211728 | ဆမုတ် (၇၄၀/၇၄၃)၊ မဟာမဏ္ဍလလမ်းနှင့် စဉ့်တိုင်လမ်းမထောင့်၊ လသာမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဗမာ့ (၀၁) 228751, 226977, 211728

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

သီပေါ၌ ကမ္ဘာ့သီးများ လှိုင်လှိုင်ပေါ်၍ ခြံတောင်သူတို့ ဝင်ငွေကောင်း

သီပေါ စက်တင်ဘာ ၁၆

ရှမ်းပြည်နယ် (မြောက်ပိုင်း) သီပေါမြို့နယ် လိမ္မော်၊ ကမ္ဘာ့သီးများထွက်ရှိရာ ဒေသဖြစ်သော ဒုဋ္ဌဝတီမြစ်ကမ်းဘေးရှိ ဆွတ်လုံ၊ ဟတ်လင့်၊ တာပုလဲ၊ စင်အင်၊ ကုန်းသာ၊ ဆွတ်လန်း၊ ပန်ဆောက်မိန်း၊ ကုန်းယုတ်၊ ဆီဆုံ၊ မိုင်းလင်း၊ စန်ဟန်၊ ဆင်ပိုင်းစသည့် ကျေးရွာများတွင် ယခုအခါ ရှောက်ချိုသီး(ခေါ်) ကမ္ဘာ့သီးများ စတင်ပေါ်နေပြီဖြစ်၍ ခြံတောင်သူများ ဝင်ငွေကောင်းနေကြသည်။



အခါခါ အနည်းငယ်ပါရှိသည်။ ဗီတာမင်အေ၊ ဘီ၊ စီနှင့်ကယ်စီယမ်များစွာပါရှိသဖြင့် စားသုံးသူတိုင်း ကျန်းမာပြီး စိတ်ကို ရွှင်လန်းစေသည်။ ကမ္ဘာ့သီးတွင် ဆီဒီယမ် ပိုတက်စီယမ်၊ မဂ္ဂနီစီယမ်၊ သွပ်ဓာတ်၊ ဆာလဖာနှင့်ကလိုရင်းဓာတ်များလည်း ပေါင်းစည်းပါဝင်နေရာ အဆိုပါအသီးကို စားသုံးခြင်းဖြင့် အအေးမိခြင်း၊ တုပ်ကွေးရောဂါဖြစ်ခြင်း၊ ခန္ဓာကိုယ်မှ သွေးယိုခြင်းများကို ကာကွယ်ပေးနိုင်သည်။ အော့အန်ခြင်း၊ ကြိုတင်ခြင်းများကို သက်သာပျောက်ကင်းနိုင်ပေသည်။

မော့ရှီရင်ကျပ်ခြင်း၊ တီဘီရောဂါဖြစ်ခြင်းနှင့် ချောင်းဆိုးခြင်း၊ သလိပ်များခြင်း၊ သလိပ်ကပ်၍ ခွဲဟပ်ရန်ခက်ခဲခြင်း၊ အအေးမိခြင်းစသည်တို့ဖြစ်လျှင် ကမ္ဘာ့သီးကို များများသောက်ပေးပါက သလိပ်ကိုအလွယ်တကူပျက်ကျစေနိုင်သည်။ ကမ္ဘာ့သီးရည်တစ်ဖန်ခွက်စာတွင် ဆားအနည်းငယ်ထည့်၍ ပျားရည်ဟင်းခပ်နှင့်ထည့်ပြီး သမအောင်မွှေ၍ သောက်ပါက သွေးတိုးနှင့် နှလုံးရောဂါပျောက်ကင်းသည့်အပြင် အမောခံလျက် ခွန်အားကို ဖြစ်စေသဖြင့် အာဟာရလည်းဖြစ်၊ ဆေးဖက်လည်းဝင်ကြောင်း သိရသည်။

စိုင်း(သီပေါ)

ကမ္ဘာ့သီး၏ ယနေ့ ပေါက်ဖူးမှာ အကြီးအသေးရောရာ ပိဿာ ၁၀၀လျှင် ငွေကျပ်လေးသောင်း၊ ဂွန်သီး (ညွန့်ပေါင်းသီး)မှာ ပိဿာ ၁၀၀လျှင် ငွေကျပ် နှစ်သောင်းငါးထောင်နှင့် ရှယ်ရွေးသီးမှာ ပိဿာ ၁၀၀လျှင် ငွေကျပ် ငါးသောင်းဖျော်ဖြင့် ရေယာဉ်၊ လောင်းလှေများဖြင့် တင်ဆောင်သယ်ယူကာ အရောင်းအဝယ်ဖြစ်နေကြကြောင်း ဖြူစင်သစ်သီးရောင်းဝယ်ရေးကုန်စည်ဒိုင်မှ နန်းစန်းစန်းအိက ပြောပြသည်။

အသက်ရှူလမ်းကြောင်း ရောဂါများဖြစ်သည့် လေရှူပြန်ရောင်ခြင်း

ဘာသာပေါင်းစုံချစ်ကြည်ညိုညွတ်ရေးအဖွဲ့ လုပ်ငန်းညှိနှိုင်းစည်းစဉ်း

တောင်ငူ စက်တင်ဘာ ၁၆

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး တောင်ငူမြို့နယ် ဘာသာပေါင်းစုံချစ်ကြည်ညိုညွတ်ရေးအဖွဲ့ ပထမအကြိမ် လုပ်ငန်းဆိုင်ရာ ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးကို စက်တင်ဘာ ၁၄ ရက် မွန်းလွဲ ၁ နာရီက တောင်ငူမြို့ ကန်လမ်းရှိ မေတ္တာနှင့်စေတနာ သွေးလျှင်အသင်းရုံးခန်းမ၌ ကျင်းပရာ

အဖွဲ့ ဦးဆောင်နာယကများဖြစ်ကြသော ဦးမြင့်ညို (အမေအိမ်)နှင့် ဦးကျော်လှ(သမာဓိ)တို့က အမှာစကားပြောကြားကြပြီး ဟိန္ဒူအမျိုးသားအဖွဲ့က မတည်လျှင်ဒါနိဒေသနာ ငါးသိန်းကို ဟိန္ဒူအဖွဲ့ခေါင်းဆောင် ဦးမောင်မြ(ပြည့်ဝ)က ဘာသာပေါင်းစုံချစ်ကြည်ညိုညွတ်ရေးအဖွဲ့ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးအောင်ကျော်ဦး (ယာဉ်လုပ်ငန်း)

ထံသို့ ပေးအပ်လှူဒါန်းသည်။ (ယာဉ်) အဆိုပါ အခမ်းအနားတွင် အစွဲလမ်းဘာသာရေးအဖွဲ့ ခေါင်းဆောင် ဦးတင်ရွှေ၊ ခရစ်ယာန်ဘာသာရေးအဖွဲ့ခေါင်းဆောင် ဦးစောယိုရှု၊ ဟိန္ဒူ ဘာသာရေးအဖွဲ့ ခေါင်းဆောင် ဦးမောင်မြ (ပြည့်ဝ)နှင့် ဗုဒ္ဓဘာသာအဖွဲ့ခေါင်းဆောင် ဦးစောဌေးတို့က

ရွှေ၊ ငွေ၊ စက်သုံးဆီနှင့် အခြေခံစားကုန်ဈေးနှုန်း ၁၆-၉-၂၀၁၄

Table with multiple columns listing market prices for gold, silver, oil, and various commodities. Includes sub-sections for 'ရွှေဈေးနှုန်း', 'စက်သုံးဆီဈေးနှုန်း', and 'သားငါးနှင့်ဟင်းချက်ဈေးနှုန်း'.

Advertisement for 'စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန' (Ministry of Electric Power and Light). Details include 'မြန်မာ့ရေနံဓာတုဗေဒလုပ်ငန်း အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း(၆/၂၀၁၄)' and lists of equipment and services for power plants.

Advertisement for 'GOLDEN STAR Travels & Tours' and 'နည်းပြ/သရုပ်ပြ' (Instructor/Model). Includes contact information and details about training or services offered.

Advertisement for 'အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း' (Tender Invitation). Details the procurement of BT Frame (TAIWAN) and other construction materials, listing specifications and quantities.



နိုင်ငံတကာအားကစားနှင့် ကြော်ငြာ

အသင်းကြီးတွေ ခက်ခဲစွာပြတ်ကျော်ရမယ့် ယူရိုပါလိဂ်အုပ်စုပွဲ

မိုးမြင့်လင်းလက်

ယူရိုပါလိဂ်အုပ်စုပွဲစဉ် (၁)ကို စက်တင်ဘာ ၁၈ ရက်မှာ စတင် ကစားကြမှာဖြစ်ပါတယ်။ လက်ရှိ ချန်ပီယံ ဆီဗီလာအပါအဝင် ထိပ်တန်းအသင်းတွေရဲ့ အဖွင့်ပွဲစဉ် လှပမှုရှိမရှိဆိုတာ စောင့်ကြည့်စရာ တောင်းနေပါတယ်။ အသင်းစုံပါဝင် ယှဉ်ပြိုင်ကြမှာမို့ ယူရိုပါလိဂ်တာ အတွက်ပွဲစဉ်ဟာ မြိုင်မြိုင်ဆိုင်ဆိုင် ရှိနေမှာတော့ အမှန်ပါပဲ။

တစ်ဖက်မှာ အားထည့်ပါလိမ့်မယ်။ ဆီဗီလာတို့ အနိုင်ရအောင်အားစိုက် ပေးမယ့် သရေပွဲလည်း ဖြစ်သွားနိုင် ပါတယ်။

ပေါ့ဇန်နှင့်စပါး နိုင်ပွဲဆက်တိုက် ရယူနေတဲ့ ပေါ့ဇန်က စပါးတို့ အခက်အခဲကြုံ အောင် ကစားပါလိမ့်မယ်။ စပါးတို့ ကလည်း အဝေးကွင်းမှာ ရှစ်ပွဲမှာ တစ်ပွဲသာရထားတဲ့အတွက် ဒီပွဲဟာ အကြိတ်အနယ်ရှိမယ့်ပွဲပါ။ ပေါ့ဇန် ဟာအသင်းလိုက် ကစားအားကောင်း ပြီး တိုက်စစ်အားလည်း သန်တော့မို့ ဒီပွဲမှာ စပါးတို့အတွက် သရေဆိုရင် တောင်ကျေနပ်ရမှာပါ။

တို့လည်း မလွယ်ပါဘူး။ မိုချန်ဂလက် ဘတ် အနိုင်ရဖို့ များပါတယ်။

ချန်ပီယံလိဂ်နှင့် ချန်ပီယံရဲ့ပွဲစဉ်များ သိဟ

Table with match schedules for Champions League and other competitions. Columns include match details, teams, and scores.

ဆောင်းဒါးစံနှင့် အူဘန်ဒ်ထိုးသတ်မည်

မြိတ်သူ ဥရောပမစ်ဒယ်တိတ်တန်းချန်ပီယံ ဘီလီဂျီး ဆောင်းဒါးစံသည် လာမည့် နိုဝင်ဘာ ၂၉ ရက်တွင် လန်ဒန်မြို့ အိတ်ဆဲလ်အားကစားရုံ၌ ခရစ်အူဘန်ဒ်နှင့် ယှဉ်ပြိုင်ထိုးသတ် သွားမည်ဟုဆိုသည်။ အသက် ၂၅ နှစ်ရှိ ဆောင်းဒါးစံသည် အသက် ၂၄ နှစ်ရှိ အူဘန်ဒ်နှင့် အကြိတ်အနယ်ယှဉ်ပြိုင် ထိုးသတ်ကြမည်ဖြစ်သည်။ ထိုနေ့တွင် တိုင်စန်ဖူရီကလည်း ဒဲရစ်ချီဆိုရာနှင့် ထိုးသတ်မည်ဖြစ်သည်။ ဆောင်းဒါးစံသည် ဟတ်ဖိုးရှိုင်းယားရှိ အိမ်မဲ့ယာမဲ့ဘဝမှ လက်ဝှေ့သမားဖြစ် လာကာ ဇူလိုင်လက မန်ချက်စတာ၌ အီတလီမှ ဘရန်ဒါမူရာ ကိုထိုးသတ်ပြီး ဥရောပမစ်ဒယ်တိတ်တန်း ချန်ပီယံဖြစ်လာခဲ့ သည်။ ၎င်းအနိုင်ရမှုမှာ အကြိမ်(၂၀)မြောက် ဆက်တိုက်အနိုင် ရအောင်ပွဲခံမှုလည်းဖြစ်သည်။ အူဘန်ဒ်သည် ကမ္ဘာ့ချန်ပီယံ ဟောင်း ခရစ်အူဘန်ဒ်၏ သားဖြစ်သည်။ ၎င်းသည် ၁၇ ပွဲ ဆက်တိုက်အနိုင်ရရှိထားသည်။



ဝက်စ်ဟမ်းပြန်သွင်းရိုးများဖြင့် ဟားလ်ကို သရေလိုက်ကစား

ယမန်နေ့ညက ပရီမီယာလိဂ်ပြိုင်ပွဲအဖြစ် ဟားလ်စီးတီးနှင့် ဝက်စ်ဟမ်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားခဲ့ရာ တစ်ဖက်နှစ်ရိုးစီဖြင့် သရေပွဲဖြစ်သွားခဲ့သည်။ ဟားလ် အတွက် အဖွင့်ရိုးကို ပေါင် ၁၀ သန်းပေးပြီး ဝယ်ယူခဲ့သည့် ဟာနဒန်ဂက်က ခေါင်းတိုက်ရိုးဖြင့် သွင်းယူခဲ့သည်။ ယင်းရိုးကို ဝက်စ်ဟမ်းအသင်းမှ အန်းနား ဗလင်စီယာက ၂၅ ကိုက်အကွာမှ သွင်းယူပေးခဲ့သည်။ သို့သော်လည်း ဟားလ်စီးတီးက ဒုတိယပိုင်းတွင် တိုက်စစ်အရှိန်မြှင့်တင် ကစားခဲ့ရာ မိုဒီယာမိက ဦးဆောင်ရိုးပြန်လည်သွင်းယူခဲ့သည်။ ပွဲချိန် ၆၇ မိနစ်တွင် ဒါးဗီးစ်က ကိုယ့်ရိုးကိုယ် ပြန်သွင်းမိ၍ တစ်ဖက်နှစ်ရိုးစီဖြင့် သရေပွဲ ဖြစ်ခဲ့သည်။

Advertisement for Liebherr, Scania, and Kone heavy machinery. Includes text about career opportunities and contact information for Kone Office in Yangon.

Advertisement for OD Tour (Oriental Dragon Travel & Tours Co., Ltd.) listing various travel packages and dates.

Advertisement for Lift Pioneer Trading Co., Ltd. listing job openings for Sales Manager, Sales Consultant, Marketing Supervisor, Safety Manager, Graphic Designer, IT Technician, and Service Technician.

ကြော်ငြာ

ရွှေခန်းတော် စိန်ရွှေရတနာလုပ်ငန်းစု၏ ပထမဦးဆုံးခြေလှမ်းသစ် 68 RESIDENCE CONDOMINIUM

တိုးတက်ပိုင်ဆိုင်မှုတစ်ကမ္ဘာပေါ်တွင် တည်ဆောက်ပေးမည့် အထပ်ပေါင်း (၂၇)ထပ်၊
 အခန်းပေါင်း (၃၆၉)ခန်းပါရှိမည့် ကမ္ဘာ့အဆင့်ကွန်ဒိုမီနီယံနှင့် SOMERSET SERVICED RESIDENCE
 ပါရှိသော မြန်မာနိုင်ငံ၏ အထင်ကရ အိမ်ရာစီမံကိန်း
 ငလျင်ခက်ကိုရစ်ဗျက်တာဇေကား အနည်းဆုံး(၈)နှစ်ခံအောင် တည်ဆောက်ထားပါသည်။
 CONDOMINIUM LAW အရ မြေပိုင်ဆိုင်မှုကိုလည်း အခန်းငယ်ပူပူအေးအေး ရာသက်ပန်
 နှုပေါင်းအမျိုးကွဲပိုင်ဆိုင်နိုင်မည်ဖြစ်သဖြင့် အလွန်ခိုင်မာသောရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု
 အရစ်ကျခွင့်ပေးစေမည်ဖြစ်၍ ရောင်းချပေးနေပါသည်။



(၂၇)ထပ် အိမ်ရာစီမံကိန်း
CONDOMINIUM အိမ်ရာ



BMW 528 BRAND NEW



GIA (3) ကျောက်စိမ်း နိဂါလက်စွပ်တစ်စင်း

ကံစမ်းမဲ ပွင့်လှစ်ပေးမည့်နေ့
 ၂၀၁၅ခုနှစ်
 ဖေဖော်ဝါရီလ (၁၂)ရက်နေ့

SHOWROOM: 44/A, SAYAR SAN ROAD, BAHAN TOWNSHIP, YANGON, MYANMAR.

09-4202-88025, 09-4253-10993,
 09-730-40513, 09-4500-21758,
 09-540-7541, 09-2501-41060

ROOM TYPES	SQFT
2 BEDROOMS	1000 - 1100 Sqft
2 BEDROOMS + STUDY	1200 - 1300 Sqft
3 BEDROOMS + STUDY	1350 - 1550 Sqft
DUPLEX (3 BEDROOMS + 2)	2100 Sqft
DUAL KEY (2 BEDROOMS + 1 BEDROOM)	2100 Sqft
PENTHOUSE	4350 - 5400 Sqft

ပြည်ထွင်းသတင်းနှင့် ကြော်ငြာ

“စ”ပြုသင့်သော စီမံကိန်း

မြင့်မြတ်သူ

နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့် ဒုတိယသမ္မတတို့က ဆင်းရဲနွမ်းပါးမှုလျှော့ချရေး အတွက် ကျေးလက်ဒေသများဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကို အရှိန်အဟုန်မြှင့်တင်ရန် လမ်းညွှန်မှာကြားသည်များ ကြားရ၍ တိုက်ဆိုင်မှုတစ်ရပ်ကို ပြန်ပြောင်း သတိရမိသည်။

ပြီးခဲ့သည့် ဇူလိုင်လကုန်တစ်ရက်၌ ချိန်းချက်ရှိသဖြင့် အင်းလျားကန်ဟိုတယ် သို့ ရောက်ရှိသွားသည်။ အချိန်စောနေ၍ လိုက်လံကြည့်ရှုရာ ကျောက်စိမ်း ခန်းမ၌ ကုလသမဂ္ဂမြို့ရွာအိုးအိမ် ပြန်လည်ထူထောင်ရေး အစီအစဉ် UN-Habitat မှ စီမံကိန်းအကြောင်း တင်ဆက်ရန်ရှိကြောင်း သိရ၍ ခွင့်တောင်းခံ ပြီး ဝင်ရောက်လေ့လာခဲ့သည်။

စီမံကိန်းမှာ မြန်မာနိုင်ငံတိုင်းရင်းသား လူမျိုးစုတို့၏ ဒေသများအတွင်း၊ ဖွံ့ဖြိုးမှုနောက်ကျကျန်နေသည့် ကျေးရွာများ၌ ပြည်သူတို့က လိုလားတောင်း ဆိုပြီး ပြည်သူတို့က ဦးဆောင်အကောင်အထည်ဖော်သည့် အခြေခံ အဆောက်အအုံများ တည်ဆောက်ပေးရန် ဦးတည်ကြောင်း၊ ဂျပန်ပြည်သူတို့က ဂျပန်နိုင်ငံအစိုးရ မှတစ်ဆင့် ဂျပန်ယန်းငွေ သန်း ၇၀၀ (ညီမျှခြင်း အမေရိကန် ဒေါ်လာ ၆ ဒသမ ၈ သန်း)ထောက်ပံ့ပြီး စီမံကိန်းကာလ တစ်နှစ် သတ်မှတ် ကြောင်း၊ ကချင်၊ ကယား၊ ချင်း၊ ရှမ်းပြည်နယ်ရှိ မြို့နယ် ၁၀ မြို့နယ်၊ ကျေးရွာ ၅၀၉ ရွာ အကျုံးဝင်ပြီး ပြည်သူ ငါးသိန်းခန့် အကျိုးခံစားရရှိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှု ဗီဒီယိုတင်ဆက်ရာ ပြည်သူတို့က အဆင့်တိုင်း၌ ပျော်မဆုံး ကိုယ်တိုင်ကိုယ်ကျပါဝင်လုပ်ဆောင်ကြသည်ကို တွေ့မြင်ရသည်။ အကောင်အထည်ဖော်နိုင်ခဲ့သော လုပ်ငန်းများအဖြစ် ရွာချင်းဆက်တိုက် အစင်း ၄၀၊ ကြိုးတံတားအရှည် ၁၉ စင်း၊ ရွာတွင်းနှင့် ရွာချင်းဆက် ကျောက်ခင်းလမ်း ၄၄၂ မီတာ၊ မိသားစုများသို့ ဖြန့်ဝေသည့် နေရောင်ခြည်သုံး ပစ္စည်းအဖုံ ၆၇၂၄ ဖုံ၊ အသေးစားဆည်ငါးခု၊ အမြင့်မှ အနိမ့်သို့သွယ်သည့် ရေပေးဝေမှုစနစ် ၆၆ ခု၊ တူးဖော်သည့်ရေတွင်း ၅၂ တွင်း၊ ရေသိုလှောင်ကန် ၆၇၄၀ ကန်၊ နွေရာသီအတွက် အရန်ထားရန် ရေသိုလှောင်ကန်အကြီး ၇၈ လုံး၊ သဲကျောက်တို့ဖြင့် ရေသန့်စင်သည့် အိုးအကြီး ၅၄၆၁ အိုး၊ နေအိမ်နှင့် စာသင်ကျောင်းများတွင် တည်ဆောက်ခဲ့သော ရေအိမ် ၅၆၈၅ လုံး စသည့် တို့ဖြစ်ကြောင်း ဖော်ပြခဲ့သည်။

UN-Habitat မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ မန်နေဂျာက ဖြည့်စွက်ရှင်းလင်းရာ အချိန်တိုကာလအတွင်း ဤမျှအကောင်အထည်ဖော်နိုင်ခဲ့ခြင်းမှာ ပြည်သူကို ဗဟိုပြုခြင်း၊ ပြည်သူတို့ကို စီမံကိန်းပိုင်ဆိုင်သူများအဖြစ် ခံယူစေပြီး ပြည်သူ တို့၏ တောင်းဆိုမှုနှင့် အဆုံးအဖြတ်နှင့်အညီ ပြည်သူတို့ကိုယ်တိုင် ဦးစီးကာ တစ်တပ်တစ်အား ပါဝင်ခဲ့ကြခြင်းကြောင့်ဖြစ်ကြောင်း၊ စီမံကိန်းအပြီး၌ တွက်ချက်ရာ ရရှိသည့်ထောက်ပံ့ငွေ ဒေါ်လာ ၆ ဒသမ ၈ သန်း၏ ၇၂ ရာခိုင်နှုန်းမှာ အခြေခံပြည်သူများကို အမှန်အကျိုးပြုခဲ့ကြောင်း ပြောကြား ခဲ့သည်။

စီမံကိန်းဒါရိုက်တာ ဦးမောင်မောင်မြင့်က စီမံကိန်းမြို့နယ်အချို့မှ မြို့နယ် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန ဦးစီးမှူးများ၊ ဒေသခံပြည်သူကိုယ်စားလှယ် များ၊ စီမံကိန်းဝန်ထမ်းများကို မိတ်ဆက်ပေး၍ ၎င်းတို့၏ သဘောထားအမြင် များကို လွတ်လပ်စွာတင်ပြစေခဲ့သည်။ ၎င်းတို့က စီမံကိန်းကာလတစ်လျှောက် လုံး၌ ပွင့်လင်းမြင်သာမှု အပြည့်အစုံရှိခဲ့ကြောင်း၊ လုပ်ငန်းလိုအပ်ငွေထုတ်ယူ ရာတွင် လည်းကောင်း၊ ပစ္စည်းများဝယ်ယူရာတွင်လည်းကောင်း၊ စာရင်းအင်း နှင့် ပစ္စည်းများ ထိန်းသိမ်းရာတွင်လည်းကောင်း၊ ထုတ်ပေးရာတွင်လည်း ကောင်း၊ ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေး ကော်မတီနှင့် ပြည်သူတို့ကသာ ဆောင်ရွက်ခဲ့

ကြောင်း၊ အများပြည်သူသိရှိရန် မပြတ်ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း၊ စီမံကိန်းရပ်သိမ်း ချိန်တွင် စာရင်းအင်းနှင့် လက်ကျန်ပစ္စည်းအားလုံးကို ကျေးရွာများ၌ အပ်နှံခဲ့ကြောင်း၊ ဤစီမံကိန်းကြောင့် ၎င်းတို့၏လူနေမှုဘဝများစွာ တိုးတက်ပြောင်းလဲလာခဲ့သဖြင့် ဂျပန်ပြည်သူနှင့် အစိုးရတို့ကို ကျေးဇူးတင် ကြောင်း၊ ယခုရလဒ်များကို မဖြစ်မနေထိန်းသိမ်းသွားရန် ကတိပြုပါကြောင်း၊ မိမိတို့၏ ဒေသများမှာ ဖွံ့ဖြိုးမှုများစွာ နောက်ကျခဲ့ကြသဖြင့် လိုအပ်ချက် အများအပြားကျန်ရှိနေသေးရာ ဆက်လက်ကူညီပံ့ပိုးပေးပါရန် ပန်ကြားပါ ကြောင်း တင်ပြချက်များကိုကြားလိုက်ရပါသည်။

ဂျပန်နိုင်ငံအခြေစိုက် UN-Habitat ဒေသကြီးမှူးမှ မြန်မာနိုင်ငံကို တာဝန်ခံ သူ အကြီးအကဲက နိဂုံးချုပ်ပြောကြားရာ ယခုစီမံကိန်းဖော်ဆောင်ရာတွင် နိုင်ငံခြားသားတစ်ဦးတစ်ယောက်မျှမပါဝင်ဘဲ နိုင်ငံသားများက အဆင့်မြင့် သောအောင်မြင်မှုကို ရယူပေးနိုင်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားသည်ကို ကြားလိုက်ရ၍ ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခဲ့ရပါသည်။

မကြာသေးမီက စာစောင်တစ်ခုတွင် ကုလသမဂ္ဂလက်အောက်ခံအဖွဲ့ အစည်းတို့အနေဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံ၌ နှစ်ကြာရှည်စွာကပင် ပြည်သူတို့၏ လူ မှုစီးပွားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ဖော်ဆောင်လာခဲ့ကြသည့်နှင့် ပတ်သက်၍ လေ့လာဆန်းစစ်မှုပြုခဲ့ရာ ရရှိသည့် သတိမှတ်ထောက်ပံ့ငွေ၏ အချိုးအစား

ယခုစီမံကိန်း ဖော်ဆောင်ရာတွင် နိုင်ငံခြားသားတစ်ဦးတစ်ယောက်မျှ မပါဝင်ဘဲ နိုင်ငံသားများက အဆင့် မြင့်သော အောင်မြင်မှုကို ရယူပေး နိုင်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း

အနည်းအကျဉ်းမျှသာ အခြေခံပြည်သူတို့ အမှန်အကျိုးခံစားခဲ့ကြရကြောင်း ဖတ်မိသည်ကို သတိရလိုက်သည်။ ကုလသမဂ္ဂလက်အောက်ခံအဖွဲ့ တို့က ကြားခံအဖွဲ့များဖြင့်သာ ဖော်ဆောင်ခဲ့သည့်စနစ်ကို အထက်တွင်တင်ပြခဲ့ သည့် ပြည်သူကို ဗဟိုပြုသော ပြည်သူတို့က ပိုင်ရှင်အဖြစ် ဦးဆောင်ဦးရွက်ပြု၍ ကိုယ်တိုင်ကိုယ်ကျ ဖော်ဆောင်သည့်စနစ်သို့ ပြောင်းလဲကျင့်သုံးကြပါမှ ဤစီမံကိန်းကဲ့သို့ပင် ပြည်သူတို့၏လူနေမှုဘဝကို အမှန်အကျိုးပြုနိုင်မည်ဟု အပြည့်အဝယုံကြည်ပါသည်။

ပြည်သူကို ဗဟိုပြုခြင်းမှာ နိုင်ငံအကြီးအကဲတို့က ချမှတ်လမ်းညွှန်သော လမ်းစဉ်ဖြစ်ပြီး ဝန်ကြီးဌာနတို့က ဤလမ်းညွှန်ချက်နှင့်အညီ ဖော်ဆောင် နေကြပြီ ဖြစ်ပါသည်။ ထို့အတူ ပြည်သူတို့၏ လူနေမှုဘဝ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် ရေးဖော်ဆောင်ရန် ဦးတည်ချက်ဖြင့် လုပ်ကိုင်နေကြသော၊ လုပ်ကိုင်ရန် ဆန္ဒပြုလာသော မည်သည့်ကုလသမဂ္ဂအဖွဲ့အစည်းစီ အပြည့်ပြည့်ဆိုင်ရာ အဖွဲ့ အစည်းမဆို “ပြည်သူကိုဗဟိုပြုသော” နိုင်ငံတော်အစိုးရ၏ မူဝါဒနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်လာကြစေရေးအတွက် ဝန်ကြီးဌာနတို့မှ အထက်ပါစီမံကိန်းကို “စ”ပြု၍ ညှိနှိုင်းကြပ်မတ်သွားသင့်ပါကြောင်း ပြည်သူ့အကျိုးငှာ အကြံပြု လိုက်ရပါသည်။



ယာဉ်ထိန်းရရှိလျှင်တစ်နေရာ မရှိလျှင်တစ်နေရာ နှစ်နေရာဖြစ်နေသည့် ကားမှတ်တိုင်

ကြည့်မြင်တိုင် နတ်စင်လမ်းဘက် သို့သွားသော လိုင်းကားများရပ်နား သည့် စာတိုက်မှတ်တိုင်မှာ ကမ်းနား လမ်းနှင့် ဘေးကရာလမ်းဆုံ (မီးပွိုင့်) ကွေ့ကြောအတွင်း၌ တည်ရှိနေသည်။

လိုင်းကားကြီးများ ရပ်နား၍ ခရီး သည်အတင်အချ ပြုရုံမျှမက ဒိုင်နာ လိုင်းကားအလတ်များက အချိန်ကြာ မြင့်စွာ ကျောက်ချရပ်နား၍ ကုန်စည် တင်ဆောင်မှု၊ ခရီးသည်စောင့်မျှော်မှု ကို ပြုနေကြသည်။ ကွေ့ကားများနှင့် မီးပွိုင့်အလွတ် ထွက်လာသော ယာဉ် များအတွက် မှတ်တိုင်တွင် လိုင်းကား စောင့်နေကြသော ခရီးသည်များ အတွက် အချိန်မရွေးအန္တရာယ်ကျ ရောက်နိုင်သောနေရာတစ်ခုဖြစ်သည်။

သက်ဆိုင်ရာမှ ထိုကွေ့ကြောနှင့် လွတ်ကင်းရာရှေ့ကိုက် ၁၅၀ အနီးတွင် လိုင်းကားများရပ်နားရန်၊ ခရီးသည် အတင်အချပြု၍ သတ်မှတ်၍ မျဉ်း အဝါအမှတ်အသား ပြုလုပ်ပေးထား ခဲ့သည် (ယခုပျက်လုနီးပါးရှိနေ သည်)။

သို့သော် ခရီးသည်များကလည်း ထိုသတ်မှတ်ပေးထားသော နေရာမှ လိုင်းကားကိုမစောင့်သကဲ့သို့ လိုင်း ကားများကလည်း ယင်းနေရာသို့ ရောက်အောင် သွား၍မရပ်ကြပါ။ နယ်မြေယာဉ်ထိန်းရဲများ၊ လှည့်ကင်း ယာဉ်ထိန်းရဲများ တစ်ခါတစ်ရံရှိနေမှ သာလျှင် ယာဉ်နောက်လိုက်က “ရှေ့ မှာ ရဲရှိတယ် မှတ်တိုင်ရောက်အောင် သွား” ဆိုမှသာ အရောက်မောင်း ကိုကြီးတင် ဆိုရသော် လိုင်းကားများအနေ ဖြင့် ယာဉ်ထိန်းရဲရှိလျှင် တစ်နေရာ မရှိလျှင် တစ်နေရာရပ်ကြ၍ စာတိုက် မှတ်တိုင်မှာ နှစ်နေရာဖြစ်နေသည်။ မှတ်တိုင်ရှိရာ အိုးဘိုရပ်ကွက် အတွင်းမှ မိတ်ဆွေတစ်ဦးက “လိုင်း ကားတွေရပ်ဖို့ ခရီးသည်တွေစောင့် ဖို့ သတ်မှတ်ပေးတာဟုတ်ပါတယ်။ အဲဒီမှာကခရီးသည်တွေ ခေတ္တခဏ အရိပ်ခိုဖို့လုံးဝမရှိဘူး။ အဲဒါကြောင့် ခရီးသည်တွေက အရိပ်ခိုတဲ့ကွေ့ကြော မှာ သွားစုရပ်ကြတာ။ လိုင်းကားက လည်း ခရီးသည်ရှိတဲ့နေရာမှာပဲ ရပ်တင်ကြတာ။ တကယ်တော့ သတ်မှတ်ပေးထားတဲ့ နေရာမှာ ခရီး သည်တွေအရိပ်နားခိုဖို့ အဆောက် အအုံလေးလည်းရှိမယ်။ မထသ သို့မဟုတ် ယာဉ်ထိန်းရဲတို့ကလည်း တစ်လလောက် ကြပ်ကြပ်မတ်မတ် လေး ရပ်တည်ပေးသွားကြမယ်ဆို အားလုံးအဆင်ပြေ အန္တရာယ်ကင်း သွားကြမှာပါ” ဟုအကြံပြုစကား ဆိုခဲ့သည်။

စာတိုက်မှတ်တိုင်အဖြစ် သတ်မှတ် ပေးထားသောနေရာမှာ အမှန် တကယ် နားခိုစရာမရှိသောနေရာ တစ်ခုဖြစ်ရာ သက်ဆိုင်ရာတာဝန် ရှိသူတို့က ယာဉ်ရပ်နားဆောင် လေးတစ်ခု အမြန်ဆုံးတည်ဆောက် ပေးနိုင်ရန် ခရီးသည်များက မျှော်လင့်နေကြောင်း တင်ပြလိုက်ရ ပါသည်။ ကိုကြီးတင်

စေတီပြင်ရွာမှ အဝေးရောက် တပည့်/ခါယကာ/ခါယိကာမများသို့ နှိုးဆော်စာ

မိမိစေတီပြင်ရွာ ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းတိုက်အတွင်း၌ သိန်းတစ်ရာကျော်ခန့် ကုန်ကျမည်ဖြစ်သော ဆွမ်းစားကျောင်းဆောင်သစ် တစ်ထပ်တိုက် တစ်ဆောင် တည်ဆောက်ရာတွင် အဝေးတစ်နေရာသို့ ရောက်ရှိနေကြသော စေတီပြင်ရွာမှ ဗုဒ္ဓ ဘာသာဝင်များ အောက်ပါအတိုင်း ပါဝင်လှူဒါန်းနိုင်ကြစေရန် အသိပေးနှိုးဆော် အပ်ပါသည်။

၁။ တံခါးမကြီးတစ်ပေါက်	၂၀၀၀၀၀/ ကျပ်
၂။ မှန်ပြတင်းပေါက်နံရံ ၁ကွင်	၁၂၀၀၀၀/ ကျပ်
၃။ မှန်ပြတင်းပေါက်နံရံ ၁ကွင်	၈၀၀၀၀/ ကျပ်
၄။ ကွန်ကရစ်တိုင် ၁ လုံး	၈၀၀၀၀/ ကျပ်
၅။ ၁၅ပေ အလှူစိမ်းသွပ် ၁ ချပ်	၂၀၀၀/ ကျပ်

မိမိတို့တတ်စွမ်းနိုင်သလောက်လည်း ပါဝင်လှူဒါန်းနိုင်ကြပါသည်။

စေတီပြင်ဆရာတော်နှင့် ကျောင်းအကျိုးတောင်ဆောင်များအဖွဲ့
စေတီပြင်ရွာ၊ ရသေ့တောင်မြို့နယ်၊ ရခိုင်ပြည်နယ်၊
ဆရာတော် ဖုန်း-၀၉-၇၃၁၄၈၁၇၊ ၀၉-၃၆၂၄၂၇၉၆

ယာဉ်မှတ်တိုင်စာအုပ်ပစ္စည်းလျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် ၃၂၂/၆၈၃၁ Kenbo Dream 110 ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးကဲစိန် ၇/ကကန(နိုင်)၀၀၃၂၇၇၇(ကမ-၃) ဖျောက် ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါ သည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက် မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါ သည်။ ကညန၊ တိုင်းဒေသကြီးဦးစီးဌာန(ပဲခူး)

ယာဉ်မှတ်တိုင်စာအုပ်ပစ္စည်းလျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် ၉၂၂/၄၀၉၈၂ Honda Wave 100 ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးဌေးရန် ၇/ပခန(နိုင်)၀၀၃၂၇၂၀၄(ကမ-၃)ဖျောက် ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာ ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့် ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါ သည်။ ကညန၊ တိုင်းဒေသကြီးဦးစီးဌာန(ပဲခူး)

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်အသိပေးကြေညာချက်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သာကေတမြို့နယ်၊ (၇)ရပ်ကွက်(အနောက်)၊ အောင်ချမ်းသာ ၄ လမ်း၊ အမှတ် ၆၃၂၆၄ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဒေါ်နန်းဥမ္မာထွန်း ၁၂/သကတ(နိုင်)၁၂၂၆၃၅၈၈ လွှဲအပ်ချက်အရ အောက်ပါအတိုင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

- (၁) ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဒေါ်သန်းညွန့်၊ ISN-၃၀၉၄၂၈ အမည်ပေါက်ထံမှ မြေတိုင်းရပ်ကွက်(၇)၊ မြေကွက်အမှတ် ၆၃၂၊ အကျယ်အဝန်းပေ(၄၀x၆၀)မြေကွက်၏ ထက်ဝက်တိုက်ဖြစ်သော ပေ(၂၀x၆၀)မြေကွက်ကို ၂၀၀၂ခုနှစ်ကတည်းက ဝယ်ယူခဲ့ပါသည်။
- (၂) ယခုအခါတွင် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက ၎င်းဝယ်ယူထားခဲ့သော မြေကွက်ပေါ်တွင် အဆောက်အအုံ ဆောက်လုပ်မည်ဖြစ်ရာ အဆိုပါမြေကွက်၏ ပိုင်ဆိုင်မှုနှင့်ပတ်သက်၍ ပိုင်ရေးဆိုင်ခွင့်ရှိသူ မည်သူမဆို စာရွက်စာတမ်းမှရင်းများ ကျွန်ုပ်ထံတော်ပြုပြီး ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
- (၃) ကန့်ကွက်သူမရှိပါက အဆောက်အအုံဆောက်လုပ်ရန် ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက် သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ချက်အရ-
ဦးခင်မောင်ညွန့်၊ ဦးစိုးတိုးထက်အောင်၊ ဒေါ်ဖြူဖြူဝင်း
B.Sc (Chem.)၊ H.G.P.R.L LL.B, B.Sc Engg (Gem) LL.B
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေနှင့်ဥပဒေအတိုင်ပင်ခံ အထက်တန်းရှေ့နေ အထက်တန်းရှေ့နေ
(စဉ်-၆၅၇၅) (စဉ်-၃၁၄၉၆) (စဉ်-၃၁၇၈၅)
၆၆၊ ဝဏ္ဏကျော်စွာလမ်း၊ (၁၄/၅)ရပ်ကွက်၊ ရွှေပေါက်ကံမြို့နယ်၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊
ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၇၀၈၀၉၁၁

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၃၉၈၊ ပဲခိုကုန်း၊ မြေကွက်အမှတ် ၇၉/၈၊ ဧရိယာ ၁၂၃၁၀ ပေ(၃၆၀)မြေကွက်ရှိ လန့်/၃၉ ရပြီး မြေပိုင်မြေကွက်၏ တရားဝင်မခွဲစိတ်ရ သေးသော ဧရိယာ ၀၃၁၀၀ ၁၇၇၈၇၅မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်တည်ရှိရာအမှတ် ၇၉/၈-၁၊ စပယ်လမ်းသွယ်၊ ထန်းပင်ကုန်း၊ စော်ဘွားကြီးကုန်းရပ်ကွက်၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့ဟု ခေါ်သော မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်အားလုံးကို ပိုင်ဆိုင်ထား သော ဦးတင်မျိုးကျော် ၉/ညညန(နိုင်)၀၀၃၂၆၁ (ဘ) ဦးကျော်ရင်ထံမှဝယ်ယူရန် ဒေါ်ကြည် ကြည်ဆွေ ၉/မရမ(နိုင်)၀၉၀၆၄၅၅ စရန်ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသောကြောင့် ကန့်ကွက်လိုသူ သည် ကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ နှစ်ပတ်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်ရန်မရှိပါက ဥပဒေနှင့်အညီ အရောင်းအဝယ် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပါသည်။

ဝယ်ယူ-ဒေါ်ကြည်ကြည်ဆွေ ၉/မရမ(နိုင်)၀၉၀၆၄၅ (ကိုယ်စား) ဒေါ်စပယ် ၁၂/တမန(နိုင်)၀၅၆၂၂၀

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးမြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်ရွှေပေါက်ကံမြို့နယ်(၁၇)ရပ်ကွက်တောင်ငူလမ်း၊ အမှတ် ၄၃၁ (ပေ ၄၀x ၆၀)မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်တွင်ဆောက်လုပ်ထားသော နှစ်ထပ် အဆောက်အအုံအပါအဝင် ပိုင်ဆိုင်အကျိုးခံစားခွင့်များအား အရောင်းအဝယ်ဆောင်ရွက်ခြင်းအပေါ် ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

အထက်ဖော်ပြပါမြေကွက်သည် ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီမှ မြေဥပဒေ(၁၉၇၅) အမှတ်-၆၆/မြေဥပဒေ/၁၉၇၅(၉၈) ဦးဆန်းထွေး အမည်ပေါက်တည်ရှိသော ဂရုန်မြေကွက်ဖြစ်ပြီး ယင်းမြေကွက်နှင့် မြေကွက်ပေါ်ရှိ နှစ်ထပ်အဆောက်အအုံအပါအဝင် ပိုင်ဆိုင်အကျိုးခံစားခွင့်များ အား လက်ရှိပိုင်ဆိုင်နေထိုင်အကျိုးခံစားလျက်ရှိသူ ဦးတိုးဒေါ်လှ ၄/တပ(နိုင်)၀၀၂၇၈၄၇၈ မိမိ သာလျှင် စီမံခန့်ခွဲရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်းအဆိုပြုလျက် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေအား ရောင်းချလိုကြောင်း ကမ်းလှမ်းလာရာ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေမှလည်း အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် ရောင်းဖိုးငွေတစ်စိတ် တစ်ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ်ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ဤအရောင်းအဝယ်ကိစ္စနှင့်ပတ်သက်၍ ပိုင်ရေးဆိုင်ခွင့်ရှိသူ မည်သူမဆို ခိုင်လုံသောအထောက်အထားမူရင်းများနှင့်တကွ ဤကြော်ငြာပါသည့် ရက်မှ တစ်လအတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ဥပဒေနှင့်အညီ အပြီးအပြတ် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ချက်အရ-
ဒေါ်ခင်စိန်စိန်ဖြူ(LL.B, LL.M, D.A.Psy) ဦးဆန်းမြင့်(H.G.P, LL.B, C.B.L)
အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၂၉၆၄၆) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၆၅၇၁၁)
ရုံးခန်း-အမှတ်(၁)၊ သမာဓိလမ်း၊ (ဆ)ရပ်ကွက်၊ မြောက်ဥက္ကလာပတရားရုံးအနီး၊
အိမ်-အမှတ် ၂၀၆၊ ၈၉၇ ၇ လမ်း၊ (ည)ရပ်ကွက်၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ရွှေပေါက်ကံမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၁၀၊ မြေကွက်အမှတ် ၃၈၁၊ မြေကွက်အမှတ် အဝန်းပေ(၄၀x၆၀)မြေကွက်၏ မြေပိုင်လက်အောက်ခံအပါအဝင် ဒေါ်ခင်မောင်ထံမှ အရပ်ကတီစာချုပ် အဆက်အစပ်ဖြင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားသူ ဦးဆွေတင် ၉/ညညန(နိုင်)၀၀၃၁၄၄၇၈ လွှဲပြောင်း ရောင်းချခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံပြောဆိုသဖြင့် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေပေးချေပြီး ဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုပါက ယခုကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

လွှဲအပ်ချက်အရ-
ဒေါ်ဝါဝါလှိုင် (အယ်လ်အယ်လ်ဘီ)၊
အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၃၁၈၃၆)၊
ဖုန်း-၄၅၀၂၅၇၄၄၆
ဆ/၁၇၃၊ သုနန္ဒာ ၅ လမ်း၊ မ/၃၊
ဒေါ်ခင်မောင်(လက်နှိပ်စက်)ရုံးခန်း၊ မ/၃ တရားရုံးအနီး

သရက်မြို့နယ်တွင်းရှိ မြင်းကောင်ရေ ၂၀ အောက် စက်တပ်ရေယာဉ်များ စစ်ဆေးမှုပြုလုပ်



သရက် စက်တပ်ဘာ ၁၆
မကွေးတိုင်းဒေသကြီး အစိုးရ အဖွဲ့၏ ခွင့်ပြုချက်ဖြင့် မကွေးတိုင်း ဒေသကြီး ရေကြောင်းပို့ဆောင်ရေး ညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာနမှ ဦးသန်းနိုင် (တိုင်းဒေသကြီးဦးစီးမှူး)ဦးဆောင် သောအဖွဲ့သည် စက်တပ်ဘာ ၁၁ ရက်မှ ၁၃ ရက်အထိ သရက်ခရိုင်

သရက် မြို့နယ်အတွင်းရှိ မြင်းကောင် ရေ ၂၀ အောက် စက်တပ်ရေယာဉ် များ ယာဉ်မောင်းလိုင်စင်၊ လုပ်ငန်း လိုင်စင်သက်တမ်းတိုးခြင်း၊ အသစ် ပြုလုပ်ခြင်းများကို ရွှေပြည်သာ ကူးတို့လုပ်ငန်း သရက်-အောင်လံ ဆိပ်ကမ်း၌ ပြုလုပ်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။

ထိုသို့ပြုလုပ် ဆောင်ရွက်ရာ တွင် ယာဉ်မောင်းလိုင်စင် ၁၅၂ ဦး၊ လုပ်ငန်းလိုင်စင် ၁၃၈ ဦးတို့ကို သက်တမ်းတိုး ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ ကနဦး အမောင်းကတ်များ ဆောင် ရွက်ခြင်း ပြုလုပ်ခဲ့သည်။ ရေကြောင်းနှင့် ခရီးသွားလာ ကြသည့် မိဘပြည်သူများ၏

အသက်အိုးအိမ် စည်းစိမ်လုံခြုံ ရေး၊ အသက်အန္တရာယ်၊ ယာဉ် အန္တရာယ်များ နှစ်နာဆုံးရှုံးမှုများ မရှိရအောင် စည်းကမ်းနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်နိုင်ရေးအတွက် မြို့နယ် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများ၊ မြင်းကောင်ရေ ၂၀ အောက် ရေယာဉ်လိုင်းကြီးကြပ်သူ တာဝန်ရှိသူများနှင့် ပူးပေါင်းဆောင် ရွက်နေကြောင်းဖြင့် မကွေးတိုင်း ဒေသကြီး ရေကြောင်းပို့ဆောင်ရေး ဦးစီးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက ပြောကြားသည်။
သရက်ခရိုင် သရက်မြို့သည် သရက်-မင်းတူး၊ ကံမ၊ မင်းလှမြို့ များသို့ ကားလမ်းများဖြင့် ဆက်သွယ် ဆောင်ရွက်သွားလာနိုင်သော်လည်း သရက်မှအောင်လံမြို့သို့ ရေကြောင်း ခရီးဖြင့် အဓိကထား သွားလာနေရ သော ဧရာဝတီမြစ်အနောက်ဘက် ကမ်းရှိ ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေး ဝန်ထမ်းရာ မြို့ကြီးတစ်မြို့ဖြစ်သည်။

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့် ကြော်ငြာ

လူကုန်ကူးမှုတိုက်ဖျက်ရေးနေ့ ကျင်းပ

ပခုက္ကူမြို့နယ်
မြန်မာနိုင်ငံ လူကုန်ကူးမှုတိုက်ဖျက်ရေးနေ့အခမ်းအနားကို စက်တင်ဘာ ၁၃ ရက် နံနက် ၈ နာရီက ပခုက္ကူမြို့ ပြည်သာယာခန်းမ၌ကျင်းပရာ ခရိုင် ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး(ယာယီ) ဒုတိယရဲမှူးကြီးလှဝင်းက လူကုန်ကူးမှုအကြောင်းသိ ကောင်းစရာများကို ဆွေးနွေးပြောကြားပြီး မြန်မာနိုင်ငံလူကုန်ကူးမှု တိုက်ဖျက်ရေးအထိမ်းအမှတ် စာစီစာကုံး၊ ကဗျာ၊ ကာတွန်းပန်းချီ၊ ပုံစတုပိုင်ပွဲများတွင် ဆုရရှိသော ကျောင်းသား ကျောင်းသူများကို ခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး၊ မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး၊ ခရိုင်အမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့ဝင်၊ ခရိုင်စိုက်ပျိုးရေး၊ ခရိုင်စာရင်းစစ်မှူး၊ ခရိုင်ပညာရေးမှူး၊ မြို့နယ်ပညာရေးမှူးနှင့် မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးတို့က ဆုများပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (၁၀၂)

ဖြူးမြို့နယ်
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး တောင်ငူခရိုင် ဖြူးမြို့နယ်တွင် မြန်မာနိုင်ငံလူကုန်ကူးမှု တိုက်ဖျက်ရေးနေ့ အထိမ်းအမှတ် ဟောပြောပွဲနှင့် ပညာပေးပြပွဲ အခမ်းအနားကို စက်တင်ဘာ ၁၃ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက ဖြူးမြို့ အမှတ် (၂) အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း အောင်ဆန်းခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။ ပညာပေးဟောပြောပွဲတွင် မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးသန်းအောင်က အမှာစကားပြောကြားပြီး မြို့နယ်ဥပဒေအရာရှိ ဦးသိန်းစိုးက “လူကုန်ကူးမှု မှန်သမျှ စုပေါင်းတိုက်ဖျက်ကြ” ခေါင်းစဉ်ဖြင့် လည်းကောင်း၊ မြို့နယ်ပညာရေးမှူး ဒေါ်အုန်းကျင်က “လူကုန်ကူးမှု တိုက်ဖျက်ရေး ဝိုင်းဝန်းကူညီဆောင်ရွက်ပေး” ခေါင်းစဉ်ဖြင့် လည်းကောင်း၊ မြို့နယ်ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှူး ဒေါက်တာ ဇော်လွင်က လူသားအချင်းချင်း စာနာလို့ လူကုန်ကူးမှု တိုက်ဖျက်စို့” ခေါင်းစဉ်ဖြင့် လည်းကောင်း ပညာပေး ဟောပြောခဲ့ကြသည်။ ဖြူး-မြင့်ဦး

မောင်တောမြို့နယ်
မောင်တောမြို့နယ်တွင် မြန်မာနိုင်ငံလူကုန်ကူးမှုတိုက်ဖျက်ရေးနေ့ အထိမ်း အမှတ်အခမ်းအနားကို စက်တင်ဘာ ၁၃ ရက် နံနက် ၉ နာရီခွဲက မောင်တောမြို့ အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်းခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။ အခမ်းအနားတွင် အမှတ်(၁)နယ်ခြားစောင့် ရဲကွပ်ကဲရေးတပ်ဖွဲ့ရဲမှူးချုပ် တင်ကိုကိုက အမှာစကားပြောကြားပြီး မြို့နယ်ဥပဒေအရာရှိ ဦးသိန်းလင်း ထွန်းက လူကုန်ကူးမှုနှင့်ပတ်သက်သည့် အကြောင်းအရာများကို ရှင်းလင်းပြောကြားကာ စာစီစာကုံး၊ ပန်းချီ၊ ကာတွန်းပြိုင်ပွဲများတွင် ဆုရရှိခဲ့သော ကျောင်းသား ကျောင်းသူများကို သက်ဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူ များက ဆုများချီးမြှင့်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (ခရိုင် ပြန်/ဆက်)

တံတားဦးမြို့နယ်
လူကုန်ကူးမှုတိုက်ဖျက်ရေးနေ့အခမ်းအနားကို စက်တင်ဘာ ၁၃ ရက် နံနက် ၉ နာရီက တံတားဦးမြို့နယ်အခြေခံပညာ အထက်တန်းကျောင်း၌ ကျင်းပရာ အခမ်းအနားတွင် တံတားဦးမြို့နယ် အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးခမ်းမြေ စောက အမှာစကားပြောကြားရာတွင် လူကုန်ကူးမှု တိုက်ဖျက်ရေးကို အမျိုးသားရေးတာဝန်အဖြစ် သတ်မှတ်၍ နိုင်ငံသားတို့ပူးပေါင်းဆောင်ရွက် ကြရန်လိုကြောင်း၊ လူကုန်ကူးမှုများတွေ့ရှိပါက သက်ဆိုင်ရာများသို့ အကြောင်းကြားပေးစေလိုကြောင်း ပြောကြားသည်။
ထို့နောက် တံတားဦးမြို့နယ် ဒုတိယရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ဒုတိယရဲမှူး သက်နိုင်စိုးက လူကုန်ကူးမှုနှင့် ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းပြောကြားရာတွင် “လူသား အချင်းချင်း စာနာလို့ လူကုန်ကူးမှု တိုက်ဖျက်စို့” ဟူသော ဆောင်ပုဒ်နှင့်အညီ လူကုန်ကူးမှု တားဆီးကာကွယ်ရေးပြုလုပ်ရာတွင် ပြည်သူများက ဝိုင်းဝန်းပါဝင်ကူညီဆောင်ရွက်ပေးစေလိုကြောင်းပြောကြား ခဲ့သည်။ (၄၀၉)

မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့ နှစ်(၅၀)ပြည့် စုပေါင်းသန့်ရှင်းရေးဆောင်ရွက်
ပခုက္ကူ စက်တင်ဘာ ၁၆
မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့ နှစ်(၅၀)ပြည့် ရွှေရတနာစံပတ်လည်နေ့ကို ဂုဏ်ပြုသောအားဖြင့် ပခုက္ကူခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ဦးဆောင်သော အဖွဲ့ဝင် ၁၁၃ ဦးသည် စက်တင်ဘာ ၁၃ ရက် နံနက်က ပခုက္ကူမြို့ မဟာဝိယောရာမပါဠိတက္ကသိုလ် (အရှေ့တိုက်) ကျောင်းတိုက်ဝန်းကျင်ရှိ အမှိုက်များ၊ ချွေညှစ်များ စုပေါင်းသန့်ရှင်းရေး ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရ အောင်(မန်း)တက္ကသိုလ်

အားကစားပြိုင်ပွဲများအတွက် အလှူငွေပေးအပ်

လယ်ဆေး စက်တင်ဘာ ၁၆
နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ ဒက္ခိဏသီရိမြို့နယ် နေပြည်တော် ကောင်စီဥက္ကဋ္ဌဖလား အားကစား ပြိုင်ပွဲများ ယှဉ်ပြိုင်ရေးအတွက် အလှူငွေများ ပေးအပ်လှူဒါန်းပွဲကို စက်တင်ဘာ ၁၂ ရက် ညနေ ၃ နာရီက အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီး ဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပ သည်။
အခမ်းအနားတွင် ဒက္ခိဏသီရိ မြို့နယ် အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးညီညီက

အမှာစကား ပြောကြားပြီးနောက် နေပြည်တော်ကောင်စီဥက္ကဋ္ဌဖလား တော်လှုံ၊ ဘော်လီဘော၊ ပိုက်ကော် ခြင်း၊ အေရိုးဗစ်အားကစားများ ယှဉ်ပြိုင်နိုင်ရေးအတွက် နေပြည်တော် ဟိုတယ် လုပ်ငန်းရှင်များအသင်းမှ လှူဒါန်းငွေကျပ် ငါးသိန်းကို ဟိုတယ် လုပ်ငန်းရှင်များအသင်း တွဲဖက် အတွင်းရေးမှူး ဦးသိန်းထွေးက ပေးအပ်လှူဒါန်းရာ ဒက္ခိဏသီရိ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးညီညီက လက်ခံယူခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (ယာပုံ) ကိုကို(ယုဦးမန်း)



သံထည်နှင့်သံတိုသံစက်ပစ္စည်း အဟောင်းများ ဈေးပြိုင်စနစ်ဖြင့် လေလံတင်ရောင်းချခြင်း
ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနှင့် သစ်တောရေးရာဝန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာ့ သစ်လုပ်ငန်း၊ အင်ဂျင်နီယာဌာန၊ ပင်မအလုပ်ရုံ (နေပြည်တော်ကောင်စီ နယ်မြေ)ရှိ သံထည်နှင့် သံတိုသံစက်ပစ္စည်းအဟောင်းများ ၁၅ တန်အား ၁-၁၀-၂၀၁၄ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) နံနက် ၉:၀၀နာရီတွင် အောက်ဖော်ပြပါဌာန၌ ဈေးပြိုင်စနစ်ဖြင့် လေလံတင်ရောင်းချမည်ဖြစ်ပါ၍ အသေးစိတ်အချက်အလက် များသိရှိလိုပါက ရုံးချိန်အတွင်း စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။
ပစ္စည်းဟောင်းများလေလံတင်ရောင်းချရေးအဖွဲ့ ပင်မအလုပ်ရုံ(နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ) ဖုန်း-၀၆၇-၂၂၀၅၅

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ (ခ)ရပ်ကွက်၊ ဥဇ္ဇာ(၂)လမ်း၊ မြေကွက်အမှတ် ၉၃(ခ)ရှိ (၁၀ပေx၆၀ပေ)အကျယ်အဝန်းရှိ မြေနှင့်မြေပေါ်ရှိအဆောက်အအုံနှင့်တကွ ယင်းတို့နှင့်ဆက်သွယ်လျက်ရှိသည့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့နှင့်ပတ်သက်၍ ဒေါ်တင်တင်မြင့် (အဖ-ဦးထွန်းဝင်း) ၁၂/၂၀၁၄(နိုင်)၁၀၇၅၅၅ နှင့် အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း
ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေများဖြစ်ကြသည့် ဦးအောင်ကျော်၊ ဦးအေးကျော်၊ ဒေါ်သီတာနှင့် ဦးသန်းထွန်းအောင်တို့ (၃)ဦးသည် ဦးအေးကြိုင်နှင့် ဒေါ်အုန်းခင်တို့ နှစ်ပါးမှဈေးပွားခဲ့သည့် သားသမီး(၆)ဦးတွင်အပါအဝင် မိထု ဖထူးသားသမီးများဖြစ်ကြပါသည်။ အထက်ဖော်ပြပါအိမ်ရာမြေကွက်သည် ဦးအေးကြိုင်နှင့် ဒေါ်အုန်းခင်တို့ လက်ထက်ပွားပစ္စည်းမှ ကြွင်းကျန်သောပစ္စည်းဖြစ်ပါသည်။
ဦးအေးကြိုင်နှင့် ဒေါ်အုန်းခင်တို့သည် ကွယ်လွန်သွားခဲ့ကြပြီးဖြစ်သဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေများသည် မိဘများမှ ကြွင်းကျန်ရစ်သည့် အမွေပုံ ပစ္စည်းများ၏ အကျိုးရလဒ်များအား မလွဲမသွေခွဲစေစားထိုက်သူများဖြစ်ကြပါသည်။ ထို့ကြောင့် အဆိုပါပစ္စည်းအလုံးစုံကိုသော်လည်းကောင်း၊ အစိတ် အပိုင်းအချို့ကိုသော်လည်းကောင်း ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေတို့၏ သဘောတူညီချက်ဖြင့်ပြုချက်မရရှိဘဲ မည်သူတစ်ဦးတစ်ယောက်ကမျှ ရောင်းချခြင်း၊ ပေါင်နှံခြင်း၊ အာမခံအဖြစ်တင်သွင်းခြင်း၊ လှူဒါန်းခြင်း၊ နည်းလမ်းတစ်ရပ်ဖြင့် လွှဲပြောင်းခြင်း၊ အငှားချထားခြင်း၊ ညဉ့်အိပ်ညဉ့်နေ နေထိုင်ခွင့်ပြုခြင်း လုံးဝမပြုလုပ်ရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။
ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေများ၏ ညွှန်ကြားချက်အရ- ဒေါ်သန်းသန်းဝင်း LL.B.PGDCA အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၄၀၂၃၉) အမှတ် ၁၆၅၊ ဥဇ္ဇာ(၁၀)လမ်း၊ ၄/ရပ်ကွက်၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဖုန်း-၇၃၀၂၂၀၇၇

အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း
ဦးကျော်မျိုးဟန်နှင့် ဒေါ်ခိုးမိုးလှိုင်တို့၏ သမီး ရေနံချောင်းမြို့၊ အထက(၃) ဒုတိယ တန်းတွင် တက်ရောက်ပညာသင်ကြားနေ သော မဟာသွန်းအစား ဗဟန်းသာသွင်ဟု ခေါ်ဆိုကြပါရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
ဦးကျော်မျိုးဟန် ၆/ကသန(နိုင်)၀၁၃၄၀၁ ညောင်လှ+ပုဂံစုရပ်ကွက်၊ ရေနံချောင်းမြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၇၃၃၇၁၁၈

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ပြင်ဦးလွင်ခရိုင်၊ ပြင်ဦးလွင်မြို့နယ်၊ ရပ်ကွက် ကြီး(၆)၊ အာအေ-၃၊ ကွက်ပြင် (၃)၊ ရိပ်သာလမ်း၊ ဦးပိုင်အမှတ် (၅၀/ဆ)၊ အမှတ် ၁၃၆/၄၃၉၊ ဧရိယာ ၀၃၁မာမာ၈၈၈၊ ဂရန်အမှုတွဲ နံပါတ် (၃၄၀/၈၉-၉၀) အမည်ပေါက် ဦးမျိုးတင်ဆွေ KLA-007252 ပိုင်ဆိုင်သော ဂရန်မူရင်းစာချုပ်၊ စာရွက်စာတမ်းအထောက်အထားများ ပျောက်ဆုံးသွားပါ သဖြင့် ဂရန်မိတ္တူမှန် လျှောက်ထားမည်ဖြစ်ပါ၍ ကျွန်ုပ်ထံသို့ ခုနစ်ရက် အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။
ဦးမျိုးတင်ဆွေ ဖုန်း-၀၉-၂၀၀၁၉၃၁

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ မြေတိုင်း ရပ်ကွက်အမှတ် (၁၀)၊ မြေကွက်အမှတ် ၇၂၉/ခ၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် (၁)၊ ရွှေခင်းသာလမ်း၊ (၈) ရပ်ကွက်၊ သာကေတမြို့နယ်၊ (ဒေါ်ရွှေ ယင်းမာ) အမည်ပေါက် နှစ် ၆၀၀ရန်မြေအား အမည်ပေါက် ဒေါ်ရွှေယင်းမာ ၁၂/အလန (နိုင်)၀၂၀၉၇၀၀မှ အထွေထွေကိုယ်စားလှယ် လွှဲအပ်အမှတ် ၁၇၆၅၄/၁၄ ၃၀-၆-၂၀၁၄ ရာသီ ဦးမြင့်ဇော် ၁၂/သယက (နိုင်)၁၀၇၀၈၄ နှင့် ဂရန်မူရင်းပျောက်ဆုံးသဖြင့် ရပ်ကွက်၊ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး၏ ထောက်ခံချက်၊ ရဲစခန်းထောက်ခံချက်၊ ဂရန်ပျောက်ဆုံးကြောင်း ကျမ်းကျိန်လွှာတင်ပြ၍ ဂရန်မိတ္တူလျှောက် ထားလာရာ နိုင်ငံသားအထောက်အထားများ မြေဖြင့် ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
သာကေတမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ် (၈)၊ မြေကွက်အမှတ် ၁၅၊ မြေကွက် တည်နေရာအမှတ် ၁၅၊ ရွှေခင်းသာလမ်း၊ (၈) ရပ်ကွက်၊ သာကေတမြို့နယ်၊ (ဒေါ်ရွှေ ယင်းမာ) အမည်ပေါက် နှစ် ၆၀၀ရန်မြေအား အမည်ပေါက် ဒေါ်ရွှေယင်းမာ ၁၂/အလန (နိုင်)၀၂၀၉၇၀၀မှ အထွေထွေကိုယ်စားလှယ် လွှဲအပ်အမှတ် ၁၇၆၅၄/၁၄ ၃၀-၆-၂၀၁၄ ရာသီ ဦးမြင့်ဇော် ၁၂/သယက (နိုင်)၁၀၇၀၈၄ နှင့် ဂရန်မူရင်းပျောက်ဆုံးသဖြင့် ရပ်ကွက်၊ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး၏ ထောက်ခံချက်၊ ရဲစခန်းထောက်ခံချက်၊ ဂရန်ပျောက်ဆုံးကြောင်း ကျမ်းကျိန်လွှာတင်ပြ၍ ဂရန်မိတ္တူလျှောက် ထားလာရာ နိုင်ငံသားအထောက်အထားများ မြေဖြင့် ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ မြေတိုင်း ရပ်ကွက်အမှတ် ၆၊ မြေကွက်အမှတ် ၁၀၈/ က၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် ၁၀၈/က၊ ၂၀ လမ်း၊ (၆)ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပ (ဦးရွှေစောအောင်) အမည်ပေါက် နှစ် ၆၀၀မြေ အား အမည်ပေါက် ဦးရွှေစောအောင်အား တရားပြိုင်ထား၍ တရားလို ဦးကိုကိုအောင်မှ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်တရားရုံးတွင် အရောင်း အဝယ်စာချုပ်ချုပ်ပေးစေလိုမှုဖြင့် စွဲဆိုသော တရားမကြီးမှုအမှတ် ၈၀/၂၀၁၄ ၏ စီရင် ချက်တရားမစာရိတ္တအမှတ် ၆၁/၂၀၁၄၏အမိန့် ၁၁-၈-၂၀၁၄ ရက်စွဲပါ ဘီလစ်ခန့်စာတိုက် တင်ပြပြီး အမည်ပေါက်တရားရုံးကိုယ်စား ဘီလစ်ဒေါ်နန်းဆန်းသိန်း ၁၂/မရက(နိုင်) ၀၄၇၆၀၆မှ အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ရန် မြေပုံ ကူးလျှောက်ထားလာရာ နိုင်ငံသားအထောက် အထားများဖြင့် ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက် နိုင်ပါသည်။
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
သာကေတမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ် ၄ကောင်း၊ မြေကွက်အမှတ် ၇၅၁/ခ၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် ၇၅၁/ခ၊ အောင် မေတ္တာလမ်း၊ ၄ ကောင်း၊ သာကေတမြို့နယ် ဒေါ်အုန်းမြင့်အမည်ပေါက် နှစ် ၆၀၀ရန်မြေ အား အမည်ပေါက် ဒေါ်အုန်းမြင့် ၁၂/သကတ (နိုင်)၀၇၈၀၀ ထံမှ အထွေထွေကိုယ်စားလှယ် လွှဲအပ်အမှတ် ၁၈၃၃၂/၂၀၁၄ ရာသီ ဦးအေးကို ၁၂/သကတ(နိုင်)၁၂၇၂၅၀မှ အိမ်အောက်ရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ မြေစာရင်း မှတ်ချက်အရ (၂၀၀၄)နှင့် (၂၀၀၅)ခုနှစ်တွင် ဒေါ်အုန်းမြင့်မှ ဘဏ်ချေး မြေပုံကူးယူခဲ့ခြင်း (၂၀၀၆)ခုနှစ်တွင် ဒေါ်အုန်းမြင့်မှ အရောင်း မြေပုံကူးယူခဲ့ခြင်းများနှင့်ပတ်သက်၍ ယင်း မြေပုံကူးထုတ်ယူခဲ့ခြင်းမရှိကြောင်း ကျမ်း ကျိန်လွှာတင်ပြလာသဖြင့် နိုင်ငံသားအထောက် အထားများဖြင့် ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက် နိုင်ပါသည်။
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

တောင်သူများ စနစ်ကျလယ်ယာမြေဖော်ထုတ်ရန် ပုလဲမြို့နယ်၌ ပညာပေးဟောပြော

ပုလဲ စက်တင်ဘာ ၁၆

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ယင်းမာပင်ခရိုင် ပုလဲမြို့နယ် လက်တောင်းကြီး ကျေးရွာနှင့် ကုက္ကိုစုကျေးရွာများမှ တောင်သူများအား လယ်ယာမြေ ဖော်ထုတ်ရာတွင် စနစ်တကျဖော်ထုတ်နိုင်ရေးအတွက် တိုင်းဒေသကြီးစက်မှု လယ်ယာဦးစီးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများက စက်တင်ဘာ ၁၂ ရက်က ကွင်းဆင်း ဟောပြောခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အသိပညာပေးဟောပြောပွဲတွင် တိုင်းဒေသကြီးစက်မှုလယ်ယာဦးစီးဌာန တိုင်းဒေသကြီးဦးစီးမှူး ဦးရွှေဝင်းက ဒေသခံတောင်သူများအား မိမိတို့ လယ်ယာမြေများကို စနစ်ကျလယ်ယာမြေအဖြစ် အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်ရာတွင် အိန္ဒိယနိုင်ငံမှ ချေးငွေများဖြင့် ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာနှစ် တွင် ယင်းမာပင်ခရိုင် ပုလဲမြို့နယ် မြောက်ယမားဆည်ရေသောက်ဧရိယာ အတွင်း၌ ဖော်ထုတ်မည့် စနစ်ကျလယ်ယာမြေများ ဖော်ထုတ်ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် ရည်ရွယ်ကြောင်း၊ လုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်နိုင်ရန်အတွက် ကုန်ထုတ်လမ်းရှိ ခြင်း၊ စက်စွမ်းအားပြည့် အသုံးပြုနိုင်ရန် လုံလောက်သောအကျယ်အဝန်းရှိခြင်း၊ ထောင့်မှန်စတုဂံပုံဖြစ်၍ အလျားနှင့် အနံ့ သုံးချိုးတစ်ချိုးခန့်ရှိခြင်း၊ လယ်မြေ မျက်နှာပြင်ညီညာမှုရှိခြင်း၊ ရေသွင်းမြောင်းရှိခြင်း၊ ရေနုတ်မြောင်းရှိခြင်း၊ ကန်သင်းများကောင်းမွန်ခြင်း၊ သဘာဝမြေဩဇာပြည့်စုံကောင်းမွန်ခြင်း စသည့် အင်္ဂါရပ်(၈)ချက်ဖြင့် ပြည့်စုံရမည်ဖြစ်ကြောင်း အသေးစိတ်ရှင်းလင်း ပြောကြားသည်။

စနစ်ကျလယ်ယာမြေဖော်ထုတ်ခြင်းလုပ်ငန်းများကို ယင်းမာပင်ခရိုင်အတွင်း ရှိ ပုလဲမြို့နယ်အပြင် ယင်းမာပင်မြို့နယ် အင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ဆင်တဲကျေးရွာ အုပ်စု၊ မောက်လုပ်ကျေးရွာအုပ်စုတို့မှ တောင်သူများအတွက်လည်း ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာနှစ်အတွင်း ဖော်ထုတ်ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည် ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ထွန်းကိုကို(ယင်းမာပင်)

ပျိုရွယ်သူကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ အသိပညာပေး

လွိုင်ကော် စက်တင်ဘာ ၁၆

ကယားပြည်နယ် လွိုင်ကော်မြို့ အမှတ်(၁) အခြေခံပညာအထက်တန်း ကျောင်း ပညာရတနာခန်းမတွင် စက်တင်ဘာ ၁၁ ရက် နံနက် ၉ နာရီက ပျိုရွယ်သူ ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ အသိပညာပေးခြင်းအခမ်းအနား ကျင်းပရာ သက်ဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများကျောင်းသားမိဘများနှင့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူ များ တက်ရောက်ကြသည်။ အခြေခံပညာကျောင်းများတွင် ပျိုရွယ်သူကျန်းမာရေး အသိပညာပေးခြင်းအကြောင်းရင်းမှာ မြန်မာနိုင်ငံမိခင်နှင့်ကလေးအသင်း ကြီးအား ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန၏ နည်းပညာပံ့ပိုးမှု UNFPA နှင့် IPPF တို့၏ အသုံးစရိတ်ထောက်ပံ့မှုတို့ဖြင့် ကျောင်းပြင်ပရှိ ပျိုရွယ်သူနှင့် လူငယ်များ အကြား ပျိုရွယ်သူကျန်းမာရေးဆိုင်ရာအသိပညာပေးခြင်းကို ၂၀၀၆-၂၀၀၇ ခုနှစ်မှ စတင်ခဲ့ပြီး ၂၀၁၃ခုနှစ် အောက်တိုဘာလအထိမြို့နယ်ပေါင်း ၃၂ ခု ဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီးဖြစ်ပါကြောင်း၊ ယခုဆိုလျှင် ပျိုရွယ်သူသဘာဝဘာဝနှင့် ကျန်းမာရေးပျိုရွယ်သူမျိုးဆက်ပွားကျန်းမာရေးနှင့် HIV/AIDS နှင့် အာဟာရ ဖြည့်တင်းရေး၊ မူးယစ်ဆေးဝါးများ ရှောင်ကြဉ်ရာနှင့် ထိခိုက်ဒဏ်ရာခြင်းများ အသိပညာများတိုးပွားစေရန် ကျန်းမာရေးနှင့် မိခင်ကလေး ပူးပေါင်းဆောင်ရွက် ခဲ့ကြောင်း ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့သည်။ ဆက်လက်၍မိခင်နှင့်ကလေးစောင့် ရှောက်မှုကြီးကြပ်ရေးအဖွဲ့မှ ကျောင်းအုပ်ဆရာကြီး ဦးတင်ဝင်းတင်အား အလှူငွေကျပ် တစ်သိန်းပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ရဲအောင်(လွိုင်ကော်)



ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအသင်းနှင့် တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးအသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင် ကစားကြရာ ရန်ကုန်က ၁၄ ဂိုး-ဂိုးမရှိဖြင့် အနိုင်ရ။

ဝန်ကြီးချုပ်ဖလား အမျိုးသမီးဘောလုံးပြိုင်ပွဲ စတင်ကျင်းပ

ပြင်ဦးလွင် စက်တင်ဘာ ၁၆

တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ ဝန်ကြီးချုပ်ဖလား အမျိုးသမီး ဘောလုံးပြိုင်ပွဲကို ပြင်ဦးလွင်မြို့ အားကစားဝန်ကြီးဌာန လေ့ကျင့်ရေးစခန်း ပြင်ဦးလွင်၌ စက်တင်ဘာ ၁၄ ရက်က စတင်ကျင်းပပြီး အောက်တိုဘာ ၄ ရက်အထိ ကျင်းပသွားမည်ဟု သိရသည်။

စက်တင်ဘာ ၁၄ ရက်က ကျင်းပသောပွဲများတွင် အုပ်စု(က)မှ ဧရာဝတီ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် နေပြည်တော်တို့ ယှဉ်ပြိုင်သောပွဲစဉ်တွင် ဧရာဝတီတိုင်း ဒေသကြီးအသင်းက နှစ်ဂိုး-တစ်ဂိုးဖြင့်လည်းကောင်း၊ အုပ်စု (ခ)မှ ရန်ကုန် တိုင်းဒေသကြီးအသင်းနှင့် တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးအသင်းတို့ပွဲစဉ်တွင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအသင်းက ၁၄ ဂိုး-ဂိုးမရှိဖြင့်လည်းကောင်း အသီးသီး

အနိုင်ရရှိကြသည်။

တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်ဖလား အမျိုးသမီးဘောလုံးပြိုင်ပွဲကို ပြင်ဦးလွင်မြို့ အားကစားဝန်ကြီးဌာန လေ့ကျင့်ရေးကွင်း၌ အုပ်စု လေးစုစွဲ၍ ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်ပြီး အုပ်စု(က)တွင် ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ မန္တလေး တိုင်းဒေသကြီး၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ နေပြည်တော်၊ အုပ်စု(ခ)တွင် တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ရှမ်းပြည်နယ်၊ အုပ်စု(ဂ) တွင် မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ မွန်ပြည်နယ်၊ အုပ်စု(ဃ) တွင် ကချင်ပြည်နယ်၊ ကယားပြည်နယ်နှင့် ရခိုင်ပြည်နယ် စုစုပေါင်း ၁၃ သင်း ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ကြောင်း သိရသည်။

(၁၄၇)

ကမ္ဘာ့ရေးဦးပြုစုခြင်းနေ့အထိမ်းအမှတ် စွမ်းရည်ပြိုင်ပွဲနှင့်ဆုပေးပွဲကျင်းပ

တွံတေး စက်တင်ဘာ ၁၆

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး တွံတေး မြို့နယ်တွင် မြန်မာနိုင်ငံ ကြက်ခြေနီ သူနာပြုတပ်ဖွဲ့၏ (၁၂)ကြိမ်မြောက် ကမ္ဘာ့ရေးဦးပြုစုခြင်းနေ့ အထိမ်းအမှတ် ရှေ့ဦးသူနာပြုစုခြင်းစွမ်းရည် ပြိုင်ပွဲနှင့် ဆုပေးပွဲကို စက်တင်ဘာ ၁၃ ရက်က ချမ်းမြေ့ရတနာမင်္ဂလာ ခန်းမ၌ ကျင်းပခဲ့သည်။

ပြိုင်ပွဲဖွင့်ပွဲတွင် မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန ဒုတိယ ဦးစီးမှူးဦးသန်းထွဋ်နိုင်က အမှာ စကားပြောကြားပြီး ရန်ကုန်တိုင်း ဒေသကြီး ကြက်ခြေနီသူနာပြုတပ်ဖွဲ့ ကြက်ခြေနီအသင်းဥက္ကဋ္ဌ ပါမောက္ခ ဒေါက်တာသာလှရွှေက ပေးပို့သော ကမ္ဘာ့ရေးဦးပြုစုခြင်းနေ့ သခက်

လွှာကို ဖတ်ကြားသည်။ ကမ္ဘာ့ ရှေ့ဦးပြုစုခြင်းနေ့ အထိမ်းအမှတ် စွမ်းရည်ပြိုင်ပွဲနှင့် ဆုပေးပွဲ၊ ဝတ္ထုတို၊ ဆောင်းပါးပြိုင်ပွဲ များသို့ ကြက်ခြေနီအဖွဲ့ဝင် ၁၀၀ ပါဝင် ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့ပြီး ဆုရရှိသူများအား တာဝန်ရှိသူများက ဆုများချီးမြှင့်ပေး ခဲ့သည်။

မျိုးလွင်(တွံတေး)

Advertisement for 'အင်းဝ' (Aungmye) featuring a large logo and text: 'အောင်ခြင်းမင်္ဂလာ အခါပေးဗေဒင်ပြကွဒိန်'.

Advertisement for 'ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်း' (Can be successful) with details: 'ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၃၂)၊ မြေကွက်အမှတ် ၉၇၈၊ မြေအကျယ်ပေ(၄၀x၆၀) ၂၄၀၀ စတုဂံပုံပေ ဦးမြင့်ထု အမည်ပေါက် နှစ် ၆၀ ဂရုမြေကွက်နှင့် ယင်းမြေပေါ်ရှိ အမှတ် ၉၇၈၊ ဦးကြည် ၂ လမ်း၊ (၃၂)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ် (မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်ဟုခေါ်တွင်သည့် ဒေသအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်တို့ကို ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားသော ဒေသအပါအဝင် (၃၂)ကွက်(နိုင်)၁၃၄၀၈၉ ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏ဆွေက ဝယ်ယူရန်စရန်ငွေပေးချေပြီးဖြစ်ပါသဖြင့် ကန်ကွက်ရန်ရှိပါက ကျွန်ုပ်တို့ ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ယခုကြေညာသည့်ရက်မှ ရက်သတ္တနှစ်ပတ်အတွင်း ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြေညာလိုက်ပါသည်။'.

Advertisement for 'ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း' (Can be successful) with details: 'ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၁၄/၁၊ လူနေရပ်ကွက်အမှတ် (မြင်သာစုပေါင်းအိမ်ရာ) မြေကွက်အမှတ် ၃၀/၂၊ စရိယာ ၀ ဒသမ လူနေကဏ္ဍအောက်တွင်သော နှစ် ၆၀ ဂရုမြေကွက်၏ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်သည် ဦးသန်းနိုင် ၁၂/၂ကတ(နိုင်)၁၀၇၅၁၅အမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်လျက်ရှိပါသည်။ အဆိုပါမြေကွက်အား ဦးသန်းနိုင်ထံမှ ရန်ကုန်မြို့စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံးတွင် မှတ်ပုံတင်အမှတ် ၂၂၀၇၅/၂၀၁၄ဖြင့် အထူးကိုယ်စားလှယ်လွှာယူထားသော ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူ ဦးမျိုးလွင် ၁၀/၈လမ (နိုင်)၀၂၅၈၄၀ထံမှ ဝယ်ယူရန် ကျွန်ုပ်တို့၏ဆွေက စရန်ငွေပေးချေထားပါသည်။ အဆိုပါမြေကွက်အား အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်ခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ ကန်ကွက်ရန်ရှိပါက ယခုကြေညာပါသည့်ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန်ကွက်ခြင်းမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွား မည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။'.

Advertisement for 'ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းအများသိစေရန်ကြေညာခြင်း' (Notice of land acquisition) with details: 'ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တောင်ဒဂုံမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၅၅၊ မြေကွက် အမှတ် ၆၅၈အတွင်းမှ အလျားပေ ၆၀xအနံ့ ၁၀ပေရှိ (မြေကွက်အမှတ် ၆၅၇နှင့် ကပ်လျက် တက်ခြမ်း)မြေကွက်နှင့်ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ တစ်ထပ်တိုက်အိမ်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်ကို ဝယ်ယူလက်ရှိပိုင်ဆိုင်ထားကြောင်း ဝန်ခံသူဦးမြင့်ကြိုင် ၁၂/မရက(နိုင်) ၀၂၅၇၇၄ -ဒေါ်လှချို ၁၂/မရက(နိုင်)၁၀၂၅၇၇ တို့ထံမှဝယ်ယူရန် ကျွန်ုပ်တို့၏ဆွေက စရန်ငွေ ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါ၍ အဆိုပါမြေနှင့်တစ်ထပ်တိုက်အိမ် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ် တို့နှင့်ပတ်သက်၍ ပိုင်ရေးဆိုင်ခွင့်ရှိသူ မည်သူမဆိုကန်ကွက်လိုပါက ဤကြေညာချက်ပါ သည့်ရက်မှစ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသောစာရွက်စာတမ်းမှရင်း အထောက်အထားများ နှင့်တကွ ကျွန်ုပ်တို့သို့ လာရောက်ဆက်သွယ် ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် ထိုရက်ထက်ကျော်လွန် ပါက အရောင်းအဝယ်ကိုစွဲကို ပြီးပြတ်သည်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွား မည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။'.

Advertisement for '၂၄-၈-၂၀၁၄ ရက်ထုတ် မြန်မာ့အလင်းသတင်းစာ စာမျက်နှာ(၈)ပါ တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေကြီး S.N.Das Gupta ၏ အများသိစေရန်ကြေညာခြင်းအပေါ် ပြန်လည်ရှင်းလင်းကြေညာခြင်း' (Notice of appeal) with details: 'ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ဖိုမြေရပ်ကွက်၊ ၁၀၀ လမ်း၊ အမှတ် ၆၄၊ မြေညီထွေ၊ ခေါင်းရင်းခန်းအပါအဝင် ရှစ်ထပ်အထိ (A)ခန်းတိုက်ခန်းများနှင့်တည့်ရာ မြေကွက်ကို ဒေါ်ရင်ကြည် မကွယ်လွန်မီပင် ဒေါ်ရီရီအောင်နှင့် မအေးအေးသွယ်တို့အား မေတ္တာဖြင့်ပေးအပ်ခဲ့သည်မှာ အမှန်ဖြစ်ပါ၍ ဒေါ်ရီရီအောင်၏ ကြေညာချက်ကို ပြန်လည်ရှင် သိမ်းရန်မလိုအပ်ပါကြောင်းနှင့် အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြပြီးဖြစ်ပါက ဥပဒေနှင့်အညီ စီစဉ် ဆောင်ရွက်ပါရန် ပြန်လည်အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။'.

Advertisement for 'ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းအများသိစေရန်ကြေညာခြင်း' (Notice of land acquisition) with details: 'ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ (၄)ရပ်ကွက်၊ မြေတိုင်း(၄-၁၂)၊ မြေကွက် အမှတ်(၃၁၁)၊ ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီး စေလင်း ၁၂/သလန(နိုင်)၀၆၅၅၉ ပါမစ်အမည်ပေါက်သည် မြေကွက်ဧရိယာအကျယ် ပေ(၆၀x၆၀)ရှိ မြေအကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်တို့ကို အဆင့်ဆင့် အရောင်းအဝယ်ကတိစာချုပ်များအရ ဦးစိန်ဌေး ၁၂/တကန(နိုင်)၀၀၁၀၅၂ က လက်ရှိပိုင်ဆိုင် သူဖြစ်၍ ၎င်းထံမှ ယင်းမြေကိုဝယ်ယူရန် ကျွန်ုပ်တို့၏ဆွေက စရန်ငွေပေးချေထားပြီး ဖြစ်ပါသဖြင့် ကန်ကွက်လိုသူများသည် ဤကြေညာချက်ပါသည့်ရက်မှ ခုနစ်ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ် တို့သို့ ခိုင်လုံသော အထောက်အထားမှရင်းများဖြင့် ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။သတ်မှတ်ရက် အတွင်း လာရောက်ကန်ကွက်ခြင်းမရှိပါက မြေအရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက် လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။'.

စီးပွားရေးနှင့်ပညာရေးကြော်ငြာ

ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းသုံးပစ္စည်းများ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ မွန်ပြည်နယ်၊ ပြည်သူ့ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း၊ မော်လမြိုင်ခရိုင်၊ ရေးမြို့နယ် ၂၀၁၄ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်းလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ရန်လိုအပ်လျက်ရှိသော ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း သုံးပစ္စည်းများကို အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း ဖြစ်ပါသည်။

(က) တင်ဒါလျှောက်လွှာရယူနိုင်သည့်ရက် - ၁၈-၉-၂၀၁၄ရက်(ကြာသပတေးနေ့)

(ခ) တင်ဒါလျှောက်လွှာရယူနိုင်သည့်နေရာ - မြို့နယ်လက်ထောက်အင်ဂျင်နီယာရုံး၊ ပြည်သူ့ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း၊ ရေးမြို့နယ်၊ ရေးမြို့

(ဂ) တင်ဒါလျှောက်လွှာပို့မည့်ရက် - ၁-၁၀-၂၀၁၄ရက်(ဗုဒ္ဓဟူးနေ့)

(ဃ) တင်ဒါဖွင့်မည့်ရက်/အချိန် - ၃-၁၀-၂၀၁၄ရက်(သောကြာနေ့) နံနက် ၁၀နာရီ

(င) တင်ဒါဖွင့်မည့်နေရာ - ပြည်နယ်အင်ဂျင်နီယာမှူးကြီးရုံး၊ ပြည်သူ့ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း၊ မွန်ပြည်နယ်၊ မော်လမြိုင်မြို့

တင်ဒါစိစစ်ရေးကော်မတီ ဖုန်း-၀၉-၈၇၀၁၆၄၂

ဖခင် အမည်မှန်

မုံရွာမြို့၊ အထက(၂)၊ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း(1B)မှ မောင်အောင် မင်းထက်၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးအောင်ကျော်ဦး ၅/မရန(နိုင်)၀၀၈၈၀၀ ဖြစ်ပါကြောင်း။ ဦးအောင်ကျော်ဦး ၅/မရန(နိုင်)၀၀၈၈၀၀

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယကာကြီး ဦးကျော်သန်း(ခ)ဦးချမ်းဖေ (ထားဝယ်) ပုန်းကြီးရွှေစင်ယော် Group အသက်(၆၁)နှစ်

တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး၊ သရက်ချောင်းမြို့နယ်၊ တီတွတ်ပြင်ကျေးရွာနေ (ဦးအေးညာဏ်-ဒေါ်သန်းနု)တို့၏သား၊ သရက်ချောင်းမြို့နယ်(ဦးရှင်း-ဒေါ်ဝင်း)တို့၏သားသမီးတို့၊ ရန်ကုန်မြို့၊ သုဝဏ္ဏ၊ ရန်ကုန်သစ်ရပ်ကွက်၊ ဘုရင့်နောင်ကမ်းနားလမ်း၊ အမှတ် ၁၇၈ ဒေါ်အေးသန်း(ခ) ဒေါ်အိမ်မာ၏မိခင်ဖြစ်ပြီး၊ မောင်ကျော်စင်ဝင်း(ရွှေစင်ယော် Group)၊ ပုန်းကြီးရွှေစင်ယော်-မောင်ယု၊ မသီသီဝင်း၊ မောင်သိန်းအောင်၊ မောင်ထက်လင်းတို့၏ဖခင်၊ မယုန်းဝသန်တို့၏ အဘိုးသည် ၁၅-၉-၂၀၁၄ရက်(တနင်္လာနေ့)နံနက် ၈:၄၅နာရီတွင် အာရှတော်ဝင်ဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၁၉-၉-၂၀၁၄ရက်(သောကြာနေ့)ညနေ ၁နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်၌ သင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟအပေါင်းအား အကြောင်းကြားသိစေအပ်ပါသည်။ (နေ့အိမ်မှ ကားများ မွန်းလွဲ ၁နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ တန်ဆောင်းဒါယကာမကြီး ဒေါ်ကြူကြူဝင်း(ခ)အန်တီစု B.Sc(Hons),M.Sc(Zoology) သရုပ်ပြဆရာရန်ကုန်တက္ကသိုလ်(အငြိမ်းစား)၊ ဒါရိုက်တာ(ထက်အာကာကုမ္ပဏီလီမိတက်) အသက်(၅၇)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့၊ တိုက် ၂၇၊ အခန်း ၁၃၊ ဦးစိစစ်ရေးဌာန၊ ဒဂုံမြို့နယ်နေ (ဒဂုံလမ်းကြီးဝင်းအောင်- ငြိမ်း)-ဒေါ်မြရွှေ၊ ပြင်ဦးလွင်မြို့နယ် (ဦးတင်အောင်)-ဒေါ်နန္ဒာ၊ ခင်တို့၏သမီးရွှေမ၊ ဒေါ်မြမြင့် ဝင်းအောင် (UMFCCI)၊ ဒေါ်နန္ဒာဝင်း(လက်ထောက်အထွေထွေဗဟိုဌာန)အောင် သစ္စာဦးကုမ္ပဏီ လီမိတက်တို့၏ဦးစီး၊ ဦးစောညီအောင်(ဒုတိယဗဟိုဌာန၊ ၈၈၈)-ဒေါ်ချိုချိုဝင်း၊ ဦးဟန်ဌေးအောင်၊ ဦးရဲဝင်း Program Officer,(UNOPS)-ဒေါ်တူးတူးဝင်းအောင် Servier (S)Pte. Ltd. တို့၏ အစ်မ၊ ရန်ကုန်မြို့၊ အမှတ် ၂၀၊ ကုန်းမြင့်ရိပ်သာလမ်း၊ (၆)ရပ်ကွက်၊ ခုနစ်မိုင်၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်နေ ဦးမြင့်ဟန်(ထက်အာကာကုမ္ပဏီလီမိတက်)၊ ထက်အာကာကုမ္ပဏီလီမိတက်၊ ထက်အာကာကုမ္ပဏီလီမိတက်မှ လုပ်ငန်း(တို့၏အဖွဲ့အစည်း)ဒါရိုက်တာနှင့် Representative of the Northern Heavy Industrial Group၏ဦးစီး၊ မြောက်ပိုင်းစွန့်ပေးရေး(Vicki) Coordinator of the BXT(Korea) & Galaxy Developers ၊ မင်းလှရွှေရည်(Nick)(Junior,Food Science & Biotechnology)Seoul National Universityတို့၏ မိခင်သည် ၁၃-၉-၂၀၁၄ရက်(စနေနေ့)မွန်းလွဲ ၁၂:၄၅နာရီတွင် အာရှ တော်ဝင်ဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၁၇-၉-၂၀၁၄ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) နံနက် ၁၁နာရီတွင် ရေဝေး သုသာန်သို့ ဝိဆောင်းသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟအပေါင်းအား အကြောင်း ကြားအပ်ပါသည်။ (နေ့အိမ်မှကားများ နံနက် ၉:၁၅နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း မြန်မာနိုင်ငံဓာတ်ပုံအသင်းနာယက ဦးမောင်မောင်တင် အသက်(၈၈)နှစ်

မြန်မာနိုင်ငံဓာတ်ပုံအသင်းနာယက ဦးမောင်မောင်တင် အသက် (၈၈)နှစ်သည် ၁၃-၉-၂၀၁၄ ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်းကြား သိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။ အမှုဆောင်အဖွဲ့ မြန်မာနိုင်ငံဓာတ်ပုံအသင်း

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဒေါ်သန်းရီ (မုဒုံ) အသက်(၈၀)

စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဇေယျာအောင်-ဒေါ်သူဇာဝေတို့၏ ကျေးဇူးရှင်မိခင်ကြီး ဒေါ်သန်းရီ(မုဒုံ) အသက်(၈၀)သည် ၈-၉-၂၀၁၄ ရက် (တနင်္လာနေ့) နံနက် ၁၀:၀၀နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ မြန်မာ့အိမ်အောင်မြေနှင့်ဆုတူးစံ ဆောက်လုပ်ရေးကုမ္ပဏီလီမိတက်

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဦးခွန်ဝင်းလှိုင် တရားလွတ်တော်ရှေ့နေကြီး

မြန်မာနိုင်ငံရှေ့နေအသင်းဥက္ကဋ္ဌ၊ ရန်ကုန်ရှေ့နေအသင်းပိဋကတ်တိုက်မှူး ဒေါ်ရီ (သူနာပြုဆရာမကြီး-ငြိမ်း)၏မိခင်ဖြစ်ပြီး ဦးခွန်ဝင်းလှိုင်သည် ၁၃-၉-၂၀၁၄ ရက် (စနေနေ့) နံနက် ၁၄:၅၅နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။ ဦးကိုမြင့် ၃-၉-၂၀၁၄ မြန်မာနိုင်ငံရှေ့နေအသင်းနှင့်ရန်ကုန်ရှေ့နေအသင်း

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဒေါ်ကြူကြူဝင်း (မုဒုံ) ဒါရိုက်တာ၊ ထက်အာကာဆောက်လုပ်ရေးကုမ္ပဏီလီမိတက် အသက်(၅၇)နှစ်

ဦးမြင့်ဟန်(မန်နေဂျင်းဒါရိုက်တာ၊ ထက်အာကာဆောက်လုပ်ရေးကုမ္ပဏီလီမိတက်)၏ ဇနီး ဒေါ်ကြူကြူဝင်း (မုဒုံ)အသက်(၅၇)နှစ်သည် ၁၃-၉-၂၀၁၄ ရက် (စနေနေ့) မွန်းလွဲ ၁၂:၄၅ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူ ထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ မြန်မာ့အိမ်အောင်မြေနှင့်ဆုတူးစံ ဆောက်လုပ်ရေးကုမ္ပဏီလီမိတက်

ကျေးဇူးဆပ်ပါမည်

ကျွန်တော်များ Labour Asia Services နှင့်ပတ်သက်သော ကုမ္ပဏီမှတ်ပုံတင် အမှတ် ၃၉၀၇(မုရင်း)ခရီးသွားရင်း ပျောက်ဆုံးသွားပါ၍ တွေ့ရှိကောက်ရသူများ ပြန်ပေးပါက ကျေးဇူးဆပ်ပါမည်။ Labour Asia Services Co., Ltd. ဖုန်း- 01-635764/09-73180429

(၁)နှစ်ပြည့်လွမ်းဆွတ်သတိရခြင်း ဦးအောင်မော် (TYRE SOLES, AB-111) (၁၇-၉-၂၀၁၃ မှ ၁၇-၉-၂၀၁၄)

ဖခင်ကြီးအားရည်စူး၍ နေ့စဉ်၊ လစဉ်ပြုပြုသမျှ ပဋ္ဌာန်း၊ ဒါန၊ သီလကုသိုလ် ကောင်းမှုအစုစုတို့ကို အမျှပေးပေးပါသည်။ မြင့်မြတ်သည့် ဘုံဘဝမှ ကြားသိပြီး သာဓုအနုမောဒနာခေါ်ဆိုနိုင်၍ နိဗ္ဗာန်ကို မျက်မှောက်ပြုနိုင်ပါစေ။

ချစ်ဇနီးနှင့် ချစ်သောသား၊ သမီး၊ မြေးတစ်စု

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဦးခွန်ဝင်းလှိုင် (တရားလွတ်တော်ရှေ့နေ) အသက် (၇၄)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့နေ သူနာပြုဆရာမကြီး ဒေါ်နန်းရီ၏ ခင်ပွန်း ဦးခွန်ဝင်းလှိုင်သည် ၁၃-၉-၂၀၁၄ ရက် (စနေနေ့)နံနက် ၁၄:၅၅ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ထန်းတင်မြို့နယ် ပအိုဝ်းအမျိုးသား အဖွဲ့ချုပ် (P.N.O) ပါတီမှ မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်း ကြေကွဲရပါသည်။ ပအိုဝ်းအမျိုးသားအဖွဲ့ချုပ် (P.N.O) ပါတီ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ထန်းတင်မြို့နယ်

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဦးခွန်ဝင်းလှိုင် (တရားလွတ်တော်ရှေ့နေ) အသက် (၇၄)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့နေ သူနာပြုဆရာမကြီး ဒေါ်နန်းရီ၏ ခင်ပွန်း ဦးခွန်ဝင်းလှိုင် သည် ၁၃-၉-၂၀၁၄ ရက် (စနေနေ့)နံနက် ၁၄:၅၅ နာရီတွင် ကွယ်လွန် သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ PA-OH ပအိုဝ်းစာပေနှင့် ယဉ်ကျေးမှုအဖွဲ့မှ မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရ ပါသည်။ PA-OH ပအိုဝ်းစာပေနှင့်ယဉ်ကျေးမှုအဖွဲ့ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဦးခွန်ဝင်းလှိုင် (တရားလွတ်တော်ရှေ့နေ) အသက် (၇၄)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့နေ သူနာပြုဆရာမကြီး ဒေါ်နန်းရီ၏ခင်ပွန်း ဦးခွန်ဝင်းလှိုင်သည် ၁၃-၉-၂၀၁၄ရက် (စနေနေ့) နံနက် ၁၄:၅၅ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ထန်းတင်မြို့နယ်၊ ရေပဲကြီးဒေသ PA-OH ပအိုဝ်းစာပေနှင့် ယဉ်ကျေးမှုအဖွဲ့မှ မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်း ကြေကွဲရပါသည်။ PA-OH ပအိုဝ်းစာပေနှင့်ယဉ်ကျေးမှုအဖွဲ့ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ထန်းတင်မြို့နယ်၊ ရေပဲကြီးဒေသ

(၁)နှစ်ပြည့် လွမ်းဆွတ်သတိရမှုခြင်း ဒေါ်ရီမြင့် (မုဒုံ)အသက်(၆၁)

B.Com (IT-1977) အသက်(၆၁) (၁၇-၉-၂၀၁၃) မှ (၁၇-၉-၂၀၁၄)ထိ

ယုံကြည်အတိုင်း ချစ်ခင်တေးတေးပေးသော အဖွဲ့ဝင်ကြီးတော် ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး အထူးစီမံကိန်းဌာနမှ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးခွန်ဝင်းလှိုင်၏ မိခင်ဖြစ်ပြီး ဦးခွန်ဝင်းလှိုင်သည် ၁၃-၉-၂၀၁၄ ရက် (စနေနေ့) မွန်းလွဲ ၁၂:၄၅ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ မြန်မာ့အိမ်အောင်မြေနှင့်ဆုတူးစံ ဆောက်လုပ်ရေးကုမ္ပဏီလီမိတက်

မင်းပွန်း - ဦးဇေယျာအောင်(ကျောင်းသားကောင်စီ)
သမီး - ဦးနန္ဒာ - ဒေါ်ခင်သူဇာ

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ တန်ဆောင်း ဒါယကာမကြီး ဒေါ်ကြူကြူဝင်း (မုဒုံ) (ဒါရိုက်တာ၊ ထက်အာကာဆောက်လုပ်ရေးကုမ္ပဏီလီမိတက်) အသက် (၅၇)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့၊ တိုက် ၂၇၊ အခန်း ၁၃၊ ဦးစိစစ်ရေးဌာန၊ ဒဂုံမြို့နယ်နေ (ဦးဝင်းအောင်)- ဒေါ်မြရွှေတို့၏သမီး၊ ပြင်ဦးလွင်မြို့နယ် (ဦးတင်အောင်)-ဒေါ်နန္ဒာ၊ ခင်တို့၏သမီးရွှေမ၊ ဒေါ်မြမြင့် ဝင်းအောင် (UMFCCI)၊ ဒေါ်နန္ဒာဝင်း(လက်ထောက်အထွေထွေဗဟိုဌာန)အောင် သစ္စာဦးကုမ္ပဏီ လီမိတက်တို့၏ဦးစီး၊ ဦးစောညီအောင်(ဒုတိယဗဟိုဌာန၊ ၈၈၈)-ဒေါ်ချိုချိုဝင်း၊ ဦးဟန်ဌေးအောင်၊ ဦးရဲဝင်း -ဒေါ်တူးတူးဝင်းတို့၏အစ်မ၊ ရန်ကုန်မြို့၊ အမှတ် ၂၀၊ ကုန်းမြင့်ရိပ်သာလမ်း၊ (၆) ရပ်ကွက်၊ ဂူမိုင်၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်နေ ဦးမြင့်ဟန် (မန်နေဂျင်းဒါရိုက်တာ၊ ထက်အာကာဆောက်လုပ်ရေး ကုမ္ပဏီလီမိတက်)၏ဇနီး၊ မြောက်ပိုင်းစွန့်ပေးရေး(Vicki) မင်းလှရွှေရည်တို့၏မိခင်သည် ၁၃-၉-၂၀၁၄ရက် (စနေနေ့) မွန်းလွဲ ၁၂:၄၅ နာရီတွင် အာရှတော်ဝင်ဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၁၇-၉-၂၀၁၄ ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) နံနက် ၁၁ နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်သို့ ဝိဆောင်းသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟအပေါင်းအား အကြောင်းကြားအပ် ပါသည်။ (နေ့အိမ်မှကားများ နံနက် ၉:၁၅ နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ကျွန်ုပ်တို့သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ နေရာများကို အသုံးပြုရန်အတွက် အသုံးပြုခွင့်ပေးပါမည်။

ကျွန်ုပ်တို့သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ နေရာများကို အသုံးပြုရန်အတွက် အသုံးပြုခွင့်ပေးပါမည်။

ကျေးဇူးအထူးတင်ရှိခြင်း မောင်ရဲနောင်ထွန်း(ခ)နောင်နောင် (ထားဝယ်) B.Sc (Hons) Computing & Information Systems (Londan metropolitan University.UK) I.D.C.S, I.A.D.C.S (NCC.UK) B.A (Eco) (ကောင်းကောင်းဆေးမျိုးစုံဆိုင်)

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တာမွေမြို့နယ်၊ သမိန်ဗရမ်းလမ်း၊ အမှတ် ၅၁/A နှင့် ထားဝယ်မြို့၊ သင်္ဘောဆိပ်ရပ်၊ အာဇာနည်လမ်း၊ အမှတ် ၁၁နေ (ဦးအေးထွန်း) ဒေါ်ခင်စော(ထွန်းပရိဘောဂ)၏ သားကြီး မောင်ရဲနောင်ထွန်း အသက်(၃၄)နှစ်သည် ၈-၉-၂၀၁၄ရက် (တနင်္လာနေ့) နံနက် ၁၀:၃၀ နာရီတွင် ကွယ်လွန်ခဲ့ပါသဖြင့် ၁၀-၉-၂၀၁၄ရက် ဗုဒ္ဓဟူးနေ့ ညနေ ၄:၀၀နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်၌ မီးသင်္ဂြိုဟ်ခဲ့ပြီး ဖြစ်ပါသည်။ သားကြီးနာမကျန်းချိန်မှစ၍ ကွယ်လွန်သည့်အချိန်အထိ ဂရုတစိုက် ကုသပေးခဲ့ကြသော ဦးနောက်နှင့်အာရုံကြောဆေးရုံမှ ဆရာဝန်ကြီးများနှင့် ဆရာ/ဆရာမများ၊ မိသားစုဝင်များနှင့် ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟမိသားစုဝင်များအားလုံးကိုလည်းကောင်း၊ မိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြောင်း၊ လူကိုယ်တိုင်သော်လည်းကောင်း၊ တယ်လီဖုန်းဖြင့်သော်လည်းကောင်း၊ Email ဖြင့်လည်းကောင်း နှစ်သိမ့်အားပေးခဲ့ကြသော ဌာနဆိုင်ရာအကြီးအကဲများ၊ ကုမ္ပဏီဝင်မိသားစုများ၊ ကုမ္ပဏီအသီးသီးမှမိသားစုများ၊ ဆေးကုမ္ပဏီမှဝန်ထမ်းများ၊ ထားဝယ်တက္ကသိုလ်မှ ဆရာ/ဆရာမနှင့် ကျောင်းသူကျောင်းသားများ၊ သတင်းစာများတွင် မိသားစုနှင့်ထပ်တူဝမ်းနည်းကြောင်း နှစ်သိမ့် အားပေးခဲ့ကြသော ရုပ်နီရပ်ဝေးမှ မိတ်ဆွေသူငယ်ချင်းများနှင့် လွမ်းသူ့ပန်းခွေနှင့် လွမ်းသူ့ပန်းခြင်းပေးပို့ သော မိတ်ဆွေသူငယ်ချင်းများအားလည်းကောင်း၊ ရွှေစင်ယော်ဟိန်း Jetty မှ M.Dနှင့် ဒါရိုက်တာ မိသားစုဝင်အားလုံးအားလည်းကောင်း၊ Dawei Beauty Travel and Tour မှ M.D နှင့် ဒါရိုက်တာမိသားစုဝင်များအားလည်းကောင်း၊ ထားဝယ်အသင်းမှ အမှုဆောင်မိသားစုဝင်များအား လည်းကောင်း၊ နာရေးစတင်ချိန်မှ မီးသင်္ဂြိုဟ်ပြီးစီးအချိန်အထိ တရားရေးအေးတိုက်ကျွေးပေးပါသော ကံ့ကော်မြိုင် သာသနာ့ရိပ်သာမှ ဆရာတော်ဦးသာသနနှင့် မိုးကုတ်ဓမ္မရိပ်သာပဋ္ဌာန်းတိုက်ကျောင်း မှ ဆရာတော်ဦးအုဉ်ဉာဏအားလည်းကောင်း၊ ရေဝေးသုသာန်သို့လိုက်ပါပို့ဆောင်ခဲ့ကြသူများနှင့် အဘက်ဘက်မှ ကူညီဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြသူများ၊ ကျေးဇူးတင်ထိုက်သူအားလုံးကို အထူးပင်ကျေးဇူး တင်ရှိကြောင်းနှင့်နာရေး လိုက်ပါပို့ဆောင်သူများအပေါ် အခြေအနေအရ လူမှုရေးဝတ္တရား အားနည်း ချက်များရှိခဲ့ပါက နားလည်မှုပေးပါရန် ပန်ကြားအပ်ပါသည်။ ကျေးဇူးအထူးတင်ရှိပါသည်။ (ဦးအေးထွန်း)-ဒေါ်ခင်စောနှင့်ကျန်ရစ်သူမိသားစု

99 အချို့မှုန့်

နိုင်ငံတကာအချို့မှုန့် အစားအသောက်များကို အရသာထူးကဲစေမည့် 99 အချို့မှုန့် ပြောင်းလဲမှု ထုတ်လုပ်ထားသော သဘာဝ ဟင်းခတ်အချို့မှုန့်စစ်စစ်

ဓဇုသားပြိုင်ကစားမဲချီးမြှင့်ပေးပါမည်။ ♦ ပေါက်မဲများကို သတင်းစာတွင် ခြေညာပေးပါမည်။

ပထမဆု - ၁၀၀၀၀၀၀၀ (သိန်းတစ်ရာကျပ်)	တတိယဆု - ၃၀၀၀၀၀ (သုံးသိန်းကျပ်)
ဒုတိယဆု - ၅၀၀၀၀၀ (ငါးသိန်းကျပ်)	အထူးဆု - (ဆုမဲပေါင်းများစွာ) တစ်ဆုလျှင် ၁၀၀၀၀၀ (တစ်သိန်းကျပ်)

ရန်ကင်း ကိုယ်စားလှယ်များ		နယ်ကိုယ်စားလှယ်များ	
၀၁ ခေါ်ခရွှေဝင်	22 လမ်းလေသာ၊ 09400471076	၀၁ ဟန်စွင်း (ဆန်ဆိုင်)	မော်လမြိုင် 0949314328, 09425299644
၀၂ ဦးလှမောင်	အမှတ်(11-1)၊ 01229834	၀၂ ဦးနိုင်စွန်	တောင်ငူ 081205929, 0812122589
၀၃ ဒီမမေတောင်	ညောင်ပင်လေးရွာ၊ 0973030189	၀၃ ဦးလှဦးမောင်/ခေါ်ခင်ပာရီ	ကျောက်မန်းတောင်မြို့ 092220129
၀၄ မိန့်တိုးစည်	455၊ မြေအောက်ထပ်၊ 01210702	၀၄ ကိုအောင်မြင့်မြတ်	092220331, 061-30887
၀၅ နှင်းနှင်းလှိုင်	ညောင်ပင်လေးရွာ၊ 095106831	၀၅ ကိုညီညီ	09-5374657
၀၆ မခိုင်	ညောင်ပင်လေးရွာ၊ 095084414, 01 709734	၀၆ ကိုလှစု	06 1200662, 09 401675488
၀၇ မခိုင်	အမှတ်(၂၀၄/၂၀၅)(ပထမဆု)၊ 09681868, 09 73165075	၀၇ ကိုအောင်မြင်	09 33860608
၀၈ မခိုင်	တောင်ငူကွက်လမ်း၊ 01 578598	၀၈ ကိုအောင်မြင်	09 250332792
၀၉ မခိုင်	ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ 09250980518	၀၉ ကိုအောင်မြင်	06 771055, 09 250201166
		၁၀ ကိုအောင်မြင်	06 3500641, 09 5333073
		၁၁ ကိုအောင်မြင်	09 5169072, 09 43016061, 09 6700769
		၁၂ ကိုအောင်မြင်	09 422489515
		၁၃ ကိုအောင်မြင်	04 221613
		၁၄ ကိုအောင်မြင်	09 31591642
		၁၅ ကိုအောင်မြင်	09 428016337, 04 8595284
		၁၆ ကိုအောင်မြင်	09 8585877
		၁၇ ကိုအောင်မြင်	09 402554278, 09 259216840
		၁၈ ကိုအောင်မြင်	09400309254, 09402716059
		၁၉ ကိုအောင်မြင်	09 73190890
		၂၀ ကိုအောင်မြင်	09 4302707083, 09 2033668
		၂၁ ကိုအောင်မြင်	09 43084472, 09 82020303
		၂၂ ကိုအောင်မြင်	09 2225777

အစားအသောက်ထုတ်လုပ်ခြင်း ထောက်ခံချက်အမှတ် - ၈၉/ ၁၃၀၂၂ / ထလ

ကိုယ်စားလှယ် ယူလို့သူများနှင့် ခရောင်းချလို့သူများ လောခရောက်ဆက်သွယ် ခရောင်းခွင့်မရှိပါ။

ပင်စင်ဌာန / မြန်မာ့ငွေဌာန - အမှတ် (၉၃ / ၉၉) ၂၂လမ်း၊ အထက်ဘလောက်၊ လသာမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။

ဖုန်းနံပါတ် - 01 - 382333 , 01 - 384632 , 09 730 48157, 09-250065716, 09 250065717, 09 250065719

ပြင်ဆင်ရေးရန်
၄-၈-၂၀၁၄ မြန်မာ့အလင်းစာမဂ္ဂဇင်း စာမဂ္ဂဇင်း (၄) နှစ် စည်းကို ကျွန်ုပ်တို့၏ အခြေခံအုတ်မြစ်တွင် အမှတ်(၅၅)ပါ စာမဂ္ဂဇင်းအစည်းကို အမှတ်(၅၅)အား (၄၅၅/၇)ဟု ပြင်ဆင်ရေးရန်

အသိပေးကြေညာခြင်း
မြန်မာ့အလင်းစာမဂ္ဂဇင်း မြေပိုင်ခွင့် ရရှိသူများကို အမှတ်(၅၅)ပါ စာမဂ္ဂဇင်းအစည်းကို အမှတ်(၅၅)အား (၄၅၅/၇)ဟု ပြင်ဆင်ရေးရန် အသိပေးကြေညာခြင်း

စင်ကာပူ(၂)နှင့် + ဩစတြေးလျနိုင်ငံ(၂)နှင့် - BE(Civil) ဂျပန်နိုင်ငံ

BE(Civil) ဂျပန်နိုင်ငံ အသိပေးကြေညာခြင်း

- မြန်မာနိုင်ငံ၊ ဩစတြေးလျနိုင်ငံ၊ စင်ကာပူ၊ Civil Engineering ယင်ဆု၊ မြန်မာနိုင်ငံ၊ ဩစတြေးလျနိုင်ငံ၊ စင်ကာပူ
- Construction Engineering, Civil Engineering နှင့် Architecture ကျွဲခြားချက်များ
- ငျားကံဆိုင်ရာကုသရေးကုသရေးနှင့်လုပ်ငန်းများနှင့်အညီ Industrial Project မိတ်ဆက် Dip in Construction Engineering
- Dip in Construction Engineering နှင့်ပတ်သက်သည့်အခြေခံကျွမ်းကျင်မှု မြှင့်တင်မှု တက္ကသိုလ်များတွင် (၂)နှစ် (၂)နှစ် အတွင်း BE(Civil) ဂျပန်နိုင်ငံ၊ ဩစတြေးလျနိုင်ငံ
- City & Guilds, AGTI, BTECH, BE Civil ကျွဲခြားချက်များအတွက် Exemption ကျွဲခြားချက်များ

20 Sep @ Yangon

10:00 am - 1:00 pm
Summit Park Hotel
(Room - 2)

21 Sep @ MDY

2:00 pm - 5:00 pm
Haveli Hotel
(Ball Room)

တစ်စိတ်တစ်ပိုင်း ဩစတြေးလျနိုင်ငံ၊ စင်ကာပူ၊ ဩစတြေးလျနိုင်ငံ၊ စင်ကာပူ

Call Us: 01 527 838 / 09 732 732 77 / 09 730 40 688

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း
အမှတ်(၅၅)ပါ စာမဂ္ဂဇင်းအစည်းကို အမှတ်(၅၅)အား (၄၅၅/၇)ဟု ပြင်ဆင်ရေးရန် အသိပေးကြေညာခြင်း

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း
အမှတ်(၅၅)ပါ စာမဂ္ဂဇင်းအစည်းကို အမှတ်(၅၅)အား (၄၅၅/၇)ဟု ပြင်ဆင်ရေးရန် အသိပေးကြေညာခြင်း

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း
အမှတ်(၅၅)ပါ စာမဂ္ဂဇင်းအစည်းကို အမှတ်(၅၅)အား (၄၅၅/၇)ဟု ပြင်ဆင်ရေးရန် အသိပေးကြေညာခြင်း

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း
အမှတ်(၅၅)ပါ စာမဂ္ဂဇင်းအစည်းကို အမှတ်(၅၅)အား (၄၅၅/၇)ဟု ပြင်ဆင်ရေးရန် အသိပေးကြေညာခြင်း

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
အမှတ်(၅၅)ပါ စာမဂ္ဂဇင်းအစည်းကို အမှတ်(၅၅)အား (၄၅၅/၇)ဟု ပြင်ဆင်ရေးရန် အသိပေးကြေညာခြင်း

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
အမှတ်(၅၅)ပါ စာမဂ္ဂဇင်းအစည်းကို အမှတ်(၅၅)အား (၄၅၅/၇)ဟု ပြင်ဆင်ရေးရန် အသိပေးကြေညာခြင်း

တပ်မတော်ကွန်ပျူတာနှင့် နည်းပညာသိပ္ပံ
 အင်ဂျင်နီယာသင်တန်းသားများ
 အလို့ရှိသည်

၁။ လျှောက်ထားသူသည်-

- (က) ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဇန်နဝါရီလ ၁ ရက်နေ့တွင် အသက် ၁၆ နှစ်အောက်မငယ်ရ၊ ၁၉ နှစ်ထက်မကြီးရ၊
- (ခ) ပြည်ထောင်စုမြန်မာနိုင်ငံသား အိမ်ထောင်မရှိဘူးသူ (လူပျို) ဖြစ်ရမည်။
- (ဂ) အနည်းဆုံးအရပ် ၅ ပေ၊ ၃ လက်မနှင့်ကိုယ်အလေးချိန်ပေါင် ၁၀၀ ထက်မနည်းရ၊ ပေါင် ၁၄၀ ထက် မကျော်ရ၊
- (ဃ) မျက်မှန်တပ်ဆင်ထားသူမဖြစ်စေရ။
- (င) တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲအား သိပ္ပံဘာသာတွဲ၊ သို့မဟုတ် ဝိပဿနာဘာသာတွဲဖြင့် အောင်မြင်သူဖြစ်ရမည်။

၂။ လျှောက်လွှာများကို မိမိတို့နှင့်နီးစပ်ရာတိုင်းစစ်ဌာနချုပ်များတွင် အခမဲ့ရယူပြီး ၁၅-၉-၂၀၁၄ ရက်နေ့မှ စတင်၍ ၂၉-၁၁-၂၀၁၄ ရက်နေ့ထိ နောက်ဆုံးထား လျှောက်ထားနိုင်သည်။

၃။ လျှောက်လွှာနှင့်အတူ အကျင့်စာရိတ္တကောင်းမွန်ကြောင်း သက်ဆိုင်ရာပြည်နယ်/တိုင်းဒေသကြီး/မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့စခန်း တစ်ခုခုမှ ထောက်ခံစာ(မူရင်း)နှင့် ၁ လအတွင်းရိုက်ကူးထားသော ပတ်စ်ပို့အရွယ်ဓာတ်ပုံ ၃ ပုံကို ပူးတွဲတင်ပြရမည်။

၄။ သတ်မှတ်ချက်နှင့်ပြည့်စုံသူများသည် အရည်အချင်းစစ်စာမေးပွဲကို တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲသင်ရိုးညွှန်းတမ်းအတိုင်း တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်များတွင် အောက်ပါဘာသာရပ်များကို ဖြေဆိုကြရမည်ဖြစ်သည်-

- (က) အင်္ဂလိပ်စာ ။ နံနက် ၉ နာရီမှ ၁၁ နာရီထိ။
- (ခ) သင်္ချာ ။ နေ့လည် ၁ နာရီမှ ၃ နာရီထိ။

၅။ အရည်အချင်းစစ်စာမေးပွဲကို မိမိလျှောက်လွှာတင်သွင်းရာ တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်များ၌ ၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ ၃၀ ရက်နေ့တွင် ဖြေဆိုကြရမည်ဖြစ်ပါသည်။

၆။ ဖြေဆိုရမည့်ခုံအမှတ်မှာ လျှောက်လွှာတွင်ဖော်ပြထားသည့် ခုံအမှတ်အတိုင်းဖြစ်သည်။

၇။ အရည်အချင်းစစ်စာမေးပွဲအောင်မြင်သူများကို ဟိုပုံးမြို့(တောင်ကြီးခရိုင်)တွင်လူတွေ့စစ်ဆေးမည်။ လူတွေ့ အစစ်ဆေးခံရန် အကြောင်းကြားစာများကို သက်ဆိုင်ရာတိုင်းစစ်ဌာနချုပ်များမှတစ်ဆင့် အချိန်မီပေးပို့သွားမည်။ အရည် အချင်းစစ်စာမေးပွဲအောင်စာရင်းနှင့်သတင်းပို့ရမည့်ရက်များကို မိမိလျှောက်လွှာတင်သွင်းသည့် တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်များတွင် ၂၈-၁၂-၂၀၁၄ မှ ၂၉-၁၂-၂၀၁၄ ရက်နေ့များအတွင်း မေးမြန်းနိုင်သည်။

၈။ သင်တန်းကာလတွင် လစာအဖြစ် ပထမနှစ် ကျပ် ၈၅၀၀၀/- ၊ ဒုတိယနှစ် ကျပ် ၈၆၀၀၀/- ၊ တတိယနှစ် ကျပ် ၈၇၀၀၀/- ရရှိမည်။ ထို့အပြင် နိုင်ငံတော်မှ ခံစားခွင့်ပြုထားသော အပိုထောက်ပံ့ကြေး ကျပ် ၃၀၀၀၀/- အား ခံစားခွင့်ပြုသည်။ သင်တန်းအောင်မြင်ပြီးလျှင် ရာထူးအဆင့်လိုက်သတ်မှတ်လစာနှင့်စရိတ်များခံစားခွင့်ရှိသည်။

၉။ သင်တန်းပြီးဆုံးပါက အောက်ပါအတိုင်းခံစားခွင့်ရှိသည်-

- (က) တွဲလက်မှတ်အပ်နှင်းခြင်း။ အင်ဂျင်နီယာသိပ္ပံ A.G.T.I(Diploma) လက်မှတ်ပေးအပ်မည်။
- (ခ) တာဝန်ပေးအပ်ခြင်း။ တပ်မတော်(ကြည်း၊ ရေ၊ လေ)လက်ရုံးဝန်ထမ်းတပ်ဖွဲ့တစ်ခုခုတွင် ပညာသည် အကြပ်ကြီး အဖြစ်ခန့်အပ်တာဝန်ပေးအပ်မည်။
- (ဂ) အဆင့်တိုးမြှင့်ပေးအပ်ခြင်း။ တပ်မတော်(ကြည်း၊ ရေ၊ လေ)တပ်ဖွဲ့အလိုက် ပညာသည်စစ်သည်များ အဆင့်အတန်းတိုးမြှင့်ရေးစည်းမျဉ်းနှင့်အညီ ဒုတိယအရာခံဗိုလ်နှင့် အရာခံဗိုလ်အဆင့်များသို့ဆက်လက် တိုးမြှင့်ပေးရေးအတွက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်။
- (ဃ) ပြန်တမ်းဝင်အရာရှိလျှောက်ထားခွင့်။ ပြန်တမ်းဝင်အရာရှိအဖြစ် ခန့်အပ်နိုင်ရေးအတွက် သတ်မှတ်ထား သည့် အချိန်နှင့် အကျုံးဝင်သည့် အချိန်တွင် စစ်ရာထူးခန့်ချုပ်ရုံးမှလျှောက်လွှာခေါ်ယူသည့် အခါ လျှောက်ထားနိုင်သည်။

၁၀။ ရွေးချယ်ခံရသူများသည် သင်တန်းပြီးဆုံးပြီးနောက်တပ်မတော်တွင် အနည်းဆုံး ၁၀ နှစ်တာဝန်ထမ်းဆောင်ရမည်။

